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1 

00:01:46.078 --> 00:01:48.601 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie miejsc. 

Mamy godzinę (...) 

 

2 

00:01:53.942 --> 00:01:58.242 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie miejsc. 

Mamy godzinę 10.00. 

 

3 

00:01:58.242 --> 00:02:03.300 

Otwieram LX zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

4 

00:02:03.300 --> 00:02:04.700 

kadencji. 

 

5 

00:02:04.700 --> 00:02:06.300 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa, 

 

6 

00:02:06.300 --> 00:02:07.500 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

7 

00:02:07.500 --> 00:02:09.900 

Panie Burmistrzu, witamy. 

 

8 

00:02:09.900 --> 00:02:11.500 

- Dzień dobry witam wszystkich serdecznie. 

 

9 

00:02:11.500 --> 00:02:14.800 

Witam Zastępcę Burmistrza, Pana Marcina Górznego. 

- Dzień dobry. 

 

10 

00:02:14.800 --> 00:02:17.900 

- Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy Sulechów, 

 

11 

00:02:17.900 --> 00:02:19.100 

Panią Magdalenę Klucznik. Dzień dobry. 

 

12 

00:02:19.100 --> 00:02:23.300 

Witam Skarbnika Gminy Sulechów, Pana Marcina Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

13 

00:02:23.300 --> 00:02:26.400 

- Witam sołtysów sołectw Gminy Sulechów, 

 

14 

00:02:26.400 --> 00:02:28.400 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

15 

00:02:28.400 --> 00:02:30.900 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

16 

00:02:30.900 --> 00:02:35.500 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów oraz 

wszystkich Państwa 

 

17 

00:02:35.500 --> 00:02:37.100 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

18 

00:02:37.100 --> 00:02:39.900 

Szanowni Państwo, informuję Państwa, 

 

19 

00:02:39.900 --> 00:02:43.200 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i publikowana. 

 

20 

00:02:43.200 --> 00:02:46.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie kworum. 

 

21 

00:02:53.900 --> 00:02:55.200 

Nie wyświetla mi się. 

 

22 

00:02:55.200 --> 00:03:07.900 

Ale uruchomiłeś? [niesłyszalne], zaraz powiem. 

 

23 

00:03:13.200 --> 00:03:18.700 

Ilu mamy obecnych radnych na sesji? [niesłyszalne], 

 

24 

00:03:18.700 --> 00:03:23.300 

Szanowni Państwo, bardzo proszę o potwierdzenie 

udziału w kworum. 

 

25 

00:03:23.300 --> 00:03:25.600 

Na razie 14 osób to potwierdziło. 

 

26 

00:03:25.600 --> 00:03:38.000 

A widzę mniej więcej, że jest Państwa więcej. Nie? Jest. 

 

27 

00:03:38.000 --> 00:03:41.000 

Co najmniej 17 radnych widzę, 18. 

 

28 

00:03:41.600 --> 00:03:44.800 
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Bardzo proszę Państwa radnych o potwierdzenie 

kworum. 

 

29 

00:04:09.400 --> 00:04:12.300 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o spokój. 

 

30 

00:04:15.100 --> 00:04:17.200 

Mamy na sesji obecnych 19 radnych. 

 

31 

00:04:17.200 --> 00:04:18.400 

Jeszcze czekamy na potwierdzenia w międzyczasie. 

 

32 

00:04:18.400 --> 00:04:20.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie. 

 

33 

00:04:20.200 --> 00:04:22.000 

Wysoka Rado. 

 

34 

00:04:22.000 --> 00:04:24.900 

Stwierdzam na podstawie sprawdzenia w sposób 

elektroniczny kworum, 

 

35 

00:04:24.900 --> 00:04:28.000 

że na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

36 

00:04:28.000 --> 00:04:32.000 

na dzisiejszej sesji obecnych jest 19 radnych. Tak, 

potwierdził Pan. 

 

37 

00:04:33.100 --> 00:04:38.500 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LIX sesji VIII 

kadencji Rady 

 

38 

00:04:38.500 --> 00:04:41.000 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

39 

00:04:41.000 --> 00:04:43.200 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

40 

00:04:43.200 --> 00:04:45.100 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

41 

00:04:45.100 --> 00:04:49.700 

Czy do proponowanego porządku obrad sesji ktoś z 

Państwa radnych 

 

42 

00:04:49.700 --> 00:04:51.400 

lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

43 

00:04:51.400 --> 00:04:53.300 

Tutaj mamy propozycję Pana Burmistrza. 

 

44 

00:04:53.300 --> 00:04:54.300 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

45 

00:04:54.300 --> 00:04:58.200 

- Coś słabo słychać Pana Przewodniczącego. 

 

46 

00:05:01.000 --> 00:05:03.200 

Coś nie halo, ja nie słyszę. 

 

47 

00:05:03.200 --> 00:05:05.000 

Starsza Pani nie słyszy. 

 

48 

00:05:05.000 --> 00:05:06.200 

- Jeszcze raz. 

 

49 

00:05:06.200 --> 00:05:10.500 

Ja też nie słyszę co Państwo mówicie, 

 

50 

00:05:10.500 --> 00:05:17.400 

bo jest hałas. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

51 

00:05:17.400 --> 00:05:22.200 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

52 

00:05:22.200 --> 00:05:25.100 

Zgodnie z wcześniej przesłanymi do Państwa materiałami 

proszę 

 

53 

00:05:25.100 --> 00:05:28.400 

o zmianę porządku poprzez dodanie druków. 

 

54 

00:05:33.400 --> 00:05:42.400 

615, 616, 617 i 618. 

 

55 

00:05:42.400 --> 00:05:46.700 
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Tak jak wcześniej sygnalizowałem Państwu podczas 

spotkania. 

 

56 

00:05:46.700 --> 00:05:51.600 

Druki wróciły z uzgodnień i w związku z tym mamy 

możliwość podjęcia 

 

57 

00:05:51.600 --> 00:05:55.500 

tych uchwał wcześniej niż się spodziewaliśmy. 

 

58 

00:05:55.500 --> 00:05:57.400 

Proszę o uwzględnienie mojego wniosku. 

 

59 

00:05:57.400 --> 00:05:59.300 

- Dziękuję. 

 

60 

00:05:59.300 --> 00:06:00.900 

Ja tylko jeszcze Państwa radnych chciałbym 

poinformować, 

 

61 

00:06:00.900 --> 00:06:03.600 

że niestety nie działa ten wyświetlacz tutaj, 

 

62 

00:06:03.600 --> 00:06:05.300 

który nam pokazywał wyniki głosowania, 

 

63 

00:06:05.300 --> 00:06:08.100 

dlatego będę miał trochę więcej roboty niż zwykle, 

 

64 

00:06:08.100 --> 00:06:10.300 

będę to wszystko odczytywał. 

 

65 

00:06:10.400 --> 00:06:12.400 

Państwo widzicie to najprawdopodobniej na swoim, 

 

66 

00:06:12.400 --> 00:06:16.100 

na eSesji, ale pozostali pewnie nie widzą, 

 

67 

00:06:16.100 --> 00:06:18.400 

więc ja będę tutaj to wszystko odczytywał. 

 

68 

00:06:18.400 --> 00:06:20.300 

Mamy zmiany do porządku obrad, cztery wnioski. 

 

69 

00:06:20.300 --> 00:06:26.700 

Wprowadzenie do porządku obrad druków numer 615, 

 

70 

00:06:26.700 --> 00:06:32.200 

tak. 616, 617 i 618. 

 

71 

00:06:34.100 --> 00:06:35.800 

Tak Panie Bartku? 

 

72 

00:06:35.800 --> 00:06:37.500 

Więcej zmian do porządku obrad nie widzę. 

 

73 

00:06:37.500 --> 00:06:40.500 

Zatem przejdziemy do głosowania zmian w porządku 

obrad. 

 

74 

00:06:40.500 --> 00:06:45.500 

Na początek wniosek, zmiana porządku obrad poprzez 

dodanie w punkcie 

 

75 

00:06:45.500 --> 00:06:49.700 

siódmym podpunktu 19, druk numer 615 w sprawie 

zasad udzielenia 

 

76 

00:06:49.700 --> 00:06:53.300 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych 

 

77 

00:06:53.500 --> 00:06:55.100 

przypompowni ścieków na terenie Gminy Sulechów. 

 

78 

00:06:55.100 --> 00:06:58.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

79 

00:07:02.100 --> 00:07:05.600 

Wprowadzenie do porządku obrad druku nr 615. 

 

80 

00:07:07.700 --> 00:07:09.700 

Bardzo prosimy o głosowanie. 

 

81 

00:07:11.300 --> 00:07:16.700 

Panie Sebastianie, Pani Małgorzato. Super. 

 

82 

00:07:16.700 --> 00:07:19.400 

Za 19 radnych, jeden radny się wstrzymał. 
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83 

00:07:19.400 --> 00:07:23.700 

Mamy zmianę w porządku obrad przyjętą. 

 

84 

00:07:23.700 --> 00:07:29.400 

Przechodzimy do głosowania drugiego wniosku do zmiany 

porządku obrad. 

 

85 

00:07:34.400 --> 00:07:40.500 

Panie Bartku, mamy tutaj uwagę, że jest 20 osób, tak? 21, 

tak? 

 

86 

00:07:40.500 --> 00:07:42.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o potwierdzenie 

kworum. 

 

87 

00:07:42.300 --> 00:07:44.400 

Potwierdziliśmy, tak? 

 

88 

00:07:44.400 --> 00:07:47.200 

Mamy 21 radnych obecnych na sesji, mamy komplet. 

 

89 

00:07:47.200 --> 00:07:50.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

90 

00:07:50.900 --> 00:07:54.100 

Zmiana w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 7. 

 

91 

00:07:54.100 --> 00:07:59.000 

podpunktu 20, druk nr 616 o zmianie uchwał w sprawie 

zasad udzielenia 

 

92 

00:07:59.000 --> 00:08:02.600 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów wymiany 

źródeł ciepła 

 

93 

00:08:02.600 --> 00:08:05.000 

w celu ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie 

Gminy 

 

94 

00:08:05.000 --> 00:08:06.900 

Sulechów. 

 

95 

00:08:06.900 --> 00:08:08.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

96 

00:08:09.500 --> 00:08:11.200 

Jeszcze dwóch radnych. 

 

97 

00:08:12.100 --> 00:08:13.800 

Kliknij głosowanie. 

 

98 

00:08:17.700 --> 00:08:22.700 

Szanowni Państwo, za 20 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

99 

00:08:22.700 --> 00:08:26.700 

Stwierdzam, że zmiana w porządku obrad została 

przyjęta. 

 

100 

00:08:26.700 --> 00:08:29.700 

Przechodzimy do kolejnego głosowania. 

 

101 

00:08:29.700 --> 00:08:35.500 

Zmiana w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 7 

podpunktu 21. 

 

102 

00:08:35.500 --> 00:08:40.000 

Druk nr 617 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej 

 

103 

00:08:40.000 --> 00:08:44.000 

na dofinansowanie kosztów budowy bezodpływowych 

zbiorników 

 

104 

00:08:44.000 --> 00:08:45.900 

na nieczystości ciekłe na terenie Gminy Sulechów. 

 

105 

00:08:45.900 --> 00:08:49.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

106 

00:08:56.100 --> 00:09:00.100 

Za 20 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

107 

00:09:00.100 --> 00:09:03.200 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

108 

00:09:03.200 --> 00:09:06.800 

I ostatnia zmiana. 

 

109 
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00:09:06.800 --> 00:09:11.600 

Wniosek dotyczący zmiany porządku obrad przez dodanie 

w punkcie 7 podpunktu 20. 

 

110 

00:09:11.600 --> 00:09:15.500 

Druk numer 618 o zmianie uchwały w sprawie zasad 

udzielania dotacji 

 

111 

00:09:15.500 --> 00:09:19.500 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych oczyszczalni 

 

112 

00:09:19.500 --> 00:09:20.900 

ścieków na terenie Gminy Sulechów. 

 

113 

00:09:20.900 --> 00:09:24.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

114 

00:09:24.500 --> 00:09:34.900 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 618. 

Piotr. 

 

115 

00:09:34.900 --> 00:09:37.300 

Za 20 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

116 

00:09:37.300 --> 00:09:40.400 

Stwierdzam, że zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

117 

00:09:42.400 --> 00:09:44.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

118 

00:09:44.300 --> 00:09:47.800 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie o działaniach 

 

119 

00:09:47.800 --> 00:09:49.200 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

120 

00:09:49.200 --> 00:09:52.900 

Szanowni Państwo, taką informację dostaliście 

elektronicznie, 

 

121 

00:09:52.900 --> 00:09:54.900 

więc ja tutaj szczegółowo jej nie będę omawiał. 

 

122 

00:09:54.900 --> 00:09:57.700 

Natomiast chciałbym wspomnieć o jednym punkcie. 

 

123 

00:09:57.700 --> 00:10:02.100 

Dostaliśmy jak Państwo wiecie pismo od sołtysów z 

wnioskiem o to, 

 

124 

00:10:02.100 --> 00:10:03.600 

żeby była sesja o 16.00. 

 

125 

00:10:03.600 --> 00:10:09.500 

Ja zrobię tak jak z wnioskiem radnego Przemysława 

Pokłada, 

 

126 

00:10:09.500 --> 00:10:12.500 

żeby rozdzielić i połączyć wszystkie komisje. 

 

127 

00:10:12.500 --> 00:10:14.700 

To znaczy dostaniecie Państwo ankietę do zagłosowania, 

 

128 

00:10:14.700 --> 00:10:18.300 

jak będziemy mieć wyniki to zobaczymy jakie jest Państwa 

radnych 

 

129 

00:10:18.300 --> 00:10:19.700 

stanowisko. 

 

130 

00:10:19.700 --> 00:10:22.500 

Czyli po prostu zagłosujecie, tak? 

 

131 

00:10:22.500 --> 00:10:25.100 

Myślę, że sołtysom warto również też taką ankietę 

wysłać. 

 

132 

00:10:25.100 --> 00:10:29.900 

Będziemy znać zdanie w pełni wszystkich osób i 

zobaczymy jaką decyzję 

 

133 

00:10:29.900 --> 00:10:35.000 

podejmiemy. Podejmiemy ją oczywiście wspólnie, tak? 

 

134 

00:10:35.000 --> 00:10:37.500 

Czy do mojego sprawozdania ktoś z Państwa radnych 

chciałby zabrać, 

 

135 

00:10:37.500 --> 00:10:38.700 
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zadać jakieś pytanie? 

 

136 

00:10:38.700 --> 00:10:40.600 

Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

137 

00:10:42.400 --> 00:10:43.700 

- Panie Przewodniczący. 

 

138 

00:10:43.700 --> 00:10:46.000 

Miałbym w takim razie prośbę, żeby ta ankieta była 

bardziej 

 

139 

00:10:46.000 --> 00:10:49.600 

rozbudowana dlatego, że samo głosowanie o 16.00, 

 

140 

00:10:49.600 --> 00:10:52.400 

być może wprowadzić jeszcze godzinę 8.00, 

 

141 

00:10:52.400 --> 00:10:54.300 

10.00 i 16.00. 

 

142 

00:10:54.300 --> 00:10:59.100 

I [niesłyszalne] i 12.00. To wtedy przewodniczący będzie 

miał jasność 

 

143 

00:10:59.100 --> 00:11:03.900 

sytuacji, gdzie która część głosujących jest i za jaką opcją, 

 

144 

00:11:03.900 --> 00:11:08.400 

bo tak w tym momencie po prostu będzie to przyjęte albo 

nie będzie to 

 

145 

00:11:08.400 --> 00:11:09.800 

przyjęte. 

 

146 

00:11:09.800 --> 00:11:11.300 

Więc dalej stoimy w punkcie wyjścia. Dziękuję. 

 

147 

00:11:14.800 --> 00:11:21.600 

- No to dostaniecie pytanie otwarte i zrobimy średnią, no. 

 

148 

00:11:21.600 --> 00:11:23.200 

Szanowni Państwo, dobrze. 

 

149 

00:11:23.200 --> 00:11:26.600 

To dostaniecie pytanie otwarte, bo ja nie będę 

przewidywał 

 

150 

00:11:26.600 --> 00:11:28.300 

która godzina dla kogo jest odpowiednia. 

 

151 

00:11:28.300 --> 00:11:32.700 

Zobaczymy jakie są wasze preferencje i będziemy się 

zastanawiać dalej. 

 

152 

00:11:32.700 --> 00:11:34.900 

Dostaniecie pytanie z opcją wpisania godziny. 

 

153 

00:11:37.000 --> 00:11:39.800 

Czy chcecie tak jak było dotychczas 10.00? 

 

154 

00:11:39.800 --> 00:11:42.100 

Czy chcecie, żeby to zmienić i zobaczymy. 

 

155 

00:11:42.100 --> 00:11:45.000 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

156 

00:11:45.000 --> 00:11:48.300 

Pani radna Elżbieta Musiałek, bardzo proszę. 

 

157 

00:11:48.300 --> 00:11:53.900 

- Proszę Państwa, stanowisko sołtysów było 

jednoznaczne, godzina 16.00. 

 

158 

00:11:53.900 --> 00:11:57.500 

Nie wiem dlaczego robić 12, 10 i inne. 

 

159 

00:11:57.500 --> 00:11:59.900 

Ja uważam, że jeżeli się do tego ustosunkowali, 

 

160 

00:12:00.100 --> 00:12:02.100 

to my powinniśmy taką ankietę dostać. Dziękuję. 

 

161 

00:12:05.800 --> 00:12:07.100 

- Dziękuję. 

 

162 

00:12:21.100 --> 00:12:23.600 

Szanowni Państwo, nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

163 

00:12:23.600 --> 00:12:25.300 
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Przechodzimy do punktu czwartego. 

 

164 

00:12:25.300 --> 00:12:28.900 

Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w 

Sulechowie 

 

165 

00:12:28.900 --> 00:12:30.400 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

166 

00:12:30.400 --> 00:12:34.900 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Przestrzegania, 

 

167 

00:12:34.900 --> 00:12:38.200 

Prawa i Ochrony Środowiska, Pana Przemysława Pokłada 

o przedstawienie 

 

168 

00:12:38.200 --> 00:12:40.400 

sprawozdania z prac komisji. 

 

169 

00:12:40.400 --> 00:12:43.000 

Komisje były wspólne. Pan te komisje prowadził. Bardzo 

proszę. 

 

170 

00:12:43.000 --> 00:12:44.500 

- Dzień dobry wszystkim. 

 

171 

00:12:44.500 --> 00:12:48.300 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

 

172 

00:12:48.300 --> 00:12:52.000 

Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, Szanowni Goście. 

 

173 

00:12:52.000 --> 00:12:56.700 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

odbyła wspólne 

 

174 

00:12:56.700 --> 00:13:01.900 

posiedzenie z pozostałymi komisjami Rady Miejskiej w 

Sulechowie 

 

175 

00:13:01.900 --> 00:13:03.800 

w dniu 8 listopada bieżącego roku. 

 

176 

00:13:03.800 --> 00:13:09.000 

Mieliśmy, odbyliśmy spotkanie z Panem Starostą 

Krzysztofem 

 

177 

00:13:09.000 --> 00:13:12.100 

Romankiewiczem. 

 

178 

00:13:12.100 --> 00:13:18.000 

Przedstawił on sytuację SPZOZ jaka jest sytuacja na chwilę 

obecną. 

 

179 

00:13:18.000 --> 00:13:23.900 

Jaka jest sytuacja z oddziałem ginekologiczno-

położniczym. 

 

180 

00:13:23.900 --> 00:13:28.700 

Dodatkowa z tego co wiem to spotkanie będzie 24., 

 

181 

00:13:28.700 --> 00:13:32.100 

tak listopada Panie (...) 21, 

 

182 

00:13:32.100 --> 00:13:33.400 

tak? O godzinie 14.00. 

 

183 

00:13:34.000 --> 00:13:36.600 

Także jeszcze coś się więcej tam dowiemy. 

 

184 

00:13:36.600 --> 00:13:43.200 

Na spotkaniu tym, tych połączonych Komisji był także 

członek zarządu 

 

185 

00:13:43.200 --> 00:13:48.000 

Pan Mirosław Andrasiak, który poinformował nas na 

temat planów 

 

186 

00:13:48.000 --> 00:13:50.200 

inwestycyjnych powiatu zielonogórskiego. 

 

187 

00:13:50.200 --> 00:13:53.600 

Tutaj przede wszystkim na naszym terenie Gminy 

Sulechów. 

 

188 

00:13:56.900 --> 00:14:01.200 

Opracowywaliśmy też taki punkt jak podsumowanie 

konsultacji Strategii 

 

189 

00:14:01.200 --> 00:14:02.800 

Rozwoju Gminy. 
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190 

00:14:02.800 --> 00:14:05.600 

Do tego punktu nie zgłoszono żadnych uwag ani 

wniosków. 

 

191 

00:14:05.600 --> 00:14:13.000 

Właśnie też przeprowadziliśmy dyskusję nad wnioskiem 

Państwa Sołtysów 

 

192 

00:14:13.000 --> 00:14:15.100 

i tak jak tutaj przewodniczący powiedział. 

 

193 

00:14:15.300 --> 00:14:18.700 

Wystosuję ankietę i wtedy określimy godzinę, 

 

194 

00:14:18.700 --> 00:14:21.000 

kiedy ta sesja ma się odbywać. 

 

195 

00:14:22.700 --> 00:14:27.900 

Kolejno zaczęliśmy, później, żeśmy rozpatrywali i 

głosowali projekty 

 

196 

00:14:27.900 --> 00:14:29.600 

uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

197 

00:14:29.600 --> 00:14:34.100 

Może nie będę czytał nazw tych wszystkich druków, 

 

198 

00:14:34.100 --> 00:14:36.600 

tylko numer druku i jakie były, 

 

199 

00:14:37.600 --> 00:14:41.100 

jak głosowała komisja, której jestem przewodniczącym. 

 

200 

00:14:41.100 --> 00:14:50.900 

Druk 597 i tutaj Pani Agnieszka Szeląg wniosek złożyła o 

wycofanie 

 

201 

00:14:50.900 --> 00:14:52.700 

tego projektu uchwały. 

 

202 

00:14:52.700 --> 00:14:56.900 

I Komisja Przestrzegania i Ochrony Środowiska była za. 

 

203 

00:14:56.900 --> 00:15:00.600 

5 głosów za, dwa sprzeciwy, 0 wstrzymujących się, 

 

204 

00:15:00.600 --> 00:15:03.800 

czyli tego druku Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska 

 

205 

00:15:03.800 --> 00:15:04.900 

nie procedowała. 

 

206 

00:15:04.900 --> 00:15:07.400 

Druk 598. 

 

207 

00:15:07.400 --> 00:15:12.800 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, 8 za, 0 sprzeciwów, 0 

głosów 

 

208 

00:15:12.800 --> 00:15:14.500 

wstrzymujących się. 

 

209 

00:15:14.500 --> 00:15:18.100 

Druk 599 także komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

210 

00:15:18.100 --> 00:15:23.400 

8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

211 

00:15:23.400 --> 00:15:27.700 

Druk 600 komisja także zaopiniowała pozytywnie, 

 

212 

00:15:27.700 --> 00:15:30.000 

7 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

213 

00:15:30.000 --> 00:15:35.500 

Druk 601 komisja także zaopiniowała pozytywnie. 

 

214 

00:15:35.500 --> 00:15:38.600 

8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

215 

00:15:38.600 --> 00:15:41.700 

Druk 602 także zaopiniowała pozytywnie, 

 

216 

00:15:41.700 --> 00:15:46.400 

8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

217 

00:15:47.000 --> 00:15:51.800 

Druk 600, 603 przepraszam. 
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218 

00:15:51.800 --> 00:15:53.000 

Komisja także zaopiniowała pozytywnie. 

 

219 

00:15:53.000 --> 00:15:56.300 

8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

220 

00:15:56.300 --> 00:16:01.600 

Druk 604, tutaj też zostało zaopiniowany pozytywnie. 

 

221 

00:16:01.600 --> 00:16:04.800 

8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

222 

00:16:04.800 --> 00:16:09.800 

Druk 605 komisja zaopiniowała także pozytywnie. 

 

223 

00:16:09.800 --> 00:16:12.300 

8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

224 

00:16:12.300 --> 00:16:19.100 

Druk 606, no mieliśmy [niesłyszalne] troszeczkę uchwał 

na dzisiejszą 

 

225 

00:16:19.100 --> 00:16:22.100 

sesję. 8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

226 

00:16:22.100 --> 00:16:25.900 

Druk 607. 

 

227 

00:16:25.900 --> 00:16:29.400 

Także Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska zaopiniowała 

 

228 

00:16:29.400 --> 00:16:32.300 

pozytywnie. 8 za, 0 sprzeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

229 

00:16:32.300 --> 00:16:37.700 

Druk 608 komisja także zaopiniowała pozytywnie. 

 

230 

00:16:38.400 --> 00:16:42.300 

To było 8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

231 

00:16:42.300 --> 00:16:46.600 

Druk 609 także zaopiniowała komisja pozytywnie. 

 

232 

00:16:46.600 --> 00:16:49.900 

8 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

233 

00:16:49.900 --> 00:16:54.900 

Druk 610 także komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

234 

00:16:54.900 --> 00:16:59.500 

Tutaj było 7 za, 0 wstrzymujących się, 

 

235 

00:16:59.500 --> 00:17:03.600 

0 sprzeciwów. 611 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

236 

00:17:03.600 --> 00:17:06.400 

7 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

237 

00:17:06.400 --> 00:17:11.500 

Druk 612 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

238 

00:17:11.500 --> 00:17:15.900 

7 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

239 

00:17:15.900 --> 00:17:17.300 

Druk 613. 

 

240 

00:17:17.300 --> 00:17:22.300 

Tutaj padł wniosek Pana radnego Piotra Miszkiewicza 

 

241 

00:17:22.300 --> 00:17:25.900 

o nie procedowanie tego druku 613 i Komisja 

Przestrzegania Prawa 

 

242 

00:17:25.900 --> 00:17:28.500 

i Ochrony Środowiska była za, 

 

243 

00:17:28.500 --> 00:17:30.700 

czyli wniosek został przyjęty. 

 

244 

00:17:30.700 --> 00:17:35.700 

I komisja tego druku 613 nie opiniowała. 

 

245 

00:17:35.800 --> 00:17:37.200 

Druk 614. 

 

246 

00:17:37.200 --> 00:17:42.100 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie 5 za, 0 wstrzymujących 

się, 

 

247 

00:17:42.100 --> 00:17:43.800 

0 sprzeciwów. 

 

248 

00:17:43.800 --> 00:17:47.100 

W sprawach różnych radni zapoznali się z informacją o 

stanie 

 

249 

00:17:47.100 --> 00:17:53.200 

realizacji zadań oświatowych na rok 2021/2022 i nie 

zgłoszono żadnych 

 

250 

00:17:53.200 --> 00:17:55.300 

uwag lub wniosków. 

 

251 

00:17:55.300 --> 00:17:59.600 

Radni zapoznali się także z pismem w sprawie składu 

Gminnej Rady 

 

252 

00:17:59.600 --> 00:18:04.600 

Działalności Pożytku Publicznego i tutaj była prośba do 

klubów, 

 

253 

00:18:04.600 --> 00:18:08.300 

żeby wystosowali swoich przedstawicieli do tej rady. 

 

254 

00:18:08.300 --> 00:18:13.000 

I także Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska w sprawach 

 

255 

00:18:13.000 --> 00:18:17.400 

różnych negatywnie zaopiniowała wniosek mieszkańca o 

wprowadzenie 

 

256 

00:18:17.400 --> 00:18:20.600 

dodatkowego oznakowania znakami A5 w obrębie dróg 

dojazdowych 

 

257 

00:18:20.600 --> 00:18:22.900 

do ulicy Olbromskiego w Sulechowie. 

 

258 

00:18:22.900 --> 00:18:30.300 

I tutaj komisja przychyliła się do argumentacji Pana 

Burmistrza. 

 

259 

00:18:30.300 --> 00:18:31.300 

Dziękuję bardzo. 

 

260 

00:18:31.300 --> 00:18:33.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

261 

00:18:33.500 --> 00:18:37.700 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

 

262 

00:18:37.700 --> 00:18:40.400 

Kultury i Spraw Społecznych, Pana Miłosza 

Brodzikowskiego 

 

263 

00:18:40.400 --> 00:18:41.900 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

264 

00:18:41.900 --> 00:18:44.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

265 

00:18:44.200 --> 00:18:45.800 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

266 

00:18:45.800 --> 00:18:47.800 

Wysoka Rado, Zgromadzeni Goście. 

 

267 

00:18:47.800 --> 00:18:52.600 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych w okresie 

międzysesyjnym 

 

268 

00:18:52.600 --> 00:18:54.800 

spotykała się raz. 

 

269 

00:18:54.800 --> 00:19:00.900 

Kiedy to przyjemność prowadzenia tych obrad wspólnych 

połączonych 

 

270 

00:19:00.900 --> 00:19:03.900 

komisji miał mój przedmówca Przemysław Pokład. 

 

271 

00:19:03.900 --> 00:19:09.900 

Dlatego też pozwolę sobie skupić się tylko na wyniku 

głosowań mojej 

 

272 

00:19:09.900 --> 00:19:15.300 
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komisji, ponieważ tutaj w doskonały sposób 

zrelacjonował przebieg 

 

273 

00:19:15.300 --> 00:19:16.400 

obrad mój kolega. 

 

274 

00:19:16.400 --> 00:19:20.500 

Więc nie miałbym tutaj nic więcej do dodania po takiej 

przemowie. 

 

275 

00:19:20.500 --> 00:19:24.400 

I tak druk numer 598. 

 

276 

00:19:24.400 --> 00:19:27.500 

5 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących. 

 

277 

00:19:27.500 --> 00:19:36.700 

Druk numer 599, 600, 601 i 602 w tym samym stosunku 

głosów, 

 

278 

00:19:36.700 --> 00:19:42.600 

6 głosów za, 0 wstrzymujących i 0 sprzeciwów. 

 

279 

00:19:42.600 --> 00:19:46.300 

Druki numer 604 i druk nr 604, 

 

280 

00:19:46.300 --> 00:19:49.700 

5 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 sprzeciwów. 

 

281 

00:19:49.700 --> 00:19:52.600 

Druk numer 605 było to 5 głosów za, 

 

282 

00:19:52.600 --> 00:19:56.500 

0 sprzeciwów i 1 wstrzymujący. 

 

283 

00:19:56.500 --> 00:19:58.600 

Druk numer 606 to były cztery głosy za, 

 

284 

00:19:58.600 --> 00:20:02.600 

0 sprzeciwów i 1 wstrzymujący. 

 

285 

00:20:02.600 --> 00:20:06.400 

Druki 607, 608 i 609 było to 6 głosów za, 

 

286 

00:20:06.900 --> 00:20:10.800 

zero sprzeciwów i 0 wstrzymujących. 

 

287 

00:20:10.800 --> 00:20:17.300 

Druki numer 610, 611 i 612 przyjęliśmy w stosunku 

głosów 5 za, 

 

288 

00:20:17.300 --> 00:20:18.700 

0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących. 

 

289 

00:20:18.700 --> 00:20:24.500 

Druku numer 613 nie zaopiniowaliśmy z powodu tego, 

 

290 

00:20:24.500 --> 00:20:27.500 

że utraciliśmy nieoczekiwanie kworum. 

 

291 

00:20:27.500 --> 00:20:32.200 

I tak oto przedstawiają się wyniki głosowań komisji, 

 

292 

00:20:32.200 --> 00:20:35.100 

której jestem przewodniczącym. Dziękuję bardzo. 

 

293 

00:20:35.100 --> 00:20:36.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

294 

00:20:36.500 --> 00:20:41.000 

Proszę o przedstawienie sprawozdania Komisji Budżetu i 

Gospodarki, 

 

295 

00:20:41.000 --> 00:20:42.100 

Pana Wojciecha Szefnera. 

 

296 

00:20:42.100 --> 00:20:44.600 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

297 

00:20:44.600 --> 00:20:45.700 

Panie Burmistrzu, Szanowni Goście. 

 

298 

00:20:45.700 --> 00:20:49.200 

Ja podobnie jak mój przedmówca przedstawię tylko i 

wyłącznie wyniki 

 

299 

00:20:49.200 --> 00:20:51.500 

głosowań Komisji Budżetu i Gospodarki z tego względu, 

 

300 

00:20:51.500 --> 00:20:55.600 
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że było wspólne posiedzenie i Pan radny Przemysław 

Pokład przedstawił 

 

301 

00:20:55.600 --> 00:20:59.600 

pozostałe kwestie. 

 

302 

00:20:59.600 --> 00:21:03.300 

Jeśli chodzi o projekty uchwał, druk numer 597. 

 

303 

00:21:03.300 --> 00:21:06.200 

Komisja Budżetu i Gospodarki nie opiniowała ze względu 

na to, 

 

304 

00:21:06.200 --> 00:21:10.500 

że został zgłoszony wniosek koleżanki radnej o 

nieprocedowanie 

 

305 

00:21:10.500 --> 00:21:11.600 

i uzyskał on większość. 

 

306 

00:21:11.600 --> 00:21:14.700 

Druk numer 598. 

 

307 

00:21:14.700 --> 00:21:17.300 

Członkowie komisji 7 głosów za, 

 

308 

00:21:17.300 --> 00:21:19.100 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

309 

00:21:19.100 --> 00:21:22.100 

Druk nr 597 podobnie 7 głosów za, 

 

310 

00:21:22.100 --> 00:21:23.700 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

311 

00:21:23.700 --> 00:21:29.000 

Druk numer 600 8 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się. 

 

312 

00:21:29.000 --> 00:21:34.400 

Druk numer 601 podobnie, 8 za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się. 

 

313 

00:21:34.400 --> 00:21:37.400 

Druk numer 602 7 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 

 

314 

00:21:37.400 --> 00:21:38.500 

0 wstrzymujących się. 

 

315 

00:21:38.500 --> 00:21:45.300 

603 i 604 6 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących 

się. 

 

316 

00:21:45.300 --> 00:21:49.900 

Druk numer 605 i 606 5 głosów za, 

 

317 

00:21:49.900 --> 00:21:51.700 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

318 

00:21:51.700 --> 00:21:55.300 

Druk numer 607 podobnie, 5 głosów za, 

 

319 

00:21:55.300 --> 00:21:58.200 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

320 

00:21:58.200 --> 00:22:02.600 

Druk numer 608 i druk numer 609 6 głosów za, 

 

321 

00:22:02.600 --> 00:22:06.500 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

322 

00:22:06.500 --> 00:22:14.800 

Druk nr 610, 611 i 612 podobnie. 6 głosów za, 

 

323 

00:22:14.800 --> 00:22:16.800 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

324 

00:22:16.800 --> 00:22:24.300 

Druków numer 613 i 614 komisja 

nie opiniowała ze względu na brak kworum. Dziękuję 

bardzo. 

 

325 

00:22:24.300 --> 00:22:25.400 

- Dziękuję. 

 

326 

00:22:25.400 --> 00:22:27.700 

I bardzo proszę Przewodniczącego Komisji do Spraw Wsi, 

 

327 

00:22:27.700 --> 00:22:29.600 

Pana Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania. 
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328 

00:22:29.600 --> 00:22:31.000 

Bardzo proszę. 

 

329 

00:22:31.000 --> 00:22:34.600 

- Szanowni Państwo. Również pozwolę sobie przeczytać 

jedynie druki, 

 

330 

00:22:34.600 --> 00:22:38.700 

numery druków uchwał oraz jak głosowała Komisja do 

Spraw Wsi. 

 

331 

00:22:38.700 --> 00:22:42.100 

Druk numer 597. 

 

332 

00:22:42.100 --> 00:22:45.700 

Poparliśmy tutaj wniosek Pani Agnieszki Szeląg o nie 

procedowanie. 

 

333 

00:22:45.700 --> 00:22:49.500 

Za pięć osób, przeciw 1, dwie osoby się wstrzymały. 

 

334 

00:22:49.500 --> 00:22:54.400 

Druk 598 wyniki Komisji do Spraw Wsi za. 

 

335 

00:22:54.400 --> 00:22:58.900 

Druk 599 również za jednogłośnie. 

 

336 

00:22:58.900 --> 00:23:03.000 

Druk numer 600 jednogłośnie za. 

 

337 

00:23:04.300 --> 00:23:06.000 

Druk numer 600, przepraszam. 

 

338 

00:23:06.000 --> 00:23:12.800 

601 jednogłośnie za, 602 jednogłośnie za, 

 

339 

00:23:12.800 --> 00:23:16.200 

603 również jednogłośnie za. 

 

340 

00:23:16.200 --> 00:23:18.700 

Druk numer 604 jednogłośnie za. 

 

341 

00:23:18.700 --> 00:23:22.000 

Druk numer 605 jednogłośnie za. 

 

342 

00:23:22.000 --> 00:23:25.700 

Druk numer 606 jednogłośnie za. 

 

343 

00:23:25.700 --> 00:23:28.200 

Druk numer 607 również jednogłośnie za. 

 

344 

00:23:29.400 --> 00:23:32.900 

Druk nr 608 również jednogłośnie za. 

 

345 

00:23:32.900 --> 00:23:36.400 

Podobnie w przypadku druku 609, 

 

346 

00:23:36.400 --> 00:23:39.400 

druk 610 również jednogłośnie za. 

 

347 

00:23:39.400 --> 00:23:42.200 

611 jednogłośnie za. 

 

348 

00:23:42.200 --> 00:23:45.900 

612 jednogłośnie za. 

 

349 

00:23:45.900 --> 00:23:51.042 

613 tutaj już nie było kworum, więc dalsze 

 

350 

00:23:51.042 --> 00:23:54.000 

głosowania bez Komisji do Spraw Wsi. Bardzo dziękuję. 

 

351 

00:23:54.000 --> 00:23:56.500 

- Dziękuję. 

 

352 

00:23:56.500 --> 00:23:59.800 

Czy z pozostałych komisji ktoś chciałby jeszcze zabrać głos 

albo są 

 

353 

00:23:59.800 --> 00:24:03.300 

pytania do sprawozdań dotychczasowych? 

 

354 

00:24:03.300 --> 00:24:04.400 

Nie widzę. 

 

355 

00:24:04.400 --> 00:24:06.500 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

356 

00:24:06.500 --> 00:24:09.000 
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Punkt piąty. Sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Sulechowa 

 

357 

00:24:09.000 --> 00:24:11.500 

w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

358 

00:24:12.600 --> 00:24:14.800 

- Szanowni Państwo, ja dzisiaj bardzo krótko, 

 

359 

00:24:14.800 --> 00:24:16.700 

bo przyznam się szczerze, że jestem podziębiony. 

 

360 

00:24:16.700 --> 00:24:18.800 

Więc tak naprawdę w uzupełnieniu materiału, 

 

361 

00:24:18.800 --> 00:24:21.700 

który przekazałem w formie elektronicznej chciałbym 

tylko Państwu 

 

362 

00:24:21.700 --> 00:24:24.200 

powiedzieć o takim, no bardzo ważnym elemencie, bo 

chciałbym, 

 

363 

00:24:24.200 --> 00:24:25.900 

żeby to wybrzmiało. 

 

364 

00:24:25.900 --> 00:24:27.000 

Jesteśmy w trakcie przyjmowania wniosków, 

 

365 

00:24:27.000 --> 00:24:32.500 

już takich wniosków konkretnych na preferencyjny zakup 

węgla 

 

366 

00:24:32.500 --> 00:24:35.500 

na dzisiaj. I nieco jestem przyznam się szczerze tym 

zaskoczony. 

 

367 

00:24:35.500 --> 00:24:39.800 

Zainteresowanie jest raczej niewielkie, ponieważ 

wpłynęło tylko 220 wniosków, 

 

368 

00:24:39.800 --> 00:24:47.700 

a o dodatek węglowy wystąpiło na okrągło powiem 2700 

gospodarstw. 

 

369 

00:24:47.700 --> 00:24:50.600 

Więc taki apel przy okazji Szanowni Państwo, 

 

370 

00:24:50.600 --> 00:24:52.500 

środowiskowo proszę przekazywać informacje, 

 

371 

00:24:52.500 --> 00:24:59.300 

że do 25 listopada zbieramy wnioski w tym zakresie. 

 

372 

00:24:59.300 --> 00:25:00.400 

Dziękuję bardzo. 

 

373 

00:25:01.200 --> 00:25:02.800 

- Dziękuję. 

 

374 

00:25:02.800 --> 00:25:05.000 

Czy są pytania do sprawozdania Pana Burmistrza? 

 

375 

00:25:05.000 --> 00:25:07.100 

Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

376 

00:25:07.100 --> 00:25:11.300 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni. 

 

377 

00:25:11.300 --> 00:25:17.400 

Mam pytanie dotyczącego przetargu, który jest 

kontynuacją zadania. 

 

378 

00:25:17.400 --> 00:25:21.000 

Chodzi mi o świetlicę w Krężołach. 

 

379 

00:25:21.000 --> 00:25:27.000 

Proszę tylko mi przypomnieć kto był wykonawcą 

pierwotnie tego 

 

380 

00:25:27.000 --> 00:25:31.300 

zadania, bo wydaje mi się, że jest jakaś zbieżność nazwy, 

 

381 

00:25:31.300 --> 00:25:34.400 

jeśli chodzi o aktualnie przyjęte oferty do realizacji. 

 

382 

00:25:34.400 --> 00:25:36.500 

To jest pierwsza część pytania. 

 

383 

00:25:36.500 --> 00:25:39.100 
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Natomiast druga część pytania dotyczy, 

 

384 

00:25:39.100 --> 00:25:40.700 

już momencik. 

 

385 

00:25:40.700 --> 00:25:43.700 

Przejdę tylko do sprawozdania. 

 

386 

00:25:43.700 --> 00:25:47.200 

Chodzi mi o zarządzanie kryzysowe dlatego, 

 

387 

00:25:47.200 --> 00:25:54.400 

że w dniach tutaj 27 i 28 października miało dojść do 

sprawdzenia 

 

388 

00:25:54.400 --> 00:25:55.800 

stanu Odry. 

 

389 

00:25:55.800 --> 00:25:58.700 

I chciałbym się dowiedzieć czy już mamy jakieś informacje 

zwrotne 

 

390 

00:25:58.700 --> 00:26:01.000 

dotyczące tej kontroli? Dziękuję bardzo. 

 

391 

00:26:02.700 --> 00:26:05.500 

- To zacznę może. 

 

392 

00:26:05.500 --> 00:26:06.600 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

393 

00:26:06.600 --> 00:26:08.100 

- Tak mogę? Zacznę może od końca. 

 

394 

00:26:08.100 --> 00:26:11.000 

Panie Sebastianie stwierdzono jednorazowy, 

 

395 

00:26:11.000 --> 00:26:15.900 

że tak powiem problem miejscowy i na tej podstawie nie 

kontynuowano 

 

396 

00:26:15.900 --> 00:26:18.700 

już, podjęto decyzję o niekontynuowaniu w kolejnych 

miejscach. 

 

397 

00:26:18.700 --> 00:26:23.400 

Wskazano, że prawdopodobnie zagniwanie osadów, 

 

398 

00:26:23.400 --> 00:26:27.700 

no z pewnością związanych również w poprzednim 

skażeniem rzeki Odry 

 

399 

00:26:27.700 --> 00:26:30.700 

spowodowało w tym konkretnym miejscu wystąpienie 

takiej sytuacji. 

 

400 

00:26:30.700 --> 00:26:35.900 

Właściwie to w pewnym sensie jest w tej odpowiedzi w 

tym punkcie 20. 

 

401 

00:26:35.900 --> 00:26:40.800 

dotyczącym daty 28, 28 października. 

 

402 

00:26:40.800 --> 00:26:43.900 

Natomiast jeśli chodzi o (...) Przepraszam, 

 

403 

00:26:43.900 --> 00:26:46.400 

pierwsze Pana pytanie. 

 

404 

00:26:46.400 --> 00:26:47.700 

Tu nie ma pomyłki. 

 

405 

00:26:47.700 --> 00:26:48.800 

To jest słuszne skojarzenie. 

 

406 

00:26:48.800 --> 00:26:55.100 

Wykonawca, który wcześniej realizował również złożył 

teraz najniższą ofertę. 

 

407 

00:26:55.100 --> 00:26:57.400 

Cóż mogę powiedzieć. Chyba tylko żartobliwie mam 

nadzieję, 

 

408 

00:26:57.400 --> 00:26:59.600 

że nie będzie narzekał na poprzedniego wykonawcę. 

 

409 

00:26:59.600 --> 00:27:04.900 

- Dziękuję Panie Burmistrzu. 

 

410 

00:27:04.900 --> 00:27:06.600 

Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus. 
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411 

00:27:06.600 --> 00:27:08.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

412 

00:27:08.300 --> 00:27:10.100 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

413 

00:27:10.100 --> 00:27:12.200 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

414 

00:27:12.200 --> 00:27:16.100 

Pan Burmistrz w sprawozdaniu nie ujął, 

 

415 

00:27:16.100 --> 00:27:22.000 

ale nie powiedział też nic na temat prawdopodobnie 

wczorajszej 

 

416 

00:27:23.200 --> 00:27:24.700 

audycji w Radiu Zachód. 

 

417 

00:27:24.700 --> 00:27:30.000 

Według mnie jeden z najistotniejszych tematów na dzień 

dzisiejszy. 

 

418 

00:27:30.000 --> 00:27:32.700 

Dotyczył prawdopodobnie, mówię prawdopodobnie, 

 

419 

00:27:32.700 --> 00:27:36.300 

bo ja nie słuchałem tej audycji, szpitala naszego. 

 

420 

00:27:36.300 --> 00:27:40.900 

Pan Burmistrz tam występował, Pani Dyrektor i inni 

goście. 

 

421 

00:27:40.900 --> 00:27:46.500 

Szkoda, że radnych nie poinformowano o takich, bo z 

dwóch klubów 

 

422 

00:27:46.500 --> 00:27:48.000 

podobno radni byli. 

 

423 

00:27:48.000 --> 00:27:50.700 

Pozostali po prostu nie wiedzieli. 

 

424 

00:27:50.700 --> 00:27:53.600 

Gdyby tam wysłać maila, SMS-a, że jest takie coś, 

 

425 

00:27:53.600 --> 00:27:58.600 

można uczestniczyć, to też bym chętnie uczestniczył w 

takim bardzo 

 

426 

00:27:58.600 --> 00:27:59.800 

ważnym wydarzeniu. 

 

427 

00:27:59.800 --> 00:28:02.300 

Ale pytanie moje dotyczy, ponieważ nie ma tego w 

sprawozdaniu, 

 

428 

00:28:02.300 --> 00:28:04.600 

o samą konkluzję tego. 

 

429 

00:28:04.600 --> 00:28:08.500 

Jak się to zakończyło optymistycznie, negatywnie? 

 

430 

00:28:08.500 --> 00:28:10.300 

Czy w jakimś impasie to jest? 

 

431 

00:28:10.300 --> 00:28:12.700 

Samą konkluzję z tego spotkania. Dziękuję. 

 

432 

00:28:12.700 --> 00:28:14.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

433 

00:28:14.200 --> 00:28:17.400 

Proszę Panie Burmistrzu od razu, tak czy? Bardzo proszę. 

 

434 

00:28:17.400 --> 00:28:18.800 

- Chciałbym od razu. 

 

435 

00:28:20.900 --> 00:28:22.300 

Panie Janie. 

 

436 

00:28:22.300 --> 00:28:25.600 

Właściwie przekaz na dzisiaj jest taki. 

 

437 

00:28:25.600 --> 00:28:30.400 

Trzeba się skupić na znalezieniu zupełnie nowego zespołu 

lekarskiego, 

 

438 

00:28:30.400 --> 00:28:32.700 
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który pozwoli przetrwać i funkcjonować normalnie 

szpitalowi. 

 

439 

00:28:32.700 --> 00:28:36.300 

W mojej ocenie nie ma dzisiaj szans na to, 

 

440 

00:28:37.100 --> 00:28:39.300 

żeby mówiąc wprost zatrzymać personel. 

 

441 

00:28:39.300 --> 00:28:41.600 

To Państwo wiecie tak nawiasem mówiąc. 

 

442 

00:28:41.600 --> 00:28:43.900 

Jest pismo do Państwa skierowane. 

 

443 

00:28:43.900 --> 00:28:46.800 

Ja je wczoraj podpisywałem, więc zakładam, 

 

444 

00:28:46.800 --> 00:28:48.300 

że dzisiaj Państwo je na pewno macie. 

 

445 

00:28:48.300 --> 00:28:55.600 

W kontekście też tej, tego wniosku pisma położnych i 

osób 

 

446 

00:28:55.600 --> 00:28:57.600 

zatrudnionych na oddziale. 

 

447 

00:28:59.500 --> 00:29:03.000 

Tak naprawdę tylko tyle konkretnego można powiedzieć, 

 

448 

00:29:03.000 --> 00:29:06.800 

tak? Na dzisiaj wszelkie działania skupiają się na 

znalezieniu nowego 

 

449 

00:29:06.800 --> 00:29:11.200 

personelu i tylko w ten sposób będzie ten oddział mógł 

funkcjonować. 

 

450 

00:29:11.200 --> 00:29:13.300 

- Czyli szanse są małe? 

 

451 

00:29:13.300 --> 00:29:14.500 

- Nie, dlaczego? 

 

452 

00:29:14.500 --> 00:29:15.700 

- Znajdzie się? 

 

453 

00:29:15.700 --> 00:29:20.600 

- No, jeśli Szanowni Państwo przepraszam, 

 

454 

00:29:20.600 --> 00:29:24.000 

ale tak pozwolę sobie per analogia, tak? 

 

455 

00:29:24.000 --> 00:29:26.900 

Jeśli był w stanie przejąć skądś 10 lekarzy, to dlaczego nie 

można 

 

456 

00:29:26.900 --> 00:29:28.800 

przejąć na przykład pięciu z innego miejsca, no? 

 

457 

00:29:28.800 --> 00:29:30.400 

- No okej, okej, dziękuję. 

 

458 

00:29:30.400 --> 00:29:31.500 

- Dziękuję. 

 

459 

00:29:31.500 --> 00:29:33.500 

Bardzo proszę Pan radny Przemysław Mikołajczyk. 

 

460 

00:29:33.500 --> 00:29:36.500 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo 

Burmistrzowie, 

 

461 

00:29:36.500 --> 00:29:37.700 

Szanowni Goście. 

 

462 

00:29:37.700 --> 00:29:38.900 

Mam takie pytanie do sprawozdania. 

 

463 

00:29:38.900 --> 00:29:43.000 

Zaciekawiło mnie co to znaczy procedura stałego dyżuru 

burmistrza? 

 

464 

00:29:43.000 --> 00:29:44.300 

Na czym to z grubsza polega? 

 

465 

00:29:44.300 --> 00:29:46.700 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

466 
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00:29:47.200 --> 00:29:49.900 

Szanowni Państwo, no polega to na tym, 

 

467 

00:29:49.900 --> 00:29:53.600 

że 24 godziny na dobę ja i wskazane przeze mnie osoby są 

 

468 

00:29:53.600 --> 00:29:55.900 

pod telefonem i w każdej możliwej sytuacji reagują. 

 

469 

00:29:55.900 --> 00:29:57.500 

I przepraszam. 

 

470 

00:29:57.500 --> 00:30:00.100 

Nie na zasadzie chwalenia się, 

 

471 

00:30:00.100 --> 00:30:01.200 

bo raczej nie ma się czym chwalić, 

 

472 

00:30:01.200 --> 00:30:05.000 

ale niestety zarządzanie kryzysowe w czteroletniej 

kadencji jest 

 

473 

00:30:05.000 --> 00:30:06.900 

uruchomione przez 2,5 roku. 

 

474 

00:30:06.900 --> 00:30:09.500 

Ja myślę, że Państwo też rozumiecie co to oznacza 

fizycznie dla wielu 

 

475 

00:30:09.500 --> 00:30:12.000 

osób, tak? 

 

476 

00:30:12.000 --> 00:30:13.900 

No tak to niestety wygląda. 

 

477 

00:30:13.900 --> 00:30:19.900 

A jeśli mogę jeszcze uzupełniając, to to pierwsze pytanie 

zadane, 

 

478 

00:30:19.900 --> 00:30:21.700 

drugie pytanie właściwie zadane przez Pana Jana Rerusa. 

 

479 

00:30:21.700 --> 00:30:26.200 

Pan Starosta się zobowiązał, że dzisiaj też oficjalny 

komunikat w tej 

 

480 

00:30:26.200 --> 00:30:28.300 

sprawie umieści. 

 

481 

00:30:28.300 --> 00:30:32.100 

Słyszę, że został właśnie umieszczony, tak? 

 

482 

00:30:32.100 --> 00:30:36.900 

- Dziękuję. Czy Pan radny Jan Rerus się jeszcze zgłasza, 

 

483 

00:30:36.900 --> 00:30:39.600 

czy to jest? 

 

484 

00:30:39.600 --> 00:30:41.500 

Zostało jeszcze, dobrze. Nie widzę więcej głosów w 

dyskusji. 

 

485 

00:30:41.500 --> 00:30:44.400 

Nikt z Państwa radnych się nie zgłasza, 

 

486 

00:30:44.400 --> 00:30:46.500 

zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

487 

00:30:46.500 --> 00:30:48.000 

Punkt szósty. 

 

488 

00:30:48.000 --> 00:30:50.300 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na rok 

szkolny 

 

489 

00:30:50.300 --> 00:30:54.300 

2021/2022. 

 

490 

00:30:54.300 --> 00:30:57.000 

Czy do tej informacji ktoś z Państwa radnych lub Pan 

Burmistrz 

 

491 

00:30:57.000 --> 00:30:58.400 

chciałby zgłosić jakieś uwagi? 

 

492 

00:30:58.400 --> 00:30:59.600 

Nie widzę. 

 

493 

00:30:59.600 --> 00:31:01.300 

Zatem przechodzimy do punktu 7. 
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494 

00:31:01.300 --> 00:31:03.800 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

495 

00:31:03.800 --> 00:31:08.600 

Na początek druk nr 597 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie 

 

496 

00:31:08.600 --> 00:31:11.400 

zwolnienia z opłaty targowej na terenie Gminy Sulechów. 

 

497 

00:31:11.400 --> 00:31:14.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

głos 

 

498 

00:31:14.500 --> 00:31:15.900 

w tym punkcie? Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

499 

00:31:15.900 --> 00:31:19.100 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

500 

00:31:19.100 --> 00:31:23.400 

Zgodnie z wcześniejszą moją informacją po dyskusjach na 

komisjach 

 

501 

00:31:23.400 --> 00:31:28.200 

i spotkaniach z Państwem chciałem prosić o dokonanie 

zmiany w uchwale 

 

502 

00:31:28.200 --> 00:31:32.700 

poprzez wykreślenie punktu trzeciego w treści uchwały 

dożynki. 

 

503 

00:31:32.700 --> 00:31:36.300 

Tak jak ustaliliśmy ze względu na czas, 

 

504 

00:31:36.300 --> 00:31:38.100 

czyli to, że zaraz przed nami jarmark, 

 

505 

00:31:38.100 --> 00:31:41.100 

później kolejny stoły. 

 

506 

00:31:41.100 --> 00:31:44.000 

Ale jest tez czas, żeby rozmawiać o szerszym wachlarzu, 

 

507 

00:31:44.000 --> 00:31:45.500 

jeśli miałoby to nastąpić, tak? 

 

508 

00:31:45.500 --> 00:31:48.100 

Natomiast zgodnie ze wskazaniami te dwa, 

 

509 

00:31:48.100 --> 00:31:51.800 

które pozostaną stoły wielkanocne, jarmark 

bożonarodzeniowy to są 

 

510 

00:31:51.800 --> 00:31:55.100 

przede wszystkim te imprezy, gdzie generalnie pojawiają 

się 

 

511 

00:31:55.100 --> 00:31:58.200 

organizacje społeczne, szkoły, przedszkola. 

 

512 

00:31:58.200 --> 00:32:01.700 

I jest to takie działanie ewidentnie nie prowadzone dla 

zysku. 

 

513 

00:32:01.700 --> 00:32:03.300 

W związku z tym taka moja prośba, 

 

514 

00:32:03.300 --> 00:32:06.100 

aby w §1 zasadniczej uchwały. 

 

515 

00:32:06.100 --> 00:32:09.100 

Ta, która jest jak gdyby w załączeniu przedstawionej do 

konsultacji 

 

516 

00:32:09.100 --> 00:32:15.200 

przekazywana wykreślić punkt trzeci i tym samym w 

uzasadnieniu 

 

517 

00:32:15.200 --> 00:32:20.000 

też w tym zdaniu, w drugim akapicie wykreślić słowo 

dożynki. Dziękuję. 

 

518 

00:32:20.000 --> 00:32:22.300 

- Dziękuję. 

 

519 

00:32:22.300 --> 00:32:26.800 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

520 

00:32:26.800 --> 00:32:30.900 
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Nie widzę. Zatem przejdziemy do głosowania najpierw 

zmiany w uchwale. 

 

521 

00:32:30.900 --> 00:32:35.300 

To jest wykreślenie w §1 punktu trzeciego dożynek, 

 

522 

00:32:35.300 --> 00:32:36.600 

tak? Panie Bartku? 

 

523 

00:32:37.200 --> 00:32:47.300 

A potem przejdziemy do głosowania uchwały jako całości, 

tak? 

 

524 

00:32:47.300 --> 00:32:49.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosów na 

swoich 

 

525 

00:32:49.100 --> 00:32:51.300 

urządzeniach. 

 

526 

00:32:51.300 --> 00:32:57.800 

Zmiana do uchwały o wykreślenie w §1 w punkcie trzecim 

dożynek. 

 

527 

00:33:46.900 --> 00:33:51.500 

Pani radna Agnieszka Szeląg ma problem ze swoim 

urządzeniem 

 

528 

00:33:51.500 --> 00:33:53.300 

do głosowania. 

 

529 

00:33:53.300 --> 00:33:57.900 

Panie Bartku. 

 

530 

00:33:57.900 --> 00:33:59.100 

Tak nie możemy robić chyba, nie? 

 

531 

00:33:59.100 --> 00:34:05.700 

Pani Mecenas nas zaraz będzie strofować, nie? 

 

532 

00:34:05.700 --> 00:34:07.800 

Nie, nie. Nie no jeszcze jesteśmy w procesie głosowania. 

 

533 

00:34:07.800 --> 00:34:09.400 

Żadnej przerwy nie możemy zrobić. 

 

534 

00:34:10.400 --> 00:34:11.600 

Wyłączyć i włączyć. 

 

535 

00:34:11.600 --> 00:34:15.000 

Nie, nie, poczekajmy. 

 

536 

00:34:15.000 --> 00:34:17.600 

Poczekamy. 

 

537 

00:34:20.000 --> 00:34:24.000 

Będziemy musieli się uzbroić w cierpliwość, 

 

538 

00:34:24.000 --> 00:34:29.400 

aż urządzenie elektroniczne Pani radnej się włączy i jak się 

włączy 

 

539 

00:34:29.400 --> 00:34:31.400 

to będzie można zagłosować, tak? 

 

540 

00:34:32.200 --> 00:34:33.700 

Na telefonie nie możesz, tak? 

 

541 

00:34:34.600 --> 00:34:39.000 

- Panie Przewodniczący, może wersja awaryjna w 

telefonie komórkowym. 

 

542 

00:34:43.500 --> 00:34:50.200 

- Pani Mecenas, nie, musimy poczekać, nie? 

 

543 

00:34:50.200 --> 00:34:52.700 

Poczekamy. 

 

544 

00:34:52.700 --> 00:34:54.500 

Bardzo proszę Państwa radnych, uzbrójcie się w 

cierpliwość. 

 

545 

00:34:54.500 --> 00:34:56.100 

To jest złośliwość rzeczy martwych. 

 

546 

00:36:38.200 --> 00:36:42.100 

Bardzo proszę Państwa radnych już o uspokojenie się. 

 

547 

00:36:42.100 --> 00:36:44.200 

Mamy wyniki głosowania. 
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548 

00:36:44.200 --> 00:36:47.900 

Za 17 radnych, czterech radnych się wstrzymało od głosu. 

 

549 

00:36:47.900 --> 00:36:53.800 

Stwierdzam, że zmiana została przyjęta i przechodzimy do 

głosowania 

 

550 

00:36:53.800 --> 00:36:57.700 

projektu uchwały wraz z przyjętą zmianą. 

 

551 

00:36:57.700 --> 00:37:01.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

552 

00:37:01.600 --> 00:37:07.400 

Druk numer 597 w sprawie zwolnienia z opłaty z targowej 

wraz 

 

553 

00:37:07.400 --> 00:37:08.700 

z przyjętą zmianą. 

 

554 

00:37:08.700 --> 00:37:10.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

555 

00:37:16.300 --> 00:37:17.700 

Jak co już to masz w telefonie. 

 

556 

00:37:21.700 --> 00:37:23.800 

Zamknij, już nie wieszaj. 

 

557 

00:37:28.400 --> 00:37:31.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

558 

00:37:31.300 --> 00:37:32.700 

Pani radna Elżbieta Musiałek. 

 

559 

00:37:35.100 --> 00:37:36.400 

Dziękuję. 

 

560 

00:37:36.400 --> 00:37:39.100 

Za 18 radnych, trzech radnych się wstrzymało. 

 

561 

00:37:39.100 --> 00:37:41.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

562 

00:37:41.200 --> 00:37:43.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

563 

00:37:43.200 --> 00:37:47.900 

Punkt drugi, druk numer 598 o zmianie uchwały w 

sprawie udzielenia 

 

564 

00:37:47.900 --> 00:37:49.900 

pomocy finansowej powiatowi zielonogórskiemu. 

 

565 

00:37:50.000 --> 00:37:53.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

566 

00:37:53.100 --> 00:37:54.500 

w tym punkcie? 

 

567 

00:37:54.500 --> 00:37:55.900 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

568 

00:37:55.900 --> 00:37:59.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

569 

00:37:59.100 --> 00:38:00.600 

Druk numer 598. 

 

570 

00:38:08.500 --> 00:38:11.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

571 

00:38:11.800 --> 00:38:15.900 

Pani radna. 

 

572 

00:38:15.900 --> 00:38:17.700 

Dziękuję. Za 21 radnych. 

 

573 

00:38:17.700 --> 00:38:19.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

574 

00:38:19.000 --> 00:38:21.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

575 

00:38:21.100 --> 00:38:25.700 
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Druk nr 599 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej 

 

576 

00:38:25.700 --> 00:38:27.500 

powiatowi zielonogórskiemu. 

 

577 

00:38:27.500 --> 00:38:29.400 

Droga Krężoły-Buków. 

 

578 

00:38:29.700 --> 00:38:32.000 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

579 

00:38:34.400 --> 00:38:35.700 

Nie widzę. 

 

580 

00:38:35.700 --> 00:38:37.200 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

581 

00:38:37.200 --> 00:38:39.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

582 

00:38:44.300 --> 00:38:46.300 

Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

583 

00:38:49.000 --> 00:38:52.100 

Za 21 radnych. 

 

584 

00:38:52.100 --> 00:38:53.700 

Stwierdzam, że zmiana w (...) Stwierdzam, 

 

585 

00:38:53.700 --> 00:38:54.900 

że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

586 

00:38:54.900 --> 00:38:57.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

587 

00:38:57.100 --> 00:39:02.300 

Druk numer 600 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie 

 

588 

00:39:02.300 --> 00:39:06.100 

w drodze komunalizacji na rzecz Gminy Sulechów 

nieruchomości 

 

589 

00:39:06.100 --> 00:39:09.500 

stanowiącej własność Skarbu Państwa położonej w 

obrębie Obłotne. 

 

590 

00:39:09.500 --> 00:39:12.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać 

 

591 

00:39:12.500 --> 00:39:14.300 

głos w tym punkcie? 

 

592 

00:39:14.300 --> 00:39:15.900 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

593 

00:39:15.900 --> 00:39:19.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

594 

00:39:19.500 --> 00:39:22.500 

Ktoś się zgłosił, ale już jesteśmy w procesie do 

głosowania. 

 

595 

00:39:25.800 --> 00:39:28.500 

Bardzo proszę szybciej to komunikować, 

 

596 

00:39:28.500 --> 00:39:30.100 

żeby nie było później niepotrzebnych nieporozumień. 

 

597 

00:39:30.100 --> 00:39:33.600 

Pan radny Stanisław Kaczmar, bardzo proszę o 

zagłosowanie. 

 

598 

00:39:33.600 --> 00:39:37.100 

Za 21 radnych. 

 

599 

00:39:37.100 --> 00:39:39.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

600 

00:39:39.400 --> 00:39:41.500 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

601 

00:39:41.500 --> 00:39:46.300 

druk numer 601 w sprawie programu współpracy Gminy 

Sulechów 

 

602 
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00:39:46.300 --> 00:39:48.600 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi 

 

603 

00:39:48.600 --> 00:39:52.500 

działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

 

604 

00:39:52.500 --> 00:39:55.300 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

605 

00:39:55.300 --> 00:39:56.900 

w tym punkcie? 

 

606 

00:39:56.900 --> 00:39:58.100 

Nie widzę. 

 

607 

00:39:58.100 --> 00:39:59.300 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

608 

00:39:59.300 --> 00:40:01.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

609 

00:40:01.700 --> 00:40:03.800 

Druk numer 601. 

 

610 

00:40:08.700 --> 00:40:11.300 

Za 21 radnych. 

 

611 

00:40:11.300 --> 00:40:12.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

612 

00:40:12.700 --> 00:40:15.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

613 

00:40:15.000 --> 00:40:19.600 

Druk numer 602 o zmianie uchwały w sprawie 

szczegółowego trybu 

 

614 

00:40:19.600 --> 00:40:22.800 

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju 

Gminy Sulechów 

 

615 

00:40:22.800 --> 00:40:26.700 

2030, w tym trybu konsultacji. 

 

616 

00:40:26.700 --> 00:40:29.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

617 

00:40:29.900 --> 00:40:31.200 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

618 

00:40:31.200 --> 00:40:33.400 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

619 

00:40:33.400 --> 00:40:35.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

620 

00:40:35.900 --> 00:40:37.000 

Druk numer 602. 

 

621 

00:40:40.500 --> 00:40:43.200 

Za 21 radnych. 

 

622 

00:40:43.200 --> 00:40:45.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

623 

00:40:45.700 --> 00:40:48.700 

Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały. 

 

624 

00:40:48.700 --> 00:40:53.800 

Druk nr 603 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2022 rok. 

 

625 

00:40:53.800 --> 00:40:56.800 

Tutaj mamy autopoprawki. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

626 

00:40:56.800 --> 00:41:00.800 

- Panie Przewodniczący, ja proszę o zgłoszenie w moim 

imieniu Pana Skarbnika. 

 

627 

00:41:00.800 --> 00:41:03.200 

- Bardzo proszę Panie Skarbniku. 

 

628 

00:41:03.200 --> 00:41:06.800 

- Szanowni Państwo, tak jak Państwo dostaliście na maila 

dochody 
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629 

00:41:06.800 --> 00:41:09.500 

i wydatki związane z wypłatą dodatku węglowego. 

 

630 

00:41:09.500 --> 00:41:11.200 

Taka sama kwota po stronie dochodów, 

 

631 

00:41:11.200 --> 00:41:15.000 

taka sama po stronie wydatków bez zmiany deficytu i 

innych 

 

632 

00:41:15.000 --> 00:41:16.300 

parametrów. 

 

633 

00:41:16.300 --> 00:41:18.800 

Także myślę, że to może być jedną autopoprawką 

głosowane wspólnie. 

 

634 

00:41:18.800 --> 00:41:19.900 

Dziękuję. 

 

635 

00:41:19.900 --> 00:41:22.300 

- To musi być jedną akurat, bo to jest jedna 

autopoprawka. 

 

636 

00:41:23.100 --> 00:41:24.700 

- Tak, jako dwa punkty. 

 

637 

00:41:24.700 --> 00:41:25.800 

- Tak, tak. 

 

638 

00:41:25.800 --> 00:41:27.200 

Ja zawsze, kiedyś, żeśmy się sprzeczali, 

 

639 

00:41:27.200 --> 00:41:29.600 

ale strona winien i ma to jest jedna autopoprawka, 

 

640 

00:41:29.600 --> 00:41:32.600 

żeby to się bilansowało, nie? Dobrze. 

 

641 

00:41:32.600 --> 00:41:34.700 

Przechodzimy do głosowania autopoprawki. 

 

642 

00:41:34.700 --> 00:41:43.700 

Zwiększenie dochodów o kwotę 2280000 w dziale 853, 

 

643 

00:41:43.700 --> 00:41:52.600 

rozdział 853 95, §2180 i zmniejszenie o tą samą kwotę w 

§3110, 

 

644 

00:41:52.600 --> 00:41:58.700 

czyli autopoprawka natury powiedzmy takiej księgowej. 

 

645 

00:41:58.800 --> 00:42:01.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu nad 

autopoprawką. 

 

646 

00:42:08.000 --> 00:42:10.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

647 

00:42:10.700 --> 00:42:12.400 

Pani radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

 

648 

00:42:12.900 --> 00:42:15.600 

Bardzo proszę o głosowanie. 

 

649 

00:42:15.600 --> 00:42:17.400 

Za 21 radnych. 

 

650 

00:42:17.400 --> 00:42:19.200 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

651 

00:42:19.200 --> 00:42:22.200 

Panie Burmistrzu, zgłasza się Pan, tak? Bardzo proszę. 

 

652 

00:42:22.200 --> 00:42:23.500 

- Ale do kolejnego punktu. 

 

653 

00:42:23.500 --> 00:42:26.300 

To już do kolejnej uchwały. 

 

654 

00:42:26.300 --> 00:42:28.700 

Ale jeszcze nie głosowaliśmy, także (...) 

 

655 

00:42:28.700 --> 00:42:32.300 

- Nie no, ale już przepraszam nacisnąłem, tak. 

 

656 

00:42:32.300 --> 00:42:34.600 

Patrząc na reakcję sprzętu wolę to zrobić wcześniej niż 

później. 
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657 

00:42:34.600 --> 00:42:39.700 

- Dobrze. Zatem do 604 tak jak rozumiem. 

 

658 

00:42:39.700 --> 00:42:42.300 

Czasami to zamęt wprowadza. 

 

659 

00:42:42.300 --> 00:42:45.200 

Przegłosujmy teraz uchwałę. 

 

660 

00:42:45.200 --> 00:42:47.500 

Więcej zgłoszeń nie widzę. 

 

661 

00:42:47.500 --> 00:42:53.600 

Zatem przegłosujemy uchwałę wraz z autopoprawką 

dotyczącą budżetu, 

 

662 

00:42:53.600 --> 00:42:54.900 

czyli druk numer 603. 

 

663 

00:42:54.900 --> 00:42:57.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

664 

00:43:02.100 --> 00:43:05.400 

Pan radny Stanisław Kaczmar, bardzo prosimy o oddanie 

głosu. 

 

665 

00:43:06.000 --> 00:43:08.800 

Za 21 radnych. 

 

666 

00:43:08.800 --> 00:43:12.100 

Stwierdzam, że uchwała wraz z autopoprawką została 

przyjęta 

 

667 

00:43:12.100 --> 00:43:13.900 

jednogłośnie. 

 

668 

00:43:13.900 --> 00:43:16.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

669 

00:43:16.100 --> 00:43:20.700 

Druk nr 604 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej 

 

670 

00:43:20.700 --> 00:43:24.100 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032. 

 

671 

00:43:25.500 --> 00:43:27.800 

I tutaj Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

672 

00:43:27.800 --> 00:43:29.900 

- Ponownie Pana Marcina poproszę. 

 

673 

00:43:31.700 --> 00:43:34.100 

- Szanowni Państwo, tu będzie dostosowana dochody i 

wydatki do uchwały 

 

674 

00:43:34.100 --> 00:43:35.400 

przyjętej poprzednio przed Państwa, 

 

675 

00:43:35.400 --> 00:43:39.000 

tak? Czyli zmieni się tylko dochody i wydatki o kwotę 

2280000. 

 

676 

00:43:40.100 --> 00:43:41.400 

Bez zmian w pozostałych pozycjach. 

 

677 

00:43:41.400 --> 00:43:43.400 

- Czyli tutaj nie ma autopoprawek, tylko [niesłyszalne], 

 

678 

00:43:48.300 --> 00:43:51.200 

zgodnie z przepisami musimy dostosować wieloletnią 

prognozą finansową 

 

679 

00:43:51.200 --> 00:43:52.400 

do zmian w budżecie. 

 

680 

00:43:52.400 --> 00:43:55.100 

Czy ktoś z Państwa radnych? 

 

681 

00:43:55.100 --> 00:43:56.500 

Tak Panie Burmistrzu? Bardzo proszę. 

 

682 

00:43:56.700 --> 00:43:59.800 

- To tylko w uzupełnieniu Szanowni Państwo chciałem 

powiedzieć, 

 

683 

00:43:59.800 --> 00:44:04.300 

że wypłaty w tym zakresie realizujemy na bieżąco w 

miarę wpływających 
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684 

00:44:04.300 --> 00:44:05.600 

środków, tak? 

 

685 

00:44:05.600 --> 00:44:08.600 

Na dobrą sprawę jesteśmy mówiąc wprost gotowi. 

 

686 

00:44:08.600 --> 00:44:10.700 

Czekamy zawsze na transzę i wtedy wypłacamy. 

 

687 

00:44:13.000 --> 00:44:15.200 

- Dziękuję. 

 

688 

00:44:15.200 --> 00:44:16.800 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie, 

 

689 

00:44:16.800 --> 00:44:18.100 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

690 

00:44:18.100 --> 00:44:20.800 

Druk numer 604. 

 

691 

00:44:20.800 --> 00:44:24.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

692 

00:44:31.100 --> 00:44:33.900 

Za 21 radnych. 

 

693 

00:44:33.900 --> 00:44:35.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

694 

00:44:35.900 --> 00:44:39.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 9. 

 

695 

00:44:39.500 --> 00:44:43.100 

Druk nr 605 o zmianie, w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie utworzenia 

 

696 

00:44:43.100 --> 00:44:44.900 

Centrum Usług Wspólnych w Sulechowie. 

 

697 

00:44:45.600 --> 00:44:48.500 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

698 

00:44:49.500 --> 00:44:50.600 

Nie widzę. 

 

699 

00:44:50.600 --> 00:44:51.700 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

700 

00:44:51.700 --> 00:44:53.200 

Druk numer 605. 

 

701 

00:44:53.200 --> 00:44:56.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

702 

00:45:05.400 --> 00:45:07.700 

Bardzo proszę o głosowanie. 

 

703 

00:45:07.700 --> 00:45:08.800 

Dobrze, dziękuję. 

 

704 

00:45:08.800 --> 00:45:11.900 

Za 16 radnych, czterech radnych głosowało przeciw, 

 

705 

00:45:11.900 --> 00:45:13.900 

jedna radna się wstrzymała. 

 

706 

00:45:13.900 --> 00:45:16.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

707 

00:45:16.500 --> 00:45:18.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

708 

00:45:18.700 --> 00:45:22.800 

Punkt dziesiąty, druk numer 606 w sprawie zmiany 

statutu Centrum 

 

709 

00:45:22.800 --> 00:45:24.700 

Usług Wspólnych w Sulechowie. 

 

710 

00:45:24.700 --> 00:45:27.300 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

711 

00:45:27.300 --> 00:45:28.900 

w tym punkcie? 
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712 

00:45:28.900 --> 00:45:30.300 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

713 

00:45:30.300 --> 00:45:33.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

714 

00:45:40.600 --> 00:45:45.200 

Za 17 radnych, czterech radnych głosowało przeciw. 

 

715 

00:45:45.200 --> 00:45:49.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta przechodzimy do 

kolejnego 

 

716 

00:45:49.300 --> 00:45:54.200 

punktu. Druk numer 607 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie rodzajów 

 

717 

00:45:54.200 --> 00:45:57.300 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 

dla nauczycieli 

 

718 

00:45:57.300 --> 00:46:00.900 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobu ich 

 

719 

00:46:00.900 --> 00:46:03.700 

przyznawania. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

Burmistrz chciałby 

 

720 

00:46:03.700 --> 00:46:05.500 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

721 

00:46:05.500 --> 00:46:06.800 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

722 

00:46:06.800 --> 00:46:08.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

723 

00:46:08.900 --> 00:46:10.100 

Druk numer 607. 

 

724 

00:46:19.700 --> 00:46:21.300 

Bardzo proszę o głosowanie. 

 

725 

00:46:25.100 --> 00:46:27.500 

Pan radny Przemysław Mikołajczyk zgłasza, 

 

726 

00:46:27.500 --> 00:46:34.500 

że nie chce głosować, jeżeli dobrze odczytuję jego mowę 

ciała, tak? 

 

727 

00:46:34.500 --> 00:46:36.000 

Jak rozumiem może, tylko nie chce, 

 

728 

00:46:36.000 --> 00:46:47.900 

tak? [niesłyszalne], nie może? Dobrze. 

 

729 

00:46:47.900 --> 00:46:50.200 

Bardzo proszę Panie Bartku o zamknięcie głosowania. 

 

730 

00:46:50.200 --> 00:46:53.300 

Pan radny Przemysław Mikołajczyk nie głosuje. 

 

731 

00:46:53.300 --> 00:46:58.000 

Za 20 radnych, 1 radny nie głosował. 

 

732 

00:46:58.000 --> 00:47:00.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

733 

00:47:00.600 --> 00:47:02.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

734 

00:47:02.300 --> 00:47:08.900 

Druk numer 608 o zmianie uchwały w sprawie 

regulaminu przyznawania 

 

735 

00:47:08.900 --> 00:47:13.300 

dodatków i innych elementów wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych 

 

736 

00:47:13.300 --> 00:47:16.400 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Sulechów. 

 

737 

00:47:16.400 --> 00:47:18.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

738 

00:47:18.900 --> 00:47:20.300 
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w tym punkcie? Druk numer 608. 

 

739 

00:47:22.400 --> 00:47:23.700 

Nie widzę. 

 

740 

00:47:23.700 --> 00:47:25.600 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

741 

00:47:26.700 --> 00:47:29.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

742 

00:47:29.400 --> 00:47:38.400 

Druk numer 608. 

 

743 

00:47:38.400 --> 00:47:40.600 

Prosimy o głosowanie. 

 

744 

00:47:40.600 --> 00:47:41.700 

Pan Piotr i Pan Roman. 

 

745 

00:47:44.600 --> 00:47:46.100 

Trzeba kliknąć głosowanie. 

 

746 

00:47:47.300 --> 00:47:49.100 

Za, nie, już jest okej. 

 

747 

00:47:49.100 --> 00:47:54.100 

Za 21 radnych. 

 

748 

00:47:54.100 --> 00:47:55.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

749 

00:47:55.900 --> 00:47:58.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

750 

00:47:58.600 --> 00:48:03.700 

Druk numer 609 w sprawie stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu na potrzeby 

 

751 

00:48:03.700 --> 00:48:05.700 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

 

752 

00:48:05.700 --> 00:48:07.100 

młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

 

753 

00:48:07.100 --> 00:48:10.000 

Tutaj mamy już zgłoszenia do głosu. 

 

754 

00:48:10.000 --> 00:48:13.900 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. Autopoprawka tak? 

 

755 

00:48:13.900 --> 00:48:15.200 

- Szanowni Państwo, dwie rzeczy. 

 

756 

00:48:15.200 --> 00:48:18.000 

Po pierwsze chciałbym złożyć autopoprawki, 

 

757 

00:48:18.000 --> 00:48:19.600 

które Państwo otrzymaliście wcześniej. 

 

758 

00:48:19.600 --> 00:48:25.100 

Sygnalizowałem to też, no niestety może to wygląda dość 

zabawnie, 

 

759 

00:48:25.100 --> 00:48:30.600 

że być może, że ktoś mógłby dowozić osobę 

niepełnosprawną 

 

760 

00:48:30.600 --> 00:48:33.600 

na motorowerze albo na motorze czy motocyklu. 

 

761 

00:48:33.600 --> 00:48:36.600 

Natomiast no jest takie wskazanie prawne, 

 

762 

00:48:36.600 --> 00:48:38.400 

że jest taka możliwość. 

 

763 

00:48:38.400 --> 00:48:41.600 

Więc uznajemy, że ten zapis nas, 

 

764 

00:48:41.600 --> 00:48:45.900 

że tak powiem nic nie kosztuje, a daje rzeczywiście pełen 

wachlarz. 

 

765 

00:48:45.900 --> 00:48:49.500 

Więc mówiąc wprost spełniamy pewien wymóg bym 

powiedział prawny, 

 

766 

00:48:49.500 --> 00:48:52.700 

dający formalny co do ewentualnego dofinansowania. 
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767 

00:48:52.700 --> 00:48:56.800 

I w związku z tym w §1 Państwo otrzymaliście ten tekst, 

 

768 

00:48:56.800 --> 00:49:01.000 

ale w §1 jest punkt pierwszy. 

 

769 

00:49:01.000 --> 00:49:04.500 

Samochód osobowy i są wyszczególnione w punkcie A) 

pojemność skokowa 

 

770 

00:49:04.500 --> 00:49:09.500 

do 900 cm i stawka 0,5214 zł. 

 

771 

00:49:09.500 --> 00:49:18.000 

W punkcie B) o pojemności skokowej powyżej 900 cm3 

stawka 0,8358. 

 

772 

00:49:18.000 --> 00:49:24.400 

I w punkcie drugim dla motocykla 0,2302 zł i dla 

motoroweru w punkcie 

 

773 

00:49:24.400 --> 00:49:30.400 

trzecim 0,1382 złotego. 

 

774 

00:49:30.400 --> 00:49:35.300 

W trakcie dyskusji wczorajszej, tak, 

 

775 

00:49:35.300 --> 00:49:39.100 

nie podczas komisji, tylko wczoraj pojawiło się wskazanie, 

 

776 

00:49:39.100 --> 00:49:42.700 

że być może od razu zwiększyć te stawki do kwot, 

 

777 

00:49:42.700 --> 00:49:47.900 

które prawdopodobnie się pojawią w rozporządzeniu 

ministerialnym, 

 

778 

00:49:47.900 --> 00:49:50.000 

bo my też przyjęliśmy te stawki jak Państwo wiecie. 

 

779 

00:49:50.000 --> 00:49:52.000 

O tym rozmawialiśmy z rozporządzenia. 

 

780 

00:49:52.700 --> 00:49:54.700 

Pojawi się to powyżej złotego. 

 

781 

00:49:54.700 --> 00:49:57.600 

W tak na dobrą sprawę jedna stawka jest istotna. 

 

782 

00:49:57.600 --> 00:50:01.900 

Natomiast tutaj jest, my utrzymujemy to co jest na dzisiaj 

 

783 

00:50:01.900 --> 00:50:03.700 

obowiązujące i tak jak Państwu sygnalizowałem. 

 

784 

00:50:03.800 --> 00:50:09.500 

Jeśli to się zmieni, to możliwie szybko do tego powrócimy. 

 

785 

00:50:09.500 --> 00:50:12.100 

Proszę o uwzględnienie autopoprawek. Dziękuję. 

 

786 

00:50:12.100 --> 00:50:13.500 

- Dziękuję. 

 

787 

00:50:13.500 --> 00:50:14.900 

Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus. 

 

788 

00:50:14.900 --> 00:50:20.000 

- Dziękuję bardzo. Pan Burmistrz już wspomniał o 

wczorajszej rozmowie 

 

789 

00:50:20.000 --> 00:50:23.100 

na temat stawek. 

 

790 

00:50:23.100 --> 00:50:27.100 

No trzeba zaznaczyć, że te stawki, które ustalamy i które 

teraz 

 

791 

00:50:27.100 --> 00:50:29.900 

obecnie są w projekcie uchwały to są stawki wynikające 

 

792 

00:50:29.900 --> 00:50:31.900 

z rozporządzenia. 

 

793 

00:50:31.900 --> 00:50:37.100 

Jak zrozumiałem Rada Miejska może ustalić swoje stawki i 

to powinny 

 

794 

00:50:37.100 --> 00:50:43.500 
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być stawki moim zdaniem, które w jakiś sposób 

rekompensują przejazdy. 

 

795 

00:50:43.500 --> 00:50:49.000 

W związku z tym 13 października tego roku na stronach 

rządowego 

 

796 

00:50:49.000 --> 00:50:53.700 

Centrum Legalizacji opublikowano projekt rozporządzenia 

Ministra 

 

797 

00:50:53.700 --> 00:50:57.400 

Infrastruktury zmieniające to rozporządzenie z nowymi 

stawkami, 

 

798 

00:50:57.400 --> 00:51:03.800 

które są i te stawki, które obecnie są w rozporządzeniu, 

 

799 

00:51:03.800 --> 00:51:07.800 

one są od 2007 roku. 

 

800 

00:51:07.800 --> 00:51:13.100 

A koszt przejazdu samochodów, no zwiększyły się chyba 

kilkakrotnie 

 

801 

00:51:13.100 --> 00:51:15.300 

już niż to jest. 

 

802 

00:51:15.300 --> 00:51:20.000 

W związku z tym w tym rozporządzeniu jest zmienione. 

 

803 

00:51:20.000 --> 00:51:21.300 

Prawdopodobnie to wejdzie. 

 

804 

00:51:21.300 --> 00:51:27.800 

Nie wchodzi jak było w opisie tamtego, 

 

805 

00:51:27.800 --> 00:51:35.400 

tego projektu, rozporządzenia ze względu na, no dość 

znaczące koszty 

 

806 

00:51:35.400 --> 00:51:37.200 

dla budżetu Państwa. 

 

807 

00:51:37.200 --> 00:51:40.000 

I w związku z tym się wstrzymują z tym rozporządzeniem, 

 

808 

00:51:40.000 --> 00:51:43.200 

ale świadczy to o tym, że już rząd zauważył, 

 

809 

00:51:43.200 --> 00:51:49.400 

że stawki, które obecne są nie zwracają koszty przejazdu 

samochodów. 

 

810 

00:51:49.400 --> 00:51:52.200 

Nie dotyczy to dużej ilości osób w naszej gminie. 

 

811 

00:51:52.200 --> 00:51:59.100 

W związku z tym proponuję tak jak jest w tym 

rozporządzeniu z 13 października 

 

812 

00:51:59.100 --> 00:52:03.600 

2022 roku na stronie rządowej Ministra Infrastruktury, 

 

813 

00:52:03.600 --> 00:52:12.400 

żeby zmienić w naszej, naszym projekcie uchwały o to 

mniej więcej 

 

814 

00:52:12.400 --> 00:52:18.300 

tak, żeby się, żeby był ten zwrot mniej więcej 

porównywalny 

 

815 

00:52:18.300 --> 00:52:20.700 

z kosztami. Chociaż to tak chyba nie jest do końca też, 

 

816 

00:52:20.700 --> 00:52:26.900 

czyli proponuję, że tam gdzie jest pojemność skokowa 

silnika do 900 cm3 

 

817 

00:52:26.900 --> 00:52:36.500 

wprowadzić stawkę 0,89 zł i powyżej 900 cm3 1,038. 

 

818 

00:52:36.500 --> 00:52:38.400 

Te pozostałe stawki, zgadzam się z Panem Burmistrzem, 

 

819 

00:52:38.400 --> 00:52:40.900 

że też nie bardzo widzę czy to będą takie, 

 

820 

00:52:40.900 --> 00:52:43.700 

czy takie, żeby ktoś tam woził na motocyklu czy na 

motorowerze. 
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821 

00:52:43.700 --> 00:52:47.200 

Ale tutaj, jeżeli chodzi o samochód, 

 

822 

00:52:47.200 --> 00:52:49.200 

to są bardzo istotne zmiany. 

 

823 

00:52:49.200 --> 00:52:53.100 

Przypomnę, od 2007 roku nie były te stawki zmieniane, 

 

824 

00:52:53.100 --> 00:52:54.400 

które są obecnie. 

 

825 

00:52:54.400 --> 00:52:58.200 

A mamy rok 2022, czyli minęło dość sporo lat, 

 

826 

00:52:58.200 --> 00:52:59.900 

a paliwo wiecie ile kosztuje. 

 

827 

00:52:59.900 --> 00:53:01.400 

Nie tylko paliwo. 

 

828 

00:53:01.400 --> 00:53:03.600 

Ubezpieczenie, części, serwisy i tak dalej, 

 

829 

00:53:03.600 --> 00:53:06.700 

bo to wszystko ma się zwrócić, amortyzacja samochodu. 

 

830 

00:53:06.700 --> 00:53:08.100 

Czyli byłoby uczciwie. 

 

831 

00:53:08.100 --> 00:53:13.100 

Jak już rząd zauważył to i przedstawił już ten projekt i on 

wisi 

 

832 

00:53:13.100 --> 00:53:15.700 

sobie na Rządowym Centrum Legislacji. 

 

833 

00:53:15.700 --> 00:53:20.600 

No to warto jednak się pochylić do tych ludzi co 

korzystają i dać im 

 

834 

00:53:20.600 --> 00:53:25.400 

zwrot kosztów taki jaki wydaje się prawdopodobny, 

 

835 

00:53:25.500 --> 00:53:28.400 

a nie jest to żaden wielki koszt. 

 

836 

00:53:28.400 --> 00:53:32.500 

Nawet nie jest znaczącym kosztem, malutkim kosztem dla 

Gminy 

 

837 

00:53:32.500 --> 00:53:34.300 

Sulechów. 

 

838 

00:53:34.300 --> 00:53:35.800 

Czyli te dwie poprawki proponuję. Dziękuję. 

 

839 

00:53:35.800 --> 00:53:38.800 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Burmistrz 

Wojciech Sołtys. 

 

840 

00:53:39.600 --> 00:53:42.100 

- To tytułem jeszcze dopowiedzenia. 

 

841 

00:53:42.100 --> 00:53:43.500 

My tu mówiliśmy o tym wcześniej. 

 

842 

00:53:43.500 --> 00:53:46.700 

Na dzisiaj rozliczenie następuje w zupełnie innej formie, 

 

843 

00:53:46.700 --> 00:53:49.500 

czyli nawiązującej do cen średnich paliwa. 

 

844 

00:53:49.500 --> 00:53:54.200 

Ten wzrost przekładając na rzeczywiście 3 umowy, takie 

obowiązują 

 

845 

00:53:54.200 --> 00:53:56.100 

na ten, na tą chwilę w Gminie Sulechów. 

 

846 

00:53:56.100 --> 00:53:59.300 

Ten wzrost to jest wzrost mniej więcej o 90%. 

 

847 

00:54:00.000 --> 00:54:03.200 

Ten, który my zaproponowaliśmy, a ten, 

 

848 

00:54:03.200 --> 00:54:04.500 

który Pan proponuje jest jeszcze wyższy, 

 

849 
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00:54:04.500 --> 00:54:08.800 

tak? Natomiast on jest zbieżny z tym co jest na tą chwilę 

stosowane 

 

850 

00:54:08.800 --> 00:54:12.000 

również w zakresie administracji samorządowej i 

publicznej. 

 

851 

00:54:12.000 --> 00:54:16.100 

Też na tych samych stawkach są rozliczane jak gdyby 

nasze ewentualne 

 

852 

00:54:16.100 --> 00:54:17.300 

przejazdy. Dziękuję. 

 

853 

00:54:17.300 --> 00:54:18.900 

- Dziękuję. 

 

854 

00:54:18.900 --> 00:54:20.800 

Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

855 

00:54:20.800 --> 00:54:25.500 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni i Zgromadzeni Goście. 

 

856 

00:54:25.500 --> 00:54:28.200 

Ja mam pytanie do radczyni prawnej. 

 

857 

00:54:28.200 --> 00:54:33.500 

Czy zapis, który jest w tej uchwale można byłoby dokonać 

takiej 

 

858 

00:54:33.500 --> 00:54:37.300 

zmiany, że każdorazowo gdyby ulegało zmianie 

rozporządzenie 

 

859 

00:54:37.300 --> 00:54:42.100 

zmieniające wysokość stawek, w tym momencie po 

prostu może 

 

860 

00:54:42.100 --> 00:54:44.400 

moglibyśmy, że tak powiem głosując dzisiaj uchwałę. 

 

861 

00:54:44.400 --> 00:54:47.800 

Za każdym razem ona by była aktualizowana, 

 

862 

00:54:47.800 --> 00:54:52.100 

bo skoro tutaj Pan radny Jan Rerus zgłasza, 

 

863 

00:54:52.100 --> 00:54:57.600 

że jest na wokandzie rozporządzenie, które lada chwila 

zmieni stawki, 

 

864 

00:54:57.600 --> 00:54:58.800 

które dzisiaj chcemy przyjąć. 

 

865 

00:54:58.800 --> 00:55:01.300 

Czy możemy wprowadzić taki zapis, 

 

866 

00:55:01.300 --> 00:55:04.500 

że z chwilą kiedy to rozporządzenie jest wprowadzane, 

 

867 

00:55:04.500 --> 00:55:08.900 

automatycznie uchwała nasza przyjmuje stawki z 

rozporządzenia. Dziękuję bardzo. 

 

868 

00:55:08.900 --> 00:55:12.000 

- Dziękuję. 

 

869 

00:55:12.000 --> 00:55:13.400 

Czy od razu Pani Mecenas? Bardzo proszę. 

 

870 

00:55:13.400 --> 00:55:16.600 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

871 

00:55:16.600 --> 00:55:18.200 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. 

 

872 

00:55:18.200 --> 00:55:21.900 

Więc to było przedmiotem analizy i słuszna jest uwaga, 

 

873 

00:55:22.700 --> 00:55:27.200 

że tak powiem racjonalnie można by tak było to określić. 

 

874 

00:55:27.200 --> 00:55:30.500 

Natomiast pod kątem formalno-prawnym nie jest to 

możliwe, 

 

875 

00:55:30.500 --> 00:55:34.000 

ponieważ z delegacji przyznanej radzie wynika, 

 

876 

00:55:34.000 --> 00:55:36.900 
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że rada określa stawki, a nie waloryzację. 

 

877 

00:55:36.900 --> 00:55:39.500 

I orzecznictwo w tym zakresie jest dość jednoznaczne, 

 

878 

00:55:39.500 --> 00:55:43.300 

że nie możemy dać mechanizmu waloryzacyjnego. 

 

879 

00:55:43.400 --> 00:55:44.800 

Musi być konkretna kwota. Dziękuję. 

 

880 

00:55:44.800 --> 00:55:47.100 

- Dziękuję. 

 

881 

00:55:47.100 --> 00:55:48.900 

Bardzo proszę Pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

882 

00:55:48.900 --> 00:55:52.000 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

883 

00:55:52.000 --> 00:55:53.800 

Panie Burmistrzu. 

 

884 

00:55:53.800 --> 00:55:56.700 

Ja tutaj trochę jestem przeciwny zdaniu Panu, 

 

885 

00:55:56.700 --> 00:55:59.500 

Pana radnego Jana Rerusa z tego względu, 

 

886 

00:55:59.500 --> 00:56:02.400 

że my nie jesteśmy instytucją, która zarabia, 

 

887 

00:56:02.400 --> 00:56:04.200 

tworzy cokolwiek. 

 

888 

00:56:04.200 --> 00:56:13.000 

I my mając w jakiś sposób budżet to jest budżet, 

 

889 

00:56:13.000 --> 00:56:16.200 

który nam przynoszą mieszkańcy czy przedsiębiorcy. 

 

890 

00:56:16.200 --> 00:56:21.900 

My tylko po prostu dzielimy ten budżet w jakiś sposób i 

mam nadzieję, 

 

891 

00:56:21.900 --> 00:56:25.400 

że mieszkańcy widzą, że dzielimy to sprawiedliwie. 

 

892 

00:56:25.400 --> 00:56:30.000 

Ale w tym wypadku nie mogę się z Panem Janem zgodzić 

z tego względu, 

 

893 

00:56:30.000 --> 00:56:37.400 

że rząd już niejednokrotnie w jakiś sposób pokazuje nam, 

że będą 

 

894 

00:56:37.400 --> 00:56:38.700 

rozporządzenia. 

 

895 

00:56:38.700 --> 00:56:41.100 

Będą i to w jakiś sposób się oddala, 

 

896 

00:56:41.100 --> 00:56:50.000 

bo też myślę, że myślę, że myślą nad tymi 

rozporządzeniami, 

 

897 

00:56:50.000 --> 00:56:55.900 

że to nie do końca społeczeństwo może wytrzymać i 

budżety gminy 

 

898 

00:56:55.900 --> 00:56:59.800 

też mogą w pewnym sensie nie wytrzymywać pewnych 

rozporządzeń, 

 

899 

00:56:59.900 --> 00:57:03.900 

ustaw, które płyną z góry. 

 

900 

00:57:03.900 --> 00:57:06.900 

Tym bardziej, że wiemy tutaj dokładnie, 

 

901 

00:57:06.900 --> 00:57:12.400 

że w Pan Burmistrz nam przedstawił budżet deficytowy, 

gdzie nam 

 

902 

00:57:12.400 --> 00:57:18.000 

będzie brakować 10 mln zł na zaspokojenie potrzeb 

gminy. 

 

903 

00:57:18.000 --> 00:57:24.800 

I dlatego ja bym wstrzymywał się przed propozycją Pana 

Jana Rerusa 
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904 

00:57:24.800 --> 00:57:27.100 

z tego względu, że jeżeli będzie takie rozporządzenie, 

 

905 

00:57:27.100 --> 00:57:34.600 

na pewno podejdziemy do tego i w jakiś sposób 

zaspokoimy roszczenia 

 

906 

00:57:34.600 --> 00:57:43.200 

czy prośby mieszkańców w sensie dowozu 

niepełnosprawnych. Dziękuję bardzo. 

 

907 

00:57:43.200 --> 00:57:46.600 

- Dziękuję. Ad vocem Pan radny Przemysław Mikołajczyk. 

Bardzo proszę. 

 

908 

00:57:46.600 --> 00:57:49.200 

- Szanowni Państwo, ją mam takie pytanie proceduralne, 

 

909 

00:57:49.200 --> 00:57:54.100 

bo propozycja kolegi Rerusa powoduje wzrost wydatków 

budżetowych. 

 

910 

00:57:54.100 --> 00:57:58.200 

Czyli jest to zabezpieczenie z budżetu, 

 

911 

00:57:58.200 --> 00:57:59.500 

bo będzie wzrost. 

 

912 

00:57:59.500 --> 00:58:03.100 

O ile nie wiem, ale sam wnioskodawca mówił, że będzie, 

 

913 

00:58:03.100 --> 00:58:05.400 

więc zgodnie z procedurą jest tak, 

 

914 

00:58:05.400 --> 00:58:07.300 

że jak się wskazuje wzrost wydatków budżetowych, 

 

915 

00:58:07.300 --> 00:58:09.100 

trzeba wskazać źródło sfinansowania. 

 

916 

00:58:09.100 --> 00:58:17.000 

- Ale to mówimy o stawce, o (...) Dobrze, 

 

917 

00:58:17.000 --> 00:58:19.100 

dziękuję. Pan radny Jan Rerus ad vocem. 

 

918 

00:58:19.100 --> 00:58:20.600 

- Dziękuję bardzo. 

 

919 

00:58:20.600 --> 00:58:23.000 

No chyba mylimy się tutaj co do tego, 

 

920 

00:58:23.000 --> 00:58:26.000 

obydwóch Panów radnych. 

 

921 

00:58:26.000 --> 00:58:29.900 

Pan Burmistrz powiedział [niesłyszalne] rodzin nie 

dotyczy, 

 

922 

00:58:29.900 --> 00:58:32.700 

nie dotyczy to kosztów, jakby takich ogólnych kosztów, 

 

923 

00:58:32.700 --> 00:58:37.100 

że komuś, że dzielimy ten budżet w postaci podziału 

kosztów. 

 

924 

00:58:37.100 --> 00:58:43.400 

Po prostu tutaj postanowiono ustawowo, że gmina ma 

zwrócić, 

 

925 

00:58:43.400 --> 00:58:46.500 

dokonać zwrotu poniesionych kosztów. 

 

926 

00:58:46.500 --> 00:58:51.000 

I teraz w naszej roli jest czy my chcemy zwrócić te koszty 

 

927 

00:58:51.000 --> 00:58:53.500 

w wysokości mniej więcej tak jak się ponosi, 

 

928 

00:58:53.500 --> 00:58:55.000 

to nie chodzi, że klient zarabia. 

 

929 

00:58:55.000 --> 00:58:58.200 

On ma tylko [niesłyszalne], czy chcemy tak zwrócić mniej 

tych 

 

930 

00:58:58.200 --> 00:59:00.700 

kosztów. Wydaje mi się, że podejście takie, 

 

931 
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00:59:00.700 --> 00:59:03.600 

że zwrócenie tych kosztów takie jak są na poziomie, 

 

932 

00:59:03.600 --> 00:59:07.100 

chociaż i tak myślę to jest 0,1038 nie zwraca tych kosztów 

 

933 

00:59:07.100 --> 00:59:09.800 

całkowitych. 

 

934 

00:59:09.800 --> 00:59:11.100 

No to jest takie bardziej uczciwe. 

 

935 

00:59:11.100 --> 00:59:13.600 

No ktoś jeździ, ma zagwarantowany zwrot kosztów. 

 

936 

00:59:13.600 --> 00:59:15.300 

Gmina ma zwrócić te koszty. 

 

937 

00:59:15.300 --> 00:59:19.400 

To dlaczego nie dać w takiej przybliżonej wysokości jak to 

wynika 

 

938 

00:59:19.400 --> 00:59:23.100 

normalnie z przeliczenia, z kalkulacji tych kosztów. 

 

939 

00:59:23.100 --> 00:59:27.800 

No chyba to jest uczciwe, a nie stanowi to żadnego 

nadwyrężenia budżetu. 

 

940 

00:59:27.800 --> 00:59:29.900 

Może to będzie koszt, nie wiem, 

 

941 

00:59:29.900 --> 00:59:32.000 

Pan Burmistrz może mnie tutaj wyprostuje, 

 

942 

00:59:32.000 --> 00:59:34.600 

może 200 zł, może 500 zł rocznie. 

 

943 

00:59:34.600 --> 00:59:39.600 

Tak, nie wiem ile to będzie, ale tutaj na pewno nie będzie 

tego dużo. 

 

944 

00:59:39.600 --> 00:59:41.600 

Pamiętajmy o czym my mówimy. 

 

945 

00:59:41.600 --> 00:59:45.800 

O tym, że dajemy zwrot kosztów za przewozy osób 

niepełnosprawnych. 

 

946 

00:59:45.800 --> 00:59:49.500 

Wiemy w jakiej sytuacji są oni i prawnej i dofinansowań. 

 

947 

00:59:49.500 --> 00:59:51.700 

I nie chcemy dać tych paru groszy, 

 

948 

00:59:51.700 --> 00:59:55.500 

żeby zwrot kosztów mieli na takim uczciwszym poziomie. 

 

949 

00:59:55.500 --> 00:59:56.900 

No to trochę było takie przykre. 

 

950 

00:59:56.900 --> 00:59:58.000 

Dziękuję bardzo. 

 

951 

00:59:58.000 --> 00:59:59.400 

Podtrzymuję wniosek oczywiście. 

 

952 

00:59:59.400 --> 01:00:00.700 

- Dziękuję. 

 

953 

01:00:00.700 --> 01:00:02.300 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

954 

01:00:02.300 --> 01:00:03.700 

Było pytanie o wymiar ekonomiczny. 

 

955 

01:00:03.700 --> 01:00:04.900 

Bardzo proszę. 

 

956 

01:00:04.900 --> 01:00:08.100 

- Wymiar ekonomiczny to jest 200 zł miesięcznie różnicy 

pomiędzy 

 

957 

01:00:08.100 --> 01:00:09.800 

zaproponowaną przeze mnie stawką, 

 

958 

01:00:09.800 --> 01:00:11.600 

a zaproponowaną przez Pana Jana. 

 

959 

01:00:11.600 --> 01:00:17.700 
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Natomiast miesięczna różnica to już mówmy dokładnie 

kwotami, 

 

960 

01:00:17.700 --> 01:00:21.300 

na dzisiaj ten koszt to jest 484 zł. 

 

961 

01:00:21.300 --> 01:00:24.300 

Będzie 826 zł przeze mnie zaproponowaną. 

 

962 

01:00:24.300 --> 01:00:30.300 

Za propozycja Pana Jana to jest 1026 zł miesięcznie przy 

realizacji 

 

963 

01:00:30.300 --> 01:00:32.600 

tych umów. 

 

964 

01:00:32.600 --> 01:00:35.000 

Szanowni Państwo, co to znaczy mamy, 

 

965 

01:00:35.000 --> 01:00:36.100 

ale to nie jest kwestia mamy. 

 

966 

01:00:36.100 --> 01:00:39.400 

To jest kwestia też tego, że no staramy się posługiwać 

stawkami, 

 

967 

01:00:39.400 --> 01:00:43.800 

które są, że tak powiem aktualnie obowiązujące i 

rozliczane. 

 

968 

01:00:43.800 --> 01:00:47.200 

Ja nie będę się teraz podejmował dyskusji na temat tego 

czy to jest 

 

969 

01:00:47.200 --> 01:00:49.500 

pokrywające wszelkie koszty. 

 

970 

01:00:49.500 --> 01:00:52.600 

Natomiast na pewno pokrywające koszty paliwa, bo skoro 

wcześniej 

 

971 

01:00:52.600 --> 01:00:54.800 

pokrywało koszty, to i teraz też pokrywa. 

 

972 

01:00:54.800 --> 01:00:56.300 

Zdecydowanie bardziej, tak? 

 

973 

01:00:56.300 --> 01:01:00.000 

No, bo skoro wzrost jest z 400 na 800, tak? 

 

974 

01:01:01.700 --> 01:01:03.200 

- Dziękuję. 

 

975 

01:01:03.200 --> 01:01:04.500 

Ja mam pytanie teraz do Pani Mecenas, 

 

976 

01:01:04.500 --> 01:01:07.500 

bo mamy dwie zmiany, tak? 

 

977 

01:01:07.500 --> 01:01:10.400 

Autopoprawka Pana Burmistrza, która zmienia te stawki, 

 

978 

01:01:10.400 --> 01:01:17.600 

które są zaproponowane na inne i mamy zmianę 

dotyczącą tych samych 

 

979 

01:01:17.600 --> 01:01:20.100 

stawek, właściwie dwóch, tak? 

 

980 

01:01:20.300 --> 01:01:22.300 

Zgłoszoną przez Pana radnego Jana Rerusa. 

 

981 

01:01:22.300 --> 01:01:23.800 

Jak rozumiem pozostałe wtedy by, 

 

982 

01:01:23.800 --> 01:01:26.500 

jak to formalnie powinniśmy przegłosować? 

 

983 

01:01:26.500 --> 01:01:28.100 

Bo Pan radny zgłosił dwie stawki. 

 

984 

01:01:28.100 --> 01:01:34.800 

Pan Burmistrz zgłosił 4 jak dobrze widzę, tak? 

 

985 

01:01:34.800 --> 01:01:38.700 

I mamy teraz, żeby to było rozsądnie. 

 

986 

01:01:44.200 --> 01:01:46.200 

- Panie Przewodniczący. 

 

987 
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01:01:46.200 --> 01:01:51.300 

- Myślę, że te motocykle i motorowery nie budzą 

wątpliwości, 

 

988 

01:01:51.300 --> 01:01:55.000 

więc przegłosujemy je osobno, no nieważne. 

 

989 

01:01:55.000 --> 01:01:56.100 

- Tak, ale ponieważ dotyczy to (...) Pan Burmistrz zgłosił 

 

990 

01:01:56.100 --> 01:02:00.700 

autopoprawki do czterech w sumie, tak? 

 

991 

01:02:00.700 --> 01:02:03.600 

Do wszystkich takie zgodnie z rozporządzeniem to 

uważam, 

 

992 

01:02:03.600 --> 01:02:04.900 

że trzeba przegłosować (...) 

 

993 

01:02:04.900 --> 01:02:08.000 

- Pana Burmistrza najpierw, a potem ewentualnie Pana 

radnego 

 

994 

01:02:08.000 --> 01:02:11.500 

Jena Rerusa, tak? 

- Tak. 

 

995 

01:02:11.500 --> 01:02:13.300 

- To Panie radny, ja mam taką propozycję, 

 

996 

01:02:13.300 --> 01:02:17.400 

żeby Pan zgłosił to w sposób taki sam jak Pan Burmistrz i 

te 

 

997 

01:02:17.400 --> 01:02:20.100 

motocykle i motorowery też, żeby jakby formalnie to 

było, nie? 

 

998 

01:02:20.100 --> 01:02:23.600 

Chociaż nie, jak my przegłosujemy Pana Burmistrza już 

zmianę, 

 

999 

01:02:23.600 --> 01:02:26.700 

to właściwie wchodzą już te motocykle i motorowery. 

 

1000 

01:02:26.700 --> 01:02:28.900 

I potem ewentualnie. 

 

1001 

01:02:28.900 --> 01:02:30.600 

Dobrze, czyli 2 głosowania. 

 

1002 

01:02:30.600 --> 01:02:33.900 

Najpierw Pana Burmistrza, a potem ewentualnie jeszcze 

zmiana, 

 

1003 

01:02:33.900 --> 01:02:40.100 

żeby jeszcze podnieść te dwie stawki o więcej, tak? 

 

1004 

01:02:40.100 --> 01:02:41.100 

Pani Mecenas dobrze czy (...) 

 

1005 

01:02:41.100 --> 01:02:45.700 

- Panie Przewodniczący. 

 

1006 

01:02:45.700 --> 01:02:49.700 

Skoro Pan Rerus zgłosił do dwóch to tak niech zostanie. 

 

1007 

01:02:49.700 --> 01:02:51.800 

Nie musi być głosowane do wszystkich. 

 

1008 

01:02:51.800 --> 01:02:53.900 

Tak? pan Burmistrz zgłosił do czterech, tak? 

 

1009 

01:02:53.900 --> 01:02:55.500 

- Tak jest. 

 

1010 

01:02:55.500 --> 01:02:57.700 

No i teraz Panie radny Jan Rerus, niech Pan pyta, bo 

widzę (...) 

 

1011 

01:02:57.800 --> 01:02:59.400 

- Dlatego, że nie rozumiem głosowania, no, 

 

1012 

01:02:59.400 --> 01:03:02.500 

bo jak głosujemy wszystkie Pana Burmistrz poprawki, 

 

1013 

01:03:02.500 --> 01:03:05.000 

ktoś no jest za tym, żeby podwyższyć. 

 

1014 

01:03:05.000 --> 01:03:10.000 
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To później już jakby głosowania nad moimi poprawkami 

stają się bezzasadne. 

 

1015 

01:03:10.000 --> 01:03:11.100 

- Czemu bezzasadne? 

 

1016 

01:03:11.100 --> 01:03:12.300 

No żeby podwyższyć więcej. 

 

1017 

01:03:12.300 --> 01:03:13.900 

- A moje poprawki są dalej idące, 

 

1018 

01:03:13.900 --> 01:03:16.400 

czyli powinno byś przegłosowane tak jak mówi statut. 

 

1019 

01:03:16.400 --> 01:03:19.800 

Najpierw poprawki powiedzmy te motocykle i 

motoroweru, 

 

1020 

01:03:19.800 --> 01:03:23.100 

a później dalej idące są moje poprawki i moje najpierw. 

 

1021 

01:03:23.100 --> 01:03:25.300 

A dopiero później Pana Burmistrza, jeżeli chodzi o 

samochody, 

 

1022 

01:03:25.300 --> 01:03:26.400 

bo moje są dalej idące. 

 

1023 

01:03:26.400 --> 01:03:28.100 

- Ale tylko do dwóch. 

 

1024 

01:03:28.100 --> 01:03:29.300 

- Tylko do dwóch, tylko do tych 2. 

 

1025 

01:03:29.300 --> 01:03:32.000 

- Ale to ja myślę, żeby nie mieszać, 

 

1026 

01:03:32.000 --> 01:03:36.300 

to tak jak tutaj wpłynęły wnioski. 

 

1027 

01:03:38.200 --> 01:03:41.000 

- Czyli Pani Mecenas każdą osobną? [niesłyszalne], 

 

1028 

01:03:44.600 --> 01:03:46.500 

nie, nie. [niesłyszalne]. 

 

1029 

01:04:06.000 --> 01:04:12.400 

- Panie Przewodniczący, może zrobimy dwie minuty 

przerwy. 

 

1030 

01:04:12.400 --> 01:04:15.500 

W tym momencie Pan Jan Rerus z Panią Radczynią ustalą 

wersję ostateczną. 

 

1031 

01:04:15.500 --> 01:04:23.500 

- Szanowni Państwo, na wniosek klubu radnych PiS, 

 

1032 

01:04:23.500 --> 01:04:31.700 

tak? 5 minut? 6, to może 7 będzie do 10 po. 

 

1033 

01:04:31.700 --> 01:04:33.200 

Ogłaszam przerwę do godziny 11.10. 

 

1034 

01:12:05.400 --> 01:12:12.700 

Wznawiam obrady LX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

1035 

01:12:12.700 --> 01:12:18.700 

Jesteśmy w punkcie 13, w punkcie 7.13. 

 

1036 

01:12:18.700 --> 01:12:25.300 

Druk numer 609 w sprawie stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu na potrzeby 

 

1037 

01:12:25.300 --> 01:12:28.200 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci i młodzieży i 

uczniów 

 

1038 

01:12:28.200 --> 01:12:30.000 

oraz rodziców. 

 

1039 

01:12:30.000 --> 01:12:33.000 

Mamy na razie zgłoszoną autopoprawkę Pana Burmistrza, 

 

1040 

01:12:33.000 --> 01:12:40.300 

żeby w §1 dokonać zmiany zapisu i wprowadzić stawki 

zgodnie z tym co 

 

1041 

01:12:40.300 --> 01:12:42.900 

Państwo macie tutaj wyświetlone na swoich 

urządzeniach. 
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1042 

01:12:42.900 --> 01:12:47.000 

I mamy też wniosek formalny widzę Pan rady Jan Rerus, 

bardzo proszę. 

 

1043 

01:12:47.000 --> 01:12:49.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

1044 

01:12:49.300 --> 01:12:55.000 

Ponieważ jest jakiś tam problem z głosowaniem, 

 

1045 

01:12:55.000 --> 01:12:59.500 

zmienię nieco swój wniosek jak mogę Panie 

Przewodniczący. 

- Bardzo proszę. 

 

1046 

01:12:59.500 --> 01:13:02.800 

- (...) Był czytelniejszy i łatwiejszy do głosowania. 

 

1047 

01:13:02.800 --> 01:13:07.000 

I tak proponuję zmianę w ten sposób, 

 

1048 

01:13:07.000 --> 01:13:12.400 

że dla samochodu osobowego o pojemności skokowej 

silnika do 900 cm3, 

 

1049 

01:13:12.400 --> 01:13:16.600 

żeby była stawka 0,89. 

 

1050 

01:13:17.300 --> 01:13:23.500 

O pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm3 stawka, 

żeby była 1,38. 

 

1051 

01:13:26.200 --> 01:13:30.800 

Dla motocykla, żeby była stawka 0,2302. 

 

1052 

01:13:33.400 --> 01:13:37.300 

Tak jak proponuje Pan Burmistrz i dla motoroweru, 

 

1053 

01:13:37.300 --> 01:13:43.400 

żeby była stawka 0,1382 tak jak proponuje również w 

swoje 

 

1054 

01:13:43.800 --> 01:13:44.900 

autopoprawce Pan Burmistrz. 

 

1055 

01:13:44.900 --> 01:13:51.700 

Czyli moja propozycja w stosunku do propozycji Pana 

Burmistrza różni 

 

1056 

01:13:51.700 --> 01:13:56.200 

się tylko do samochodów. 

 

1057 

01:13:56.200 --> 01:13:59.000 

Zmianą stawki do motocykla i motoroweru nie. 

 

1058 

01:13:59.000 --> 01:14:01.600 

Tak radni tutaj bardzo dyskutowali. 

 

1059 

01:14:01.600 --> 01:14:04.300 

Życzę radnym, żeby Państwu radnym, 

 

1060 

01:14:04.300 --> 01:14:09.300 

żeby nie musieli z tego korzystać, z tej dopłaty. Dziękuję. 

 

1061 

01:14:09.300 --> 01:14:11.100 

- Dziękuję. 

 

1062 

01:14:11.100 --> 01:14:13.900 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać 

 

1063 

01:14:13.900 --> 01:14:15.000 

głos w tym punkcie. 

 

1064 

01:14:15.000 --> 01:14:17.000 

Z Panią Mecenas, może ja tylko dodam, 

 

1065 

01:14:17.000 --> 01:14:19.700 

że z Panią Mecenas wydyskutowaliśmy takie rozwiązanie, 

 

1066 

01:14:19.700 --> 01:14:23.800 

że najpierw przegłosujemy zmiany zaproponowane przez 

Pana 

 

1067 

01:14:23.800 --> 01:14:26.700 

Burmistrza, a potem zmiany przez Pana radnego Jana 

Rerusa. 

 

1068 

01:14:26.700 --> 01:14:32.600 
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I zobaczymy co wyjdzie, także by było wszystko w taki 

sposób jak 

 

1069 

01:14:34.700 --> 01:14:35.900 

powinno być. 

 

1070 

01:14:35.900 --> 01:14:38.600 

Bardzo proszę Pan radny Przemysław Mikołajczyk się 

zgłasza do głosu. 

 

1071 

01:14:38.600 --> 01:14:41.200 

- Panie Przewodniczący, nadal mi nikt nie odpowiedział, 

 

1072 

01:14:41.200 --> 01:14:44.200 

bo nie ważne czy to jest 100 zł czy 100000, 

 

1073 

01:14:44.500 --> 01:14:46.000 

ale to są pieniądze publiczne. 

 

1074 

01:14:46.000 --> 01:14:47.300 

Są jakieś zasady. 

 

1075 

01:14:47.300 --> 01:14:50.200 

Czy może radny zgłaszać taki wniosek, 

 

1076 

01:14:50.200 --> 01:14:54.700 

który spowoduje wzrost wydatków budżetowych bez 

wskazania jego źródła. 

 

1077 

01:14:54.700 --> 01:14:58.000 

I nie zostałem zaspokojony w swojej ciekawości. 

 

1078 

01:14:58.000 --> 01:14:59.300 

- Dziękuję. 

 

1079 

01:14:59.300 --> 01:15:01.900 

Pani Mecenas zaraz ewentualnie pomoże nam udzielić 

odpowiedzi. 

 

1080 

01:15:01.900 --> 01:15:05.300 

Pan Burmistrz, bardzo proszę ad vocem. 

 

1081 

01:15:05.300 --> 01:15:09.000 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

1082 

01:15:09.000 --> 01:15:14.600 

Ja myślę, że w tej chwili dalej idący wniosek jest Pana 

Jana 

 

1083 

01:15:14.600 --> 01:15:18.700 

Rerusa, przepraszam, żeby to źle nie zabrzmiało. 

 

1084 

01:15:18.700 --> 01:15:21.000 

Nie zależy mi na tym, żeby mój był pierwszy głosowany, 

 

1085 

01:15:21.000 --> 01:15:24.300 

więc moja propozycja jest taka, że (...) 

 

1086 

01:15:24.300 --> 01:15:27.500 

- Czyli przegłosujemy najpierw wniosek Pana radnego 

Jana Rerusa. 

 

1087 

01:15:27.500 --> 01:15:30.800 

A jeżeli zostanie przegłosowany to znaczy, że wniosek 

Pana Burmistrza 

 

1088 

01:15:30.800 --> 01:15:33.300 

jest bezpodstawny i nie będziemy go głosować. 

 

1089 

01:15:33.300 --> 01:15:37.400 

Tak Pani Mecenas? Dobrze. 

 

1090 

01:15:37.400 --> 01:15:38.500 

Pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

1091 

01:15:38.500 --> 01:15:42.700 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. 

 

1092 

01:15:42.700 --> 01:15:47.900 

Myślę, że tutaj jest troszeczkę nielogicznie powiedziane 

przez Pana 

 

1093 

01:15:47.900 --> 01:15:54.500 

Jana. Ja nie chcę tutaj polemizować o te 200 zł czy 300 zł, 

bo z tego 

 

1094 

01:15:54.500 --> 01:15:59.000 

względu, że ja też zawsze byłem i jestem za pomocą, 

 

1095 

01:15:59.000 --> 01:16:02.500 

ale tutaj proszę Państwa jest nielogiczne, 
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1096 

01:16:02.500 --> 01:16:08.400 

bo jeżeli zmieniamy w jednej pozycji coś dla osób 

niepełnosprawnych, 

 

1097 

01:16:08.400 --> 01:16:14.000 

to w pozostałych pozycjach też są osoby 

niepełnosprawne. 

 

1098 

01:16:14.700 --> 01:16:16.300 

Nieważne czy w tej chwili są, 

 

1099 

01:16:16.300 --> 01:16:18.100 

czy nie, ale mogą być. 

 

1100 

01:16:18.100 --> 01:16:21.200 

To musimy zmienić wszystkie pozycje te, 

 

1101 

01:16:21.200 --> 01:16:24.400 

które też będą korzystać osoby niepełnosprawne. 

 

1102 

01:16:24.400 --> 01:16:25.900 

Dla mnie to w ten czas jest logika, 

 

1103 

01:16:25.900 --> 01:16:28.200 

a jedna pozycja jest nielogiczna, nielogiczna. 

 

1104 

01:16:28.200 --> 01:16:30.900 

Dziękuję bardzo. 

 

1105 

01:16:30.900 --> 01:16:32.600 

Ja na pewno będę głosował przeciwko. 

 

1106 

01:16:32.600 --> 01:16:35.700 

- Dziękuję. 

 

1107 

01:16:35.700 --> 01:16:37.300 

Pan radny Roman Rakowski ad vocem. 

 

1108 

01:16:37.300 --> 01:16:39.200 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

1109 

01:16:39.200 --> 01:16:40.500 

Panie Radny Mikołajczyk. 

 

1110 

01:16:40.500 --> 01:16:42.800 

A czy (...) Nie, nie. 

 

1111 

01:16:42.800 --> 01:16:43.900 

Do Pana Mikołajczyka mówię. 

 

1112 

01:16:43.900 --> 01:16:50.700 

Czy Pan usłyszał wskazanie zmiany przez Pana Burmistrza 

z jakiego źródła? 

 

1113 

01:16:50.700 --> 01:16:52.500 

Ale czekaj, a kto uchwala? 

 

1114 

01:16:52.500 --> 01:16:56.400 

To rada uchwala czy Pan Burmistrz? [niesłyszalne], ale 

uchwala Rada 

 

1115 

01:16:56.400 --> 01:16:57.800 

Miejska budżet czy Pan Burmistrz? 

 

1116 

01:16:57.800 --> 01:17:00.200 

- Bardzo proszę o zgłaszanie się do głosu. 

 

1117 

01:17:00.200 --> 01:17:05.000 

- Uchwała każda jest procedowana przez radnych Rady 

Miejskiej. 

 

1118 

01:17:05.300 --> 01:17:11.400 

A co do tego co Pan Kaczmar powiedział to oczywiście 

każdy ma prawo 

 

1119 

01:17:11.400 --> 01:17:13.800 

mieć swoje zdanie i to też szanuję. Dziękuję. 

 

1120 

01:17:13.800 --> 01:17:15.500 

- Dziękuję. 

 

1121 

01:17:15.500 --> 01:17:17.200 

Bardzo proszę ad vocem Pan radny Jan Rerus. 

 

1122 

01:17:17.200 --> 01:17:18.700 

- Dziękuję. 

 

1123 

01:17:18.700 --> 01:17:32.100 

Ja do (...) Już mogę, tak? 
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- Bardzo proszę. 

 

1124 

01:17:32.100 --> 01:17:35.000 

- Ja do Pana radnego Stanisława Kaczmara. 

 

1125 

01:17:35.000 --> 01:17:41.300 

No bardzo bardzo się cieszę, że Pan radny pomaga 

wszystkim 

 

1126 

01:17:41.300 --> 01:17:43.200 

niepełnosprawnym i innym. 

 

1127 

01:17:43.700 --> 01:17:45.400 

Myślę, że w słowach. 

 

1128 

01:17:45.400 --> 01:17:48.600 

Teraz ja mówię, przepraszam. 

 

1129 

01:17:48.600 --> 01:17:52.500 

Natomiast jeżeli Pan radny uważa, 

 

1130 

01:17:52.500 --> 01:17:57.300 

że propozycja powinna dotyczyć wszystkich tych pozycji, 

 

1131 

01:17:57.300 --> 01:17:58.500 

ona dotyczy wszystkich. 

 

1132 

01:17:58.500 --> 01:18:03.200 

Tylko taką samą przy motocyklach i motorowerach jak 

propozycja Pana 

 

1133 

01:18:03.200 --> 01:18:07.100 

Burmistrza. No to przecież zawsze jest możliwość złożenia 

własnej 

 

1134 

01:18:07.100 --> 01:18:10.200 

propozycji, a nie krytykowania czyjej, 

 

1135 

01:18:10.400 --> 01:18:12.300 

że gdzieś coś tam nie dołożono. 

 

1136 

01:18:12.300 --> 01:18:16.300 

Proszę złożyć propozycję swoją i będziemy nad nią 

głosować. Dziękuję. 

 

1137 

01:18:16.300 --> 01:18:19.000 

- Dziękuję. 

 

1138 

01:18:19.000 --> 01:18:21.600 

Pani Mecenas dwa pytania. 

 

1139 

01:18:21.600 --> 01:18:24.700 

Jedno pytanie dotyczyło wymiaru ekonomicznego. 

 

1140 

01:18:24.700 --> 01:18:25.900 

Czy musimy wskazywać? 

 

1141 

01:18:25.900 --> 01:18:30.500 

Ja akurat uważam, że to, że ważniejsze jest to, 

 

1142 

01:18:30.500 --> 01:18:32.600 

że my mamy kompetencje do głosowania tych uchwał. 

 

1143 

01:18:32.600 --> 01:18:35.300 

Więc nawet, jeżeli ktoś by nie wskazał, a przepis, 

 

1144 

01:18:35.300 --> 01:18:36.600 

który mówi, że powinniśmy wskazać, 

 

1145 

01:18:36.600 --> 01:18:40.200 

to i tak nie można nam zabrać kompetencji stanowienia 

tych stawek. 

 

1146 

01:18:40.200 --> 01:18:42.300 

Więc ja nie wymagam tego. 

 

1147 

01:18:42.300 --> 01:18:47.100 

Wydaje mi się, że słusznie, bo to bym sam sobie, 

 

1148 

01:18:47.100 --> 01:18:49.000 

że tak powiem ograniczał swoje prawa, 

 

1149 

01:18:49.000 --> 01:18:50.200 

jako radny będę ich bronił. 

 

1150 

01:18:50.200 --> 01:18:54.000 

Dzisiaj jestem tu, a potem będę gdzie indziej, 

 

1151 

01:18:54.000 --> 01:18:55.300 

będę miał inne zdanie, nie. 
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1152 

01:18:55.300 --> 01:19:01.200 

I drugie pytanie moje jest, Panie radny jak rozumiem Pan 

proponuje 

 

1153 

01:19:01.200 --> 01:19:07.000 

stawki wynikające z projektu ustawy rozporządzenia, tak? 

 

1154 

01:19:07.000 --> 01:19:09.900 

Żeby tutaj dopowiedzieć, które jeszcze nie zostało 

przyjęte, 

 

1155 

01:19:09.900 --> 01:19:12.000 

ale prawdopodobnie wszystko na to wskazuje, 

 

1156 

01:19:12.000 --> 01:19:13.800 

że gdzieś tam zostanie uchwalone. 

 

1157 

01:19:13.800 --> 01:19:16.500 

Czyli to nie są stawki z powietrza, tylko gdzieś tam 

proponowane 

 

1158 

01:19:16.500 --> 01:19:19.200 

przez rząd, tak? 

 

1159 

01:19:19.200 --> 01:19:21.400 

Bardzo proszę. Bardzo proszę Panie radny. 

 

1160 

01:19:21.400 --> 01:19:23.100 

- W kwestii wyjaśnienia. 

 

1161 

01:19:23.100 --> 01:19:24.600 

Oczywiście tak, bo wydaje mi się, 

 

1162 

01:19:24.600 --> 01:19:27.600 

że rząd wypracował sobie, wyliczył takie stawki. 

 

1163 

01:19:27.600 --> 01:19:29.300 

Ale żeby było jasność. 

 

1164 

01:19:29.700 --> 01:19:34.200 

Moim zdaniem rada ma możliwość zaproponowania 

jakich chce 

 

1165 

01:19:34.200 --> 01:19:35.600 

tutaj stawek. 

 

1166 

01:19:35.600 --> 01:19:38.400 

Natomiast to, że przyjąłem te stawki to wynika z tego, 

 

1167 

01:19:38.400 --> 01:19:42.000 

że ja nie wyliczyłem kosztów, a rząd wyliczył te koszty, 

 

1168 

01:19:42.000 --> 01:19:43.700 

że tyle teraz wynoszą te koszty. 

 

1169 

01:19:43.700 --> 01:19:45.600 

Dlatego takie stawki zostały zaproponowane. 

 

1170 

01:19:45.600 --> 01:19:50.500 

- Dziękuję. Pani Mecenas jeszcze jest pytanie o to 

uzasadnienie, 

 

1171 

01:19:50.500 --> 01:19:52.400 

że trzeba wskazać źródło, tak? Bardzo proszę. 

 

1172 

01:19:52.400 --> 01:19:56.000 

- Może Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1173 

01:19:56.000 --> 01:20:01.700 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo zacznę od kształtu 

uchwały. 

 

1174 

01:20:01.700 --> 01:20:06.500 

To jest istota tego, że uchwała ma być podjęta w kształcie 

zgodnym 

 

1175 

01:20:06.500 --> 01:20:13.500 

z przepisami, więc ta poprawka Pana Jana po modyfikacji 

wniosek 

 

1176 

01:20:13.500 --> 01:20:14.800 

spełnia te wymogi. 

 

1177 

01:20:14.800 --> 01:20:19.700 

Natomiast jeśli chodzi o stawkę, to art. 39a, 

 

1178 

01:20:19.700 --> 01:20:22.400 

ust. 3 ustawy prawo oświatowe mówi, 

 

1179 
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01:20:22.400 --> 01:20:24.800 

że nie może być niższa niż w rozporządzeniu. 

 

1180 

01:20:24.800 --> 01:20:28.800 

Czyli w momencie, że teraz obowiązuje rozporządzenie z 

tych niższych 

 

1181 

01:20:28.800 --> 01:20:33.900 

stawek, jeżeli wniosek Pana Rerusa dotyczy wyższych 

stawek w dwóch 

 

1182 

01:20:33.900 --> 01:20:36.500 

punktach dotyczący pojazdów samochodowych, 

 

1183 

01:20:36.500 --> 01:20:39.300 

czyli spełniona jest ta przesłanka formalna. 

 

1184 

01:20:39.300 --> 01:20:42.900 

Czyli w momencie, kiedy Pan Przewodniczący podda pod 

głosowanie 

 

1185 

01:20:42.900 --> 01:20:48.000 

wniosek Jana Rerusa jako dalej idący od wniosku Pana 

Burmistrza, 

 

1186 

01:20:48.000 --> 01:20:51.100 

więc będzie spełniony wymóg ustawowy. 

 

1187 

01:20:51.100 --> 01:20:54.300 

I ten temat wydaje mi się zamknięty, 

 

1188 

01:20:54.300 --> 01:20:57.400 

żebyśmy już nie, może nie rozwijali dyskusji. 

 

1189 

01:20:57.400 --> 01:21:03.000 

Natomiast jeśli chodzi o tą część uzasadnienia, 

 

1190 

01:21:03.000 --> 01:21:07.500 

to już jest stosowana praktyka, że jakichś takich, 

 

1191 

01:21:07.500 --> 01:21:14.200 

może no niekoniecznie jest to właściwe istotnych wyższej 

wagi 

 

1192 

01:21:14.200 --> 01:21:22.000 

kwotowo, że tak powiem wskazywane są źródła 

wydatków i pokrycie 

 

1193 

01:21:22.000 --> 01:21:23.800 

w źródłach dochodów. 

 

1194 

01:21:23.800 --> 01:21:25.200 

To wynika z ustawy o finansach publicznych. 

 

1195 

01:21:25.200 --> 01:21:30.300 

Natomiast zakładając, że również tak jak Pan tutaj radny 

zauważył, 

 

1196 

01:21:30.300 --> 01:21:35.400 

że we wniosku o zmianę Pana Burmistrza również tego 

nie było. 

 

1197 

01:21:35.400 --> 01:21:38.400 

To zakładam co może ewentualnie Pan Skarbnik tutaj, 

 

1198 

01:21:38.400 --> 01:21:41.600 

że jest to w ramach posiadanych środków w tym roku, 

 

1199 

01:21:41.600 --> 01:21:46.400 

tak gdzieś tam w klasyfikacji budżetowej i nie wywoła to 

takich 

 

1200 

01:21:46.400 --> 01:21:49.500 

skutków, że wymagana jest zmiana budżetu przez radę. 

 

1201 

01:21:49.500 --> 01:21:51.200 

Tak to należy przyjąć, nie? 

 

1202 

01:21:51.200 --> 01:21:55.400 

Natomiast kwestia ewentualnie na przyszłość czy w 

każdym punkcie 

 

1203 

01:21:55.400 --> 01:21:58.000 

te skutki finansowe w takich sytuacjach, 

 

1204 

01:21:58.000 --> 01:21:59.100 

czy też nie. 

 

1205 

01:21:59.100 --> 01:22:03.300 

A myślę, że w chwili obecnej jest konieczność podjęcia tej 

uchwały, 
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1206 

01:22:03.300 --> 01:22:08.500 

ponieważ ustawodawca nałożył wymóg dostosowania 

umów zawartych 

 

1207 

01:22:08.500 --> 01:22:13.600 

z rodzicami dzieci niepełnosprawnych w okresie 60 dni od 

daty wejścia 

 

1208 

01:22:13.600 --> 01:22:15.500 

w życie, czyli tam mamy do któregoś grudnia. 

 

1209 

01:22:15.500 --> 01:22:19.600 

Także myślę, że podjęcie tej uchwały spełni te wymogi 

formalne 

 

1210 

01:22:20.100 --> 01:22:24.400 

i również w zakresie uzasadnienia budżetowego nie 

będzie to naruszało 

 

1211 

01:22:24.400 --> 01:22:25.500 

istotnie prawa. Dziękuję. 

 

1212 

01:22:25.500 --> 01:22:26.600 

- Dziękuję. 

 

1213 

01:22:26.600 --> 01:22:28.500 

Czyli uszczegóławiając, jeżeli ta, 

 

1214 

01:22:28.500 --> 01:22:31.600 

ten projekt rozporządzenia, który zostanie przyjęty przez 

rząd, my 

 

1215 

01:22:31.600 --> 01:22:33.700 

będziemy jeszcze raz musieli zmienić tą uchwałę. 

 

1216 

01:22:33.700 --> 01:22:42.100 

Jeżeliby (...) [niesłyszalne], no jak rozumiem Pan radny 

proponuje 

 

1217 

01:22:42.100 --> 01:22:44.500 

z tego rozporządzenia, tak? Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

1218 

01:22:45.500 --> 01:22:51.300 

- Szanowni Państwo, to tak, bo to już padło wcześniej 

Panie 

 

1219 

01:22:51.300 --> 01:22:54.600 

Przewodniczący, że my nawet z dużym 

prawdopodobieństwem zakładamy, 

 

1220 

01:22:54.600 --> 01:22:56.600 

że bardzo szybko do tego tematu będziemy musieli 

wrócić. 

 

1221 

01:22:56.600 --> 01:23:00.100 

Natomiast nie jestem do końca przekonany i nie jest to, 

 

1222 

01:23:00.100 --> 01:23:02.800 

że tak powiem w kontrze do wniosku Pana Jana Rerusa. 

 

1223 

01:23:02.800 --> 01:23:06.200 

Nie jestem przekonany, że te przedstawione stawki 

istniejące 

 

1224 

01:23:06.200 --> 01:23:08.100 

w rozporządzeniu będą ostatecznie przyjętymi, 

 

1225 

01:23:08.100 --> 01:23:11.000 

bo ja chcę Państwu przekazać, że informacje o tym, 

 

1226 

01:23:11.000 --> 01:23:15.300 

że te stawki się zmienią pojawiły się w marcu tego roku, w 

marcu. 

 

1227 

01:23:15.300 --> 01:23:17.600 

Już w marcu jako samorządowcy wiedzieliśmy, 

 

1228 

01:23:17.600 --> 01:23:20.600 

że jest projekt zmian i zaproponowane stawki. 

 

1229 

01:23:20.600 --> 01:23:22.500 

I wtedy one były takie. 

 

1230 

01:23:22.500 --> 01:23:25.100 

Przypomnę Państwu, że w marcu mówiło się o kilku 

procentowej 

 

1231 

01:23:25.100 --> 01:23:28.400 

inflacji, dzisiaj mówi się o 17% inflacji. 
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1232 

01:23:28.400 --> 01:23:30.200 

Więc być może będzie to na przykład 1,20 zł, 

 

1233 

01:23:30.200 --> 01:23:31.700 

ale to już bym nie chciał wprowadzać, 

 

1234 

01:23:31.700 --> 01:23:32.800 

że tak powiem dodatkowego elementu. 

 

1235 

01:23:32.800 --> 01:23:39.000 

Natomiast chcę Państwu powiedzieć, że ponieważ 

wydatki w tym zakresie 

 

1236 

01:23:39.000 --> 01:23:44.800 

są w pewnym dziale pewną sumą, to mówiąc wprost ja 

nie przewiduję 

 

1237 

01:23:44.800 --> 01:23:47.400 

konieczności zmiany budżetu w tym zakresie. 

 

1238 

01:23:47.400 --> 01:23:52.200 

Nie będzie takiej potrzeby na pewno w tym roku i mam 

nadzieję, 

 

1239 

01:23:52.200 --> 01:23:53.500 

że w przyszłym. 

 

1240 

01:23:53.500 --> 01:23:55.900 

Może najwyżej być tak, że mówiąc wprost na inne 

działania w tym 

 

1241 

01:23:55.900 --> 01:23:57.400 

paragrafie będzie mniej środków. 

 

1242 

01:23:57.400 --> 01:23:59.900 

No to już będzie trzeba sobie wewnętrznie poradzić, 

 

1243 

01:23:59.900 --> 01:24:02.900 

bo ja już Państwu to mówiłem, że my raczej dodatkowych 

środków 

 

1244 

01:24:02.900 --> 01:24:04.200 

nie wprowadzimy. 

 

1245 

01:24:04.200 --> 01:24:07.800 

Generalnie na działalność bieżącą raczej będziemy się 

starali je ciąć 

 

1246 

01:24:07.800 --> 01:24:11.000 

i ograniczać, bo tu już innej możliwości nie będzie. Tak 

biorąc pod uwagę sytuację. 

 

1247 

01:24:11.000 --> 01:24:12.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

1248 

01:24:12.800 --> 01:24:14.600 

Proszę Pan radny Jan Rerus ad vocem. 

 

1249 

01:24:14.600 --> 01:24:16.500 

- Dziękuję. 

 

1250 

01:24:16.500 --> 01:24:17.700 

Już chyba czas przejść do głosowania. 

 

1251 

01:24:17.700 --> 01:24:21.400 

Ja tylko chciałem przypomnieć co powiedziałem, 

 

1252 

01:24:21.400 --> 01:24:23.600 

bo Pan Burmistrz mówił o marcu. 

 

1253 

01:24:24.600 --> 01:24:29.000 

Ten projekt, który z rozporządzenia Ministra 

Infrastruktury, który 

 

1254 

01:24:29.000 --> 01:24:33.400 

obecnie jest na stronie rządowej to jest z 13 października 

tego roku. Dziękuję. 

 

1255 

01:24:33.400 --> 01:24:35.800 

- Dziękuję. 

 

1256 

01:24:35.800 --> 01:24:38.200 

Nie widzę już więcej głosów w tym punkcie, 

 

1257 

01:24:38.200 --> 01:24:39.500 

zatem przejdziemy do głosowania. 

 

1258 

01:24:39.500 --> 01:24:44.400 

Na początek zmiany zaproponowane przez radnego Jana 
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1259 

01:24:44.400 --> 01:24:46.400 

Rerusa, które brzmią w ten sposób. 

 

1260 

01:24:46.400 --> 01:24:50.500 

W §1, podpunkt pierwszy. 

 

1261 

01:24:50.500 --> 01:24:51.600 

Dla samochodu osobowego: 

 

1262 

01:24:52.500 --> 01:24:56.300 

podpunkt A) o pojemności skokowej silnika do 900 cm3 - 

0,89 zł. 

 

1263 

01:25:00.900 --> 01:25:08.000 

Podpunkt B o pojemności skokowej silnika powyżej 900 

cm3 sześciennych 

 

1264 

01:25:08.000 --> 01:25:12.300 

- 1,038 zł. 

 

1265 

01:25:12.300 --> 01:25:13.600 

Podpunkt C) podpunkt 2. 

 

1266 

01:25:13.600 --> 01:25:17.600 

Dla motocykla - 0,2302 zł. 

 

1267 

01:25:17.600 --> 01:25:23.600 

I podpunkt D) dla motoroweru - 0,1382 zł. 

 

1268 

01:25:23.600 --> 01:25:25.300 

Panie Bartku mamy zapisane? 

 

1269 

01:25:25.300 --> 01:25:29.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1270 

01:25:36.700 --> 01:25:39.000 

Zmiany zaproponowane przez radnego. 

 

1271 

01:25:39.000 --> 01:25:41.700 

Pani Krystyno, bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

1272 

01:25:41.700 --> 01:25:47.300 

Za 6 radnych, 1 radny przeciw, 14 radnych się 

wstrzymało. 

 

1273 

01:25:47.300 --> 01:25:50.500 

Stwierdzam, że zmiany zostały przyjęte. 

 

1274 

01:25:51.800 --> 01:25:55.900 

Jako wniosek daleko idący, Pani Mecenas, 

 

1275 

01:25:55.900 --> 01:25:57.000 

dobrze wnioskuję? 

 

1276 

01:25:57.000 --> 01:25:59.600 

Nie powinniśmy głosować wniosku Pana Burmistrza. 

 

1277 

01:25:59.600 --> 01:26:03.000 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały. 

 

1278 

01:26:03.900 --> 01:26:09.100 

Druk numer 609 wraz z przyjętą zmianą zaproponowaną 

przez Pana 

 

1279 

01:26:09.100 --> 01:26:10.300 

radnego Jana Rerusa. 

 

1280 

01:26:10.300 --> 01:26:12.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1281 

01:26:12.700 --> 01:26:17.400 

Druk numer 609 w sprawie stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu 

 

1282 

01:26:17.400 --> 01:26:20.800 

na potrzeby zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci i 

młodzieży 

 

1283 

01:26:20.800 --> 01:26:26.200 

i uczniów oraz rodziców. 

 

1284 

01:26:26.200 --> 01:26:27.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1285 

01:26:31.100 --> 01:26:34.800 

Za 18 radnych, 1 radny jest przeciw, 

 

1286 

01:26:34.800 --> 01:26:36.100 
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2 radnych się wstrzymało. 

 

1287 

01:26:36.100 --> 01:26:37.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1288 

01:26:37.600 --> 01:26:39.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1289 

01:26:39.100 --> 01:26:40.900 

Punkt 14. 

 

1290 

01:26:40.900 --> 01:26:45.700 

Druk numer 610 w sprawie projektu uchwały w sprawie 

strefy płatnego 

 

1291 

01:26:45.700 --> 01:26:49.800 

parkowania, wysokości i sposobu pobierania opłat za 

parkowanie 

 

1292 

01:26:49.800 --> 01:26:53.200 

pojazdów samochodowych na obszarze Miasta Sulechów. 

 

1293 

01:26:53.200 --> 01:26:55.900 

I tutaj również mamy autopoprawki. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

1294 

01:26:58.600 --> 01:27:01.400 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

1295 

01:27:01.400 --> 01:27:05.800 

Zgodnie z tym co sygnalizowaliśmy wcześniej z prośbą 

dotyczącą 

 

1296 

01:27:05.900 --> 01:27:09.000 

też pewnej zmiany, chciałem przedstawić poprawki, 

 

1297 

01:27:09.500 --> 01:27:15.000 

autopoprawki dotyczące po pierwsze skrótów 

występujących w uchwale, tak? 

 

1298 

01:27:15.000 --> 01:27:20.200 

A więc zmianę dotyczącą SPP, tak? 

 

1299 

01:27:20.200 --> 01:27:25.200 

Czyli z tej, tej ogólnie stosowanej skrótowej nazwy strefy. 

 

1300 

01:27:25.200 --> 01:27:29.100 

Chodzi o §2, pkt. 3. 

 

1301 

01:27:29.100 --> 01:27:30.800 

Tam w treści ma być SPP. 

 

1302 

01:27:30.800 --> 01:27:35.700 

W punkcie piątym również SPP. 

 

1303 

01:27:35.700 --> 01:27:41.800 

W punkcie trzecim §3. 

 

1304 

01:27:42.200 --> 01:27:49.100 

SPP i w czwartym punkcie również SPP. 

 

1305 

01:27:49.100 --> 01:27:51.600 

Dodatkowo otrzymaliście Państwo, myślę, 

 

1306 

01:27:51.600 --> 01:27:52.700 

że Państwo to macie, tak? 

 

1307 

01:27:52.700 --> 01:27:57.900 

Mapkę, która jest dużo bardziej szczegółowa. 

 

1308 

01:27:57.900 --> 01:28:01.600 

Myślę, że spełniająca to jakie były Państwa oczekiwania. 

 

1309 

01:28:01.600 --> 01:28:05.700 

A więc proszę, aby jako załącznik do uchwały przyjąć tą 

przesłaną 

 

1310 

01:28:05.700 --> 01:28:11.200 

Państwu mapkę z nazwami ulic i zaznaczonymi wprost 

ulicami leżącymi 

 

1311 

01:28:11.200 --> 01:28:12.300 

w strefie. 

 

1312 

01:28:12.300 --> 01:28:15.100 

I dodatkowo proszę o usunięcie tego załącznika, 

 

1313 

01:28:15.100 --> 01:28:18.100 

który tam został dołączony niepotrzebnie zupełnie. 

 

1314 
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01:28:18.100 --> 01:28:20.900 

On nie powinien się tam znaleźć ze wzorem karty. 

 

1315 

01:28:20.900 --> 01:28:25.000 

To nie podlega, że tak powiem przyjęciu w formie 

uchwały, 

 

1316 

01:28:25.000 --> 01:28:27.600 

więc na tym mają polegać te zmiany. 

 

1317 

01:28:27.600 --> 01:28:29.700 

- Dziękuję. 

 

1318 

01:28:29.700 --> 01:28:33.200 

Czyli mamy trzy autopoprawki, tak? SPP. 

 

1319 

01:28:33.200 --> 01:28:35.000 

Zmiana mapy i usunięcie załącznikach. 

 

1320 

01:28:35.000 --> 01:28:38.200 

Teraz Pani Mecenas możemy łącznie, 

 

1321 

01:28:38.200 --> 01:28:39.900 

chyba lepiej może nie? Czy co? 

 

1322 

01:28:42.200 --> 01:28:43.900 

- Szanowny Panie Przewodniczący, Państwo Radni. 

 

1323 

01:28:43.900 --> 01:28:46.200 

Pozostawiamy do decyzji. Natomiast można też łącznie, 

jeżeli nie będzie sprzeciwu. 

 

1324 

01:28:46.200 --> 01:28:48.100 

- To pytanie do Państwa radnych. 

 

1325 

01:28:48.100 --> 01:28:50.400 

Czy te wszystkie trzy autopoprawki? 

 

1326 

01:28:50.400 --> 01:28:52.300 

One mają charakter raczej porządkujący, 

 

1327 

01:28:52.300 --> 01:28:54.200 

możemy przegłosować łącznie? 

 

1328 

01:28:54.200 --> 01:28:56.100 

Jeżeli ktoś z Państwa radnych wyraża sprzeciw, 

 

1329 

01:28:56.100 --> 01:29:00.600 

to proszę się (...) Bardzo proszę Pan rady Sebastian 

Różycki. 

 

1330 

01:29:00.800 --> 01:29:05.200 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni oraz Zgromadzeni 

Goście. 

 

1331 

01:29:05.200 --> 01:29:11.000 

Ja chciałbym tylko tak informacyjnie, że przeliczając sobie 

koszty 

 

1332 

01:29:11.000 --> 01:29:16.000 

karnetów, które mamy w ramach strefy płatnego 

parkowania chciałbym 

 

1333 

01:29:16.000 --> 01:29:20.500 

tylko zwrócić uwagę, że koszt dzienny postoju w strefie 

parkowania to 

 

1334 

01:29:20.500 --> 01:29:26.500 

jest 22,90 zł według nowo zaproponowanych stawek w 

tym co będziemy 

 

1335 

01:29:26.500 --> 01:29:28.700 

głosować. 

 

1336 

01:29:28.700 --> 01:29:33.600 

Zaś koszt tygodniowy wykupienia karnetu to jest 45 zł. 

 

1337 

01:29:33.600 --> 01:29:38.100 

Tutaj też jest już wzrost w porównaniu do obecnie 

obowiązującej stawki. 

 

1338 

01:29:38.100 --> 01:29:46.400 

Natomiast proszę zwrócić uwagę, że to stanowi 40% 

kosztów w sumie. 

 

1339 

01:29:46.400 --> 01:29:50.200 

Gdybyśmy, ktoś nie wykupił karnetu to zyskuje w tym 

momencie 60%. 

 

1340 

01:29:50.600 --> 01:29:55.800 

Analogicznie licząc dalej koszt roczny ma być 

przewidziany 1200. 
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1341 

01:29:55.800 --> 01:29:59.800 

Natomiast według normalnych stawek, 

 

1342 

01:29:59.800 --> 01:30:04.000 

gdyby rabatów nie było to byłby koszt 5700 zł. 

 

1343 

01:30:04.000 --> 01:30:05.900 

Czyli mamy 4500 tysiąca zł mniej. 

 

1344 

01:30:05.900 --> 01:30:12.100 

Proszę się tylko zastanowić, bo wynajęcie garażu 

miesięcznie to jest 

 

1345 

01:30:12.100 --> 01:30:15.400 

przynajmniej 200 zł, czyli 2400. 

 

1346 

01:30:15.400 --> 01:30:16.800 

My proponujemy 1200. 

 

1347 

01:30:16.800 --> 01:30:19.400 

Dlatego ja tutaj tylko wskazuję sygnał, 

 

1348 

01:30:19.400 --> 01:30:21.400 

że to jest pole ewentualnych zmian. 

 

1349 

01:30:21.400 --> 01:30:23.500 

Dzisiaj nic nie wnioskuję i nic nie chcę zmieniać. 

 

1350 

01:30:23.500 --> 01:30:29.800 

Ale tylko sygnalizuję, że czy nie te 

rabaty są po prostu zbyt wysokie. Dziękuję bardzo. 

 

1351 

01:30:29.800 --> 01:30:31.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus. 

 

1352 

01:30:32.800 --> 01:30:37.100 

- Dziękuję. 

 

1353 

01:30:37.100 --> 01:30:40.400 

Ja też nie mam tutaj wniosków do projektu uchwały. 

 

1354 

01:30:40.400 --> 01:30:44.800 

Oczywiście trzeba takie stawki ustawić, 

 

1355 

01:30:44.800 --> 01:30:49.000 

aby był większy ruch tutaj, żeby więcej miejsc się 

zwalniało i to 

 

1356 

01:30:49.000 --> 01:30:51.500 

jest do przemyślenia tak jak mówił mój poprzednik. 

 

1357 

01:30:51.500 --> 01:30:54.100 

Natomiast zabrałem go z tego powodu, 

 

1358 

01:30:54.100 --> 01:31:00.100 

ponieważ wczoraj Pan Zastępca Burmistrza obiecał 

prowadzenie rozmów 

 

1359 

01:31:00.100 --> 01:31:05.900 

ze starostwem w zakresie możliwości przejęcia części 

parkingu przy 

 

1360 

01:31:05.900 --> 01:31:09.900 

dawnym ZBORZ-e tak, aby można było ustawić tam strefę 

parkowania. 

 

1361 

01:31:09.900 --> 01:31:13.800 

No i chciałem, żeby to zostało zapisane w dzisiejszym 

protokole, 

 

1362 

01:31:13.800 --> 01:31:15.700 

żeby było wiadomo kiedy i liczę na to, 

 

1363 

01:31:15.700 --> 01:31:22.900 

że Pan Zastępca podejmie działania, aby można było tam 

ustawić strefę 

 

1364 

01:31:22.900 --> 01:31:24.500 

płatnego parkowania. Dziękuję bardzo. 

 

1365 

01:31:25.100 --> 01:31:29.100 

- Dziękuję. 

 

1366 

01:31:29.100 --> 01:31:31.600 

Bardzo proszę ad vocem Burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

1367 

01:31:31.600 --> 01:31:32.800 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

1368 
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01:31:32.800 --> 01:31:34.500 

- Szanowni Państwo. 

 

1369 

01:31:34.500 --> 01:31:36.000 

Tutaj mój zastępca już od razu powiedział, 

 

1370 

01:31:36.000 --> 01:31:38.000 

że my już podjęliśmy. 

 

1371 

01:31:38.000 --> 01:31:40.700 

Natomiast proszę pamiętać, że my podjęliśmy te 

rozmowy 

 

1372 

01:31:40.700 --> 01:31:41.900 

nie w kontekście rozszerzenia strefy, 

 

1373 

01:31:41.900 --> 01:31:45.500 

tylko w mojej ocenie uporządkowania sytuacji, 

 

1374 

01:31:45.500 --> 01:31:48.800 

która mówiąc bardzo obrazowo również mnie zaskoczyła, 

 

1375 

01:31:48.900 --> 01:31:54.500 

że linia podziału przebiega przez istniejące miejsca 

parkingowe, 

 

1376 

01:31:54.500 --> 01:31:56.200 

czyli w praktyce one są częściowo nasze, 

 

1377 

01:31:56.200 --> 01:31:57.800 

częściowo powiatu. 

 

1378 

01:31:57.800 --> 01:32:00.400 

Więc choćby z tego powodu zależy nam na uregulowaniu. 

 

1379 

01:32:00.400 --> 01:32:02.900 

Natomiast no to będzie później dyskusja, 

 

1380 

01:32:02.900 --> 01:32:06.500 

Państwa dyskusja czy chcecie rozszerzenia o kolejny 

obszar. 

 

1381 

01:32:06.500 --> 01:32:10.000 

To jak gdyby tych dwóch rzeczy absolutnie nie łączy. 

 

1382 

01:32:12.100 --> 01:32:13.400 

- Dziękuję. 

 

1383 

01:32:13.400 --> 01:32:14.500 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

1384 

01:32:14.500 --> 01:32:17.700 

Przejdziemy do głosowania autopoprawek Pana 

Burmistrza. 

 

1385 

01:32:17.700 --> 01:32:20.500 

I tutaj proponuję, żeby je przegłosować łącznie. 

 

1386 

01:32:20.500 --> 01:32:22.300 

Nikt z Państwa radnych nie protestuje, 

 

1387 

01:32:22.300 --> 01:32:24.000 

więc przegłosujemy tak. 

 

1388 

01:32:24.100 --> 01:32:29.500 

Łącznie autopoprawki Pana Burmistrza dotyczą zmiany 

SPP, 

 

1389 

01:32:29.500 --> 01:32:35.100 

czyli skrótu SPP w projekcie uchwały oraz dodanie, 

 

1390 

01:32:35.100 --> 01:32:39.400 

zmiana załącznika dotyczącego mapy i wyrzucenie 

załącznika 

 

1391 

01:32:39.400 --> 01:32:41.500 

dotyczącego wzoru karty abonamentowej. 

 

1392 

01:32:41.500 --> 01:32:47.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1393 

01:32:51.200 --> 01:32:53.100 

Autopoprawki Pana Burmistrza. 

 

1394 

01:32:54.300 --> 01:32:56.800 

Za 21 radnych. 

 

1395 

01:32:56.800 --> 01:32:58.600 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 
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1396 

01:32:58.600 --> 01:33:02.500 

Przechodzimy do głosowania uchwały wraz z przyjętymi 

autopoprawkami. 

 

1397 

01:33:02.500 --> 01:33:06.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1398 

01:33:06.100 --> 01:33:09.200 

Druk nr 610 wraz z autopoprawkami. 

 

1399 

01:33:15.300 --> 01:33:17.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1400 

01:33:17.900 --> 01:33:22.200 

Panie Przemku. 

 

1401 

01:33:22.200 --> 01:33:23.800 

Za 21 radnych. 

 

1402 

01:33:23.800 --> 01:33:26.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1403 

01:33:26.200 --> 01:33:27.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1404 

01:33:27.900 --> 01:33:32.000 

Druk numer 611 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Zielona 

 

1405 

01:33:32.000 --> 01:33:35.400 

Góra. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać 

 

1406 

01:33:35.400 --> 01:33:38.500 

głos w tym punkcie? 

 

1407 

01:33:38.500 --> 01:33:40.900 

To była uchwała, były autopoprawki, teraz uchwała. 

 

1408 

01:33:40.900 --> 01:33:44.500 

Bardzo proszę o czuwanie, ale akurat tu ja czuwałem. 

 

1409 

01:33:44.500 --> 01:33:50.900 

Dwa razy głosowaliśmy autopoprawki, a potem uchwała z 

autopoprawkami. 

 

1410 

01:33:50.900 --> 01:33:56.200 

Punkt 600 (...) Druk numer 611 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej 

 

1411 

01:33:56.200 --> 01:33:57.400 

Miastu Zielona Góra. 

 

1412 

01:33:57.400 --> 01:34:00.800 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1413 

01:34:00.800 --> 01:34:02.200 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

1414 

01:34:02.200 --> 01:34:03.800 

Przechodzimy do głosowania. 

 

1415 

01:34:03.800 --> 01:34:06.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1416 

01:34:06.300 --> 01:34:07.600 

Druk numer 611. 

 

1417 

01:34:13.300 --> 01:34:16.000 

Za 21 radnych. 

 

1418 

01:34:16.000 --> 01:34:17.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1419 

01:34:17.500 --> 01:34:19.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1420 

01:34:19.200 --> 01:34:24.900 

Druk numer 612 w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie 

 

1421 

01:34:24.900 --> 01:34:28.500 

pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest 

Burmistrz 

 

1422 

01:34:28.500 --> 01:34:31.000 
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Sulechowa. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby 

 

1423 

01:34:31.000 --> 01:34:33.100 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

1424 

01:34:33.100 --> 01:34:34.500 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1425 

01:34:34.500 --> 01:34:36.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1426 

01:34:36.700 --> 01:34:38.100 

Druk numer 612. 

 

1427 

01:34:46.300 --> 01:34:49.100 

Za 21 radnych. 

 

1428 

01:34:49.100 --> 01:34:50.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1429 

01:34:50.700 --> 01:34:53.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1430 

01:34:53.000 --> 01:34:56.300 

Druk nr 613 o zmianie uchwały w sprawie górnych stawek 

opłat 

 

1431 

01:34:56.300 --> 01:34:59.700 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 

zakresie 

 

1432 

01:34:59.700 --> 01:35:00.900 

odbierania odpadów komunalnych. 

 

1433 

01:35:00.900 --> 01:35:04.500 

I tutaj mamy autopoprawki. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

1434 

01:35:04.500 --> 01:35:07.100 

- Szanowni Państwo. 

 

1435 

01:35:07.100 --> 01:35:10.200 

Zgodnie z dyskusją podczas Komisji Rady Miejskiej chcę 

złożyć 

 

1436 

01:35:10.200 --> 01:35:13.900 

autopoprawkę w treści już w §3, 

 

1437 

01:35:14.600 --> 01:35:17.100 

który jak gdyby ma stanowić określony zapis. 

 

1438 

01:35:17.100 --> 01:35:25.200 

Proponuję, aby w punkcie pierwszym 32 zł za m3 zastąpić 

(...) 32 zł 

 

1439 

01:35:25.200 --> 01:35:28.500 

za m3 zastąpić kwotą 28 zł za m3. 

 

1440 

01:35:28.800 --> 01:35:38.200 

A w punkcie drugim kwotę 540 zł za m3 zastąpić kwotą 

350 zł za m3. 

 

1441 

01:35:39.200 --> 01:35:46.800 

Myślę, że materiał, o który Państwo prosiliście został 

przesłany 

 

1442 

01:35:46.800 --> 01:35:48.300 

i odbyła się też dodatkowo dyskusja. 

 

1443 

01:35:48.300 --> 01:35:52.900 

Więc zakładam, że ten temat jest już wyczerpany. 

Dziękuję. 

 

1444 

01:35:52.900 --> 01:35:54.000 

- Dziękuję. 

 

1445 

01:35:54.000 --> 01:35:55.800 

Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

1446 

01:35:55.800 --> 01:35:58.600 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni, 

 

1447 

01:35:58.600 --> 01:36:01.000 

Mieszkańcy. 

 

1448 

01:36:01.000 --> 01:36:03.700 

Chciałbym tylko zasygnalizować, bo dla wielu 

mieszkańców może jest to 

 

1449 

01:36:03.700 --> 01:36:08.300 
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nieczytelne, że w tej stawce jest koszt przyjęcia odpadów 

na, 

 

1450 

01:36:08.300 --> 01:36:09.700 

również na oczyszczalni. 

 

1451 

01:36:09.700 --> 01:36:13.900 

Czyli płacąc po prostu za tą usługę automatycznie część 

tej opłaty 

 

1452 

01:36:13.900 --> 01:36:18.400 

będzie pobierana przez oczyszczalnię za przyjęcie danego 

odpadu. 

 

1453 

01:36:18.400 --> 01:36:20.600 

Bo to nie wybrzmiewa. 

 

1454 

01:36:20.600 --> 01:36:24.200 

Część mieszkańców rozumie, że dodatkowo będą musieli 

coś jeszcze 

 

1455 

01:36:24.200 --> 01:36:27.200 

płacić, ale w tej, w tym koszcie po prostu jest też koszt 

 

1456 

01:36:27.200 --> 01:36:28.600 

przyjęcia odpadów. Dziękuję. 

 

1457 

01:36:28.600 --> 01:36:30.600 

- Dziękuję. 

 

1458 

01:36:30.600 --> 01:36:34.100 

I pytanie do Państwa radnych czy te dwie (...) Panie 

Burmistrzu 

 

1459 

01:36:34.100 --> 01:36:35.100 

jeszcze, tak? Bardzo proszę. 

 

1460 

01:36:35.100 --> 01:36:38.300 

- No to ad vocem wypada powiedzieć, że to są stawki 

maksymalne. 

 

1461 

01:36:38.300 --> 01:36:40.000 

One wcale takie nie muszą być. 

 

1462 

01:36:40.000 --> 01:36:42.700 

Tak naprawdę tak jak było to poprzednio, 

 

1463 

01:36:42.700 --> 01:36:46.200 

to rynek reguluje Szanowni Państwo i no my też 

zakładamy, 

 

1464 

01:36:46.500 --> 01:36:50.700 

że stawki będą inne i jeszcze nieco odnosząc się do słów 

Pana radnego 

 

1465 

01:36:50.700 --> 01:36:52.600 

Sebastiana Różyckiego. 

 

1466 

01:36:52.600 --> 01:36:54.600 

Panie Sebastianie, też musimy oczywiście pamiętać o 

tym, 

 

1467 

01:36:54.600 --> 01:36:56.400 

że to wcale nie oznacza, że to wszystko trafi do nas, 

 

1468 

01:36:56.400 --> 01:36:57.900 

prawda? To Państwo wiecie. 

 

1469 

01:36:57.900 --> 01:37:02.700 

Na podstawie udzielonych zgód w poszczególnych 

samorządach te 

 

1470 

01:37:02.700 --> 01:37:04.200 

odpady mogą trafiać w różne miejsca. 

 

1471 

01:37:04.200 --> 01:37:07.300 

- Dziękuję. 

 

1472 

01:37:07.300 --> 01:37:10.900 

I pytanie do Państwa radnych i do Pani Mecenas również. 

 

1473 

01:37:10.900 --> 01:37:12.200 

Tu mamy stawki. 

 

1474 

01:37:12.200 --> 01:37:13.600 

Możemy je przegłosować łącznie? 

 

1475 

01:37:15.300 --> 01:37:16.500 

Możemy, tak? 

 

1476 

01:37:16.500 --> 01:37:20.300 
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Chyba, że któryś z Państwa radnych będzie zgłaszał 

sprzeciw. 

 

1477 

01:37:20.300 --> 01:37:21.700 

Nie widzę. 

 

1478 

01:37:21.700 --> 01:37:24.900 

Zatem przegłosujemy autopoprawki Pana Burmistrza 

łącznie. 

 

1479 

01:37:24.900 --> 01:37:32.400 

30 na 28 w §3, punkt 1 i 500. 

 

1480 

01:37:32.400 --> 01:37:36.900 

Ile tam było? 540 na 350. 

- Dokładnie. 

 

1481 

01:37:36.900 --> 01:37:40.500 

- W §3, punkt 2. 

 

1482 

01:37:40.500 --> 01:37:43.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1483 

01:37:43.100 --> 01:37:45.000 

Autopoprawki Pana Burmistrza. 

 

1484 

01:37:50.200 --> 01:37:52.800 

Za 21 radnych. 

 

1485 

01:37:52.800 --> 01:37:56.100 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przegłosowane 

jednogłośnie. 

 

1486 

01:37:56.100 --> 01:37:59.500 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz z 

przyjętymi 

 

1487 

01:37:59.800 --> 01:38:01.000 

autopoprawkami. 

 

1488 

01:38:01.000 --> 01:38:02.200 

Druk numer 613. 

 

1489 

01:38:02.900 --> 01:38:05.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1490 

01:38:13.400 --> 01:38:16.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o głosowanie. 

 

1491 

01:38:17.300 --> 01:38:20.000 

Za 21 radnych. 

 

1492 

01:38:20.000 --> 01:38:22.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1493 

01:38:22.100 --> 01:38:23.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1494 

01:38:25.000 --> 01:38:29.500 

Druk nr 614 o zmianie uchwały w sprawie wskazania 

miejsc prowadzenia 

 

1495 

01:38:29.500 --> 01:38:32.800 

handlu obwoźnego na obszarze Gminy Sulechów. 

 

1496 

01:38:32.800 --> 01:38:35.800 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1497 

01:38:35.800 --> 01:38:38.400 

w tym punkcie? Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus. 

 

1498 

01:38:38.400 --> 01:38:40.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

1499 

01:38:40.500 --> 01:38:42.300 

Wczoraj dyskutowaliśmy na ten temat. 

 

1500 

01:38:42.300 --> 01:38:49.000 

Ja tylko chciałbym uściślić nad czym głosujemy. 

 

1501 

01:38:49.000 --> 01:38:52.900 

Nie jestem przeciwny tej uchwale i tej działce, 

 

1502 

01:38:52.900 --> 01:38:55.600 

ale żeby mi Pan Burmistrz odpowiedział, 

 

1503 

01:38:55.600 --> 01:38:58.600 
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że to co teraz powiem to właśnie nad tym głosujemy. 

 

1504 

01:38:58.600 --> 01:39:03.400 

To znaczy się w polskiej klasyfikacji działalności handel 

obwoźny, 

 

1505 

01:39:03.400 --> 01:39:08.800 

bo o obwoźnym mówimy, oznaczony jest symbolem 

47.99.Z. 

 

1506 

01:39:10.100 --> 01:39:14.900 

Czyli pozostała sprzedaż detaliczna prowadzona poza 

siecią sklepową, 

 

1507 

01:39:14.900 --> 01:39:17.100 

straganami i targowiskami. 

 

1508 

01:39:17.100 --> 01:39:20.000 

Ogólnie tam jest dużo wymienionych tych, 

 

1509 

01:39:20.400 --> 01:39:22.200 

czyli taka pozostała działalność. 

 

1510 

01:39:22.200 --> 01:39:26.200 

Ogólnie handel obwoźny polega na jeżdżeniu z towarami 

lub usługami 

 

1511 

01:39:26.200 --> 01:39:30.300 

i oferowaniu ich klientowi w miejscu jego zamieszkania 

lub pracy. 

 

1512 

01:39:30.300 --> 01:39:35.400 

I tylko tyle chciałem wiedzieć, że ta uchwała dotyczy 

właśnie tego. Dziękuję. 

 

1513 

01:39:35.400 --> 01:39:37.000 

- Dziękuję, Panie Burmistrzu. 

 

1514 

01:39:39.100 --> 01:39:41.700 

- No cóż mam powiedzieć, tak. 

 

1515 

01:39:43.200 --> 01:39:45.300 

- Dziękuję za odpowiedź. 

 

1516 

01:39:45.300 --> 01:39:47.700 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

1517 

01:39:47.700 --> 01:39:52.500 

Zatem przechodzimy do głosowania projektu uchwały 

druk nr 614. 

 

1518 

01:39:52.500 --> 01:39:54.800 

A Pan radny się zgłosił jeszcze? 

 

1519 

01:39:55.700 --> 01:39:57.200 

No, już myślałem. 

 

1520 

01:39:58.400 --> 01:40:03.000 

Druk nr 614 o zmianie uchwały w sprawie wskazania 

miejsca prowadzenia 

 

1521 

01:40:03.000 --> 01:40:05.300 

handlu obwoźnego na obszarze Gminy Sulechów. 

 

1522 

01:40:05.300 --> 01:40:09.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1523 

01:40:13.900 --> 01:40:16.400 

Panie Stanisławie, bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

1524 

01:40:21.100 --> 01:40:25.000 

Za 21 radnych. 

 

1525 

01:40:25.000 --> 01:40:27.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1526 

01:40:27.100 --> 01:40:28.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1527 

01:40:28.800 --> 01:40:34.900 

druk nr 615 w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

 

1528 

01:40:34.900 --> 01:40:38.000 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

przepompowni ścieków 

 

1529 

01:40:38.000 --> 01:40:40.200 

na terenie Gminy Sulechów. Czy ktoś z Państwa radnych 

lub Pan 

 

1530 
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01:40:40.200 --> 01:40:41.600 

Burmistrz chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

1531 

01:40:41.600 --> 01:40:44.500 

Bardzo proszę Pan radny Przemysław Mikołajczyk. 

 

1532 

01:40:44.500 --> 01:40:46.000 

- Szanowni Państwo. 

 

1533 

01:40:46.000 --> 01:40:49.000 

Tam chyba będzie potrzebna drobna korekta redakcyjna. 

 

1534 

01:40:49.000 --> 01:40:53.000 

Jest w §2 punkt drugi. 

 

1535 

01:40:53.000 --> 01:40:54.200 

Z pamięci, bo nie mam tekstu. 

 

1536 

01:40:54.200 --> 01:40:56.200 

Zamiast tryb ryb także. 

 

1537 

01:40:56.200 --> 01:40:58.200 

- Tak, widzimy. 

 

1538 

01:40:58.200 --> 01:40:59.300 

Ja przynajmniej widzę. 

 

1539 

01:41:01.900 --> 01:41:04.000 

Tak, tutaj jest jakby jasne. 

 

1540 

01:41:04.000 --> 01:41:11.400 

Tryb postępowania w sprawie udzielenia dotacji powinno 

być, nie ryb. 

 

1541 

01:41:11.400 --> 01:41:15.800 

Pan radny zgłosił tą, a przegłosujemy i (...) Panie 

Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

1542 

01:41:16.000 --> 01:41:22.100 

- Oczywista pomyłka pisarska. Na ryby pojedziemy 

później. 

- Dobrze. 

 

1543 

01:41:22.100 --> 01:41:24.600 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

1544 

01:41:24.600 --> 01:41:28.700 

zatem przechodzimy do głosowania najpierw 

autopoprawki Pana radnego 

 

1545 

01:41:28.700 --> 01:41:36.100 

wprowadzając, zmieniającej §2 w punkcie drugim słowo 

ryb na słowo tryb. 

 

1546 

01:41:36.100 --> 01:41:41.500 

Nie musimy tego głosować? 

 

1547 

01:41:41.500 --> 01:41:44.900 

Dobrze. To jest oczywista pomyłka, czyli Państwo radni 

jakby wiedzą. 

 

1548 

01:41:44.900 --> 01:41:46.900 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały, 

 

1549 

01:41:46.900 --> 01:41:51.400 

druk nr 615 w sprawie udzielenia dotacji celowej. 

 

1550 

01:41:51.400 --> 01:41:54.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1551 

01:42:00.800 --> 01:42:02.900 

Pan radny Czesław Grzeszyński. 

 

1552 

01:42:02.900 --> 01:42:04.600 

Bardzo proszę. 

 

1553 

01:42:04.600 --> 01:42:07.300 

Za 20 radnych, jeden radny się wstrzymał. 

 

1554 

01:42:07.300 --> 01:42:08.800 

Na ryby nie będzie szedł. 

 

1555 

01:42:11.100 --> 01:42:13.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1556 

01:42:13.400 --> 01:42:14.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1557 

01:42:14.900 --> 01:42:18.800 
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druk numer 616 o zmianie uchwały w sprawie zasad 

udzielania dotacji 

 

1558 

01:42:18.800 --> 01:42:22.700 

celowej na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł 

ciepła w celu 

 

1559 

01:42:22.700 --> 01:42:25.300 

ograniczenia zanieczyszczeń powietrza na terenie Gminy 

Sulechów. 

 

1560 

01:42:25.300 --> 01:42:28.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1561 

01:42:28.400 --> 01:42:29.700 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

1562 

01:42:29.700 --> 01:42:31.200 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1563 

01:42:31.200 --> 01:42:32.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1564 

01:42:32.800 --> 01:42:43.300 

Druk nr 616. 

 

1565 

01:42:43.300 --> 01:42:45.900 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

1566 

01:42:45.900 --> 01:42:48.300 

Panie Wiesławie. 

 

1567 

01:42:48.300 --> 01:42:49.800 

To kliknąć głosowanie jak się nie wyświetla. 

 

1568 

01:42:56.600 --> 01:42:59.900 

Za 20 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

1569 

01:42:59.900 --> 01:43:01.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1570 

01:43:01.700 --> 01:43:03.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1571 

01:43:03.300 --> 01:43:07.400 

Druk numer 617 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej 

 

1572 

01:43:07.400 --> 01:43:10.600 

na dofinansowanie kosztów budowy bezodpływowych 

zbiorników 

 

1573 

01:43:10.600 --> 01:43:13.000 

na nieczystości ciekłe na terenie Gminy Sulechów. 

 

1574 

01:43:13.000 --> 01:43:15.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1575 

01:43:15.700 --> 01:43:17.000 

w tym punkcie? 

 

1576 

01:43:17.000 --> 01:43:18.500 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1577 

01:43:18.500 --> 01:43:20.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1578 

01:43:20.600 --> 01:43:22.200 

Druk numer 617. 

 

1579 

01:43:27.800 --> 01:43:31.300 

Bardzo proszę o głosowanie Panie Przemku. 

 

1580 

01:43:33.200 --> 01:43:37.600 

Za 20 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

1581 

01:43:37.600 --> 01:43:39.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1582 

01:43:39.000 --> 01:43:43.200 

Przechodzimy do ostatniego głosowania projektu 

uchwały dzisiaj. 

 

1583 

01:43:43.200 --> 01:43:48.300 

Druk numer 618 o zmianie uchwały w sprawie zasad 

udzielania dotacji 

 

1584 

01:43:48.300 --> 01:43:51.500 
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celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych oczyszczalni 

 

1585 

01:43:51.500 --> 01:43:52.800 

ścieków na terenie Gminy Sulechów. 

 

1586 

01:43:52.800 --> 01:43:55.800 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

1587 

01:43:55.800 --> 01:43:58.000 

Lub Pan Burmistrz. 

 

1588 

01:43:58.000 --> 01:43:59.400 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1589 

01:43:59.400 --> 01:44:02.600 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

1590 

01:44:02.600 --> 01:44:04.400 

Druk numer 618. 

 

1591 

01:44:12.900 --> 01:44:17.400 

Za 20 radnych, 1 radny się wstrzymał. 

 

1592 

01:44:17.400 --> 01:44:19.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1593 

01:44:19.100 --> 01:44:20.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1594 

01:44:20.900 --> 01:44:23.800 

Mamy przerwę i potem pytania. 

 

1595 

01:44:25.300 --> 01:44:26.800 

Ile chcecie przerwy? 

 

1596 

01:44:27.900 --> 01:44:40.900 

Od razu? 12.00, tak? 

 

1597 

01:44:40.900 --> 01:44:41.911 

Panie radny, na pewno taka długa przerwa? 

 

1598 

01:44:41.911 --> 01:44:43.782 

- Myślę, że (...) 

 

1599 

01:44:43.782 --> 01:44:45.900 

- Dobrze. 

 

1600 

01:44:45.900 --> 01:44:49.000 

To ogłaszam przerwę do godziny, Panie Burmistrzu, 

bardzo proszę. 

 

1601 

01:44:49.000 --> 01:44:52.100 

- Nie no, ja chciałem zaproponować, żeby przerwa była 

możliwie krótka, 

 

1602 

01:44:52.100 --> 01:44:53.800 

tak żeby to była, no maksymalnie minutowa. 

 

1603 

01:44:56.500 --> 01:44:58.800 

- Bardzo proszę Pan radny Piotr Bodnar. 

 

1604 

01:44:58.800 --> 01:45:02.500 

- Ja tylko pragnę zauważyć, że tutaj Państwo specjalnie 

przyszli 

 

1605 

01:45:02.500 --> 01:45:04.600 

zabrać głos jako mieszkańcy i chciałbym, 

 

1606 

01:45:04.600 --> 01:45:07.000 

jeśli taka jest możliwość, żeby ta przerwa naprawdę była 

 

1607 

01:45:07.000 --> 01:45:09.200 

minimalna, bo uszanujmy swój czas. Dziękuję. 

 

1608 

01:45:13.000 --> 01:45:14.100 

- Panie radny. 

 

1609 

01:45:14.100 --> 01:45:15.500 

Ogłoszę krótką przerwę, tak? 

 

1610 

01:45:15.900 --> 01:45:20.200 

Ogłaszam minutę przerwy. 

 

1611 

01:45:20.200 --> 01:45:24.500 

Jest godzina 11.44. O 45 wznowię obrady sesji. 

 

1612 

01:45:24.500 --> 01:45:27.100 

Tak jest zaplanowane, że ma być przerwa. 
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1613 

01:45:27.100 --> 01:45:30.600 

Macie minutę, żeby sobie kawę zrobić czy herbatę. 

 

1614 

01:46:23.400 --> 01:46:26.600 

Szanowni Państwo, minuta już minęła. 

 

1615 

01:46:26.600 --> 01:46:30.900 

Bardzo proszę o zajęcie swoich miejsc. 

 

1616 

01:46:30.900 --> 01:46:40.300 

Wznawiam obrady LX sesji Rady Miejskiej (...) Której 

kadencji? 

 

1617 

01:46:40.300 --> 01:46:41.400 

VIII kadencji. 

 

1618 

01:46:41.400 --> 01:46:45.200 

Bardzo proszę Państwa radnych o zajęcie już miejsca. 

 

1619 

01:46:45.200 --> 01:46:46.400 

Jesteśmy w punkcie 9. 

 

1620 

01:46:46.400 --> 01:46:50.200 

Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

1621 

01:46:50.200 --> 01:46:53.100 

Wiemy, że mamy mieszkańców, którzy chcą zadać 

pytanie. 

 

1622 

01:46:53.100 --> 01:46:55.600 

Czy sołtysi może najpierw mają jakieś pytania? 

 

1623 

01:46:55.600 --> 01:46:57.100 

Nie widzę. 

 

1624 

01:46:57.100 --> 01:46:58.400 

Mamy mieszkańców, tak? Bardzo proszę. 

 

1625 

01:46:58.400 --> 01:47:01.300 

Panie Bartku, dajmy mikrofon. Jest mikrofon, tak? 

 

1626 

01:47:01.800 --> 01:47:03.400 

- Dzień dobry. 

 

1627 

01:47:03.400 --> 01:47:06.200 

Moje nazwisko Joachimiak Marcin. 

 

1628 

01:47:06.200 --> 01:47:12.100 

Prowadzę Klub Stowarzyszenie Sportów Walki w 

Sulechowie. 

 

1629 

01:47:12.100 --> 01:47:17.400 

Działamy na terenie tutaj naszej gminy od 2014 roku. 

 

1630 

01:47:17.400 --> 01:47:21.300 

Jesteśmy licencjonowanym Klubem Polskiego Związku 

Zapaśniczego. 

 

1631 

01:47:21.300 --> 01:47:29.500 

No i przydarzyła, przychodzimy do Państwa z prośbą o 

jakiekolwiek 

 

1632 

01:47:29.500 --> 01:47:37.000 

rozwiązanie i o pomoc, ponieważ przez 8 lat współpracy 

tutaj z Panią 

 

1633 

01:47:37.000 --> 01:47:40.300 

Dyrektor w Szkole Podstawowej nr 2, 

 

1634 

01:47:40.300 --> 01:47:43.900 

gdzie trenujemy została nam wstrzymana, 

 

1635 

01:47:43.900 --> 01:47:47.000 

wypowiedziana umowa na wynajem sali. 

 

1636 

01:47:47.000 --> 01:47:50.100 

I teraz tak, jesteśmy w trakcie sezonu startowego. 

 

1637 

01:47:50.100 --> 01:47:56.300 

Już w miniony weekend nawet startowaliśmy na 

Mistrzostwach Polski, 

 

1638 

01:47:56.300 --> 01:48:00.700 

gdzie przywieźliśmy z tego złoty medal. 

 

1639 

01:48:00.700 --> 01:48:04.700 

Mamy Mistrza Polski w Brazylijskim Ju-Jitsu i dwa 

brązowe medale. 
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1640 

01:48:04.700 --> 01:48:10.200 

Może zacznę od tego jeszcze, że prowadzimy grupę i 

dzieci, 

 

1641 

01:48:10.200 --> 01:48:13.300 

czyli tak do 12 lat. 

 

1642 

01:48:13.300 --> 01:48:15.800 

Grupę starszej młodzieży i dorosłych. 

 

1643 

01:48:15.800 --> 01:48:20.000 

W każdych z tych grup jeździmy na zawody, 

 

1644 

01:48:20.000 --> 01:48:25.300 

szykujemy się, przywozimy medale i naprawdę jesteśmy 

zauważani 

 

1645 

01:48:25.300 --> 01:48:28.100 

na arenie tutaj polskiej. 

 

1646 

01:48:28.100 --> 01:48:33.100 

Trenują u nas również żołnierze Wojska Polskiego, 

 

1647 

01:48:33.100 --> 01:48:37.300 

gdzie szykujemy się do zawodów, do Mistrzostw Polski 

typowo 

 

1648 

01:48:37.300 --> 01:48:38.800 

skierowanych do nich. 

 

1649 

01:48:38.800 --> 01:48:43.000 

To są Mistrzostwa Polski Służb Mundurowych i tylko tacy 

zawodnicy 

 

1650 

01:48:43.000 --> 01:48:44.900 

mogą startować na tych zawodach. 

 

1651 

01:48:44.900 --> 01:48:49.000 

Tak samo jest bardzo, bardzo mocno obsadzone te 

zawody są i również 

 

1652 

01:48:49.000 --> 01:48:51.100 

udaje nam się przywozić medale. 

 

1653 

01:48:51.100 --> 01:48:54.500 

Nawet z ostatnich tych mistrzostw przywieźliśmy 2 złote 

medale, 

 

1654 

01:48:54.500 --> 01:48:55.800 

dwa brązowe. 

 

1655 

01:48:55.800 --> 01:48:57.900 

Jeżeli na tak mały klub i i Sulechów myślę, 

 

1656 

01:48:57.900 --> 01:49:00.700 

że to jest dobre osiągnięcie. 

 

1657 

01:49:00.700 --> 01:49:07.400 

I ja wiem, że to wypowiedzenie jest spowodowane tymi 

oszczędnościami 

 

1658 

01:49:07.400 --> 01:49:08.800 

10% i tak dalej. 

 

1659 

01:49:08.800 --> 01:49:14.000 

Dlatego przyszliśmy tutaj, no prosić was o jakieś 

rozwiązanie 

 

1660 

01:49:14.000 --> 01:49:16.300 

czy jest w ogóle jakaś alternatywa tego, 

 

1661 

01:49:16.300 --> 01:49:20.600 

czy my po tym 15 grudnia jak będziemy wrócić na salę, 

 

1662 

01:49:20.800 --> 01:49:23.300 

czy zawieszamy tą działalność? 

 

1663 

01:49:23.300 --> 01:49:26.000 

I nie wiem czy musimy gdzieś szukać innej sali? 

 

1664 

01:49:26.000 --> 01:49:30.800 

Wiem, że w Sulechowie jest takie zainteresowanie 

uprawianiem sportu, 

 

1665 

01:49:30.800 --> 01:49:35.400 

że wszystkie te sale, które są dostępne są pozajmowane. 

 

1666 

01:49:35.400 --> 01:49:40.100 

Nawet jeżeli nie znajdą się w podobnej sytuacji te szkoły 

albo 
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1667 

01:49:40.100 --> 01:49:43.000 

stowarzyszenia tak jak my, no to, 

 

1668 

01:49:43.000 --> 01:49:44.300 

jeżeli się nie znajdą w tej sytuacji, 

 

1669 

01:49:44.300 --> 01:49:48.300 

no to nie mamy i tak godzin, które mogłyby być 

wykorzystane przez nas 

 

1670 

01:49:49.200 --> 01:49:50.700 

na taką aktywność. 

 

1671 

01:49:55.200 --> 01:50:00.900 

Myślę, że na teraz to tyle i jeżeli mógłbym jakąś, 

 

1672 

01:50:00.900 --> 01:50:04.200 

dostać jakąś alternatywę albo jakieś wyjaśnienie, 

 

1673 

01:50:04.200 --> 01:50:08.100 

no cokolwiek, żebyśmy mogli powiedzieć czy rodzicom 

tych dzieci, 

 

1674 

01:50:08.100 --> 01:50:11.600 

które nas trenują, naszym zawodnikom i tak dalej. 

Dziękuję bardzo. 

 

1675 

01:50:11.600 --> 01:50:13.400 

- Dziękuję. 

 

1676 

01:50:13.400 --> 01:50:19.300 

Czy ktoś jeszcze z mieszkańców albo z sołtysów chciałby 

zadać pytanie? 

 

1677 

01:50:19.300 --> 01:50:22.500 

Nie widzę. Panie Burmistrzu? Bardzo proszę. 

 

1678 

01:50:22.500 --> 01:50:24.200 

- Tak, ja myślę, że od razu. 

 

1679 

01:50:24.200 --> 01:50:29.500 

Panie Marcinie, no gdzieś tam się znamy i widzieliśmy się 

też. 

 

1680 

01:50:29.500 --> 01:50:30.800 

Widziałem, że tak powiem jak to też wygląda. 

 

1681 

01:50:30.800 --> 01:50:32.600 

To nie jest żadna tajemnica. 

 

1682 

01:50:32.600 --> 01:50:36.200 

Szanowni Państwo, może tak najpierw trochę teorii, 

 

1683 

01:50:36.200 --> 01:50:38.600 

a później bardziej konkretnie do was, 

 

1684 

01:50:38.600 --> 01:50:40.900 

bo to rzeczywiście to jest dopiero moment, 

 

1685 

01:50:40.900 --> 01:50:44.100 

który zacznie wzbudzać kontrowersje i problemy. 

 

1686 

01:50:44.100 --> 01:50:48.000 

Szanowni Państwo, zgodnie z przyjętym 

rozporządzeniem, 

 

1687 

01:50:48.000 --> 01:50:51.000 

właściwie ustawą, tak słusznie. 

 

1688 

01:50:51.000 --> 01:50:58.000 

W grę nie wchodzą finanse i to jest największe wyzwanie, 

tylko ilość 

 

1689 

01:50:58.000 --> 01:50:59.800 

kilowatów. 

 

1690 

01:50:59.800 --> 01:51:01.300 

To jest coś co nas wszystkich zaskoczyło, 

 

1691 

01:51:01.300 --> 01:51:04.200 

tak? I nie jest tajemnicą, bo myślę, 

 

1692 

01:51:04.200 --> 01:51:06.300 

że zresztą siedzą tutaj z nami też dyrektorzy szkół, 

 

1693 

01:51:06.300 --> 01:51:12.100 

że ze względu na rosnące koszty energii naprawdę 

podjęliśmy mnóstwo 

 

1694 

01:51:12.100 --> 01:51:17.700 
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działań korygujących nasze, że tak powiem zużycie. 

 

1695 

01:51:17.700 --> 01:51:20.600 

Dążenie do tego, żeby mówiąc wprost było taniej. 

 

1696 

01:51:21.300 --> 01:51:23.900 

I teraz dodatkowo, ale muszę to tak powiedzieć wprost. 

 

1697 

01:51:23.900 --> 01:51:28.200 

Dodatkowo będziemy za to ukarani, bo my już 

oszczędziliśmy. 

 

1698 

01:51:28.500 --> 01:51:34.200 

A jeszcze z tego mamy 10% teraz na podstawie wzoru 

można powiedzieć 

 

1699 

01:51:34.200 --> 01:51:36.000 

dość prostego, tak. 

 

1700 

01:51:36.000 --> 01:51:40.800 

Z dwóch lat przedcovidowych średnia miesięczna i od tej 

średniej po 

 

1701 

01:51:40.800 --> 01:51:46.800 

raz pierwszy w grudniu tego roku mamy wykazać się 10% 

oszczędnością 

 

1702 

01:51:46.800 --> 01:51:47.900 

w zakresie kilowatów. 

 

1703 

01:51:47.900 --> 01:51:57.900 

20000 zł. 

 

1704 

01:51:57.900 --> 01:51:59.300 

Dużo, niedużo. 

 

1705 

01:51:59.300 --> 01:52:01.100 

Nie będę tego komentował. 

 

1706 

01:52:01.100 --> 01:52:03.600 

Na pewno dotychczas takie nie występowały, 

 

1707 

01:52:03.600 --> 01:52:09.200 

tak? Nawet z perspektywy gdzieś tam możliwości karania 

samorządów. 

 

1708 

01:52:09.200 --> 01:52:12.000 

Natomiast Szanowni Państwo, kara to jedno. 

 

1709 

01:52:12.000 --> 01:52:17.500 

Natomiast i tu przechodząc już do, na to podwórko, że 

tak powiem 

 

1710 

01:52:17.500 --> 01:52:20.200 

wprost szkoły szkoły nr 2 i tego klubu sportowego, 

 

1711 

01:52:20.200 --> 01:52:24.100 

ale nie tylko tego, bo wszystkie te organizacje dostały 

takie, 

 

1712 

01:52:24.100 --> 01:52:25.600 

taką informację od Pani Dyrektor. 

 

1713 

01:52:25.600 --> 01:52:29.200 

My się spotkaliśmy w gronie trójki dyrektorów, 

 

1714 

01:52:29.200 --> 01:52:32.400 

tak. Dyrektorzy jeszcze do końca nie wiedzą jaki będzie 

kierunek. 

 

1715 

01:52:32.400 --> 01:52:37.000 

Każdy z nich w tej chwili jest w trakcie mówiąc wprost 

liczenia co 

 

1716 

01:52:37.000 --> 01:52:40.900 

jest w jednostce, które z urządzeń są najbardziej 

energochłonne, 

 

1717 

01:52:40.900 --> 01:52:48.800 

które da się wyłączyć tak, żeby ewentualnie wypracować 

te 10%. 

 

1718 

01:52:49.100 --> 01:52:55.300 

To wypowiedzenie, nie ma akurat z nami Pani Dyrektor ze 

szkoły. 

 

1719 

01:52:55.300 --> 01:52:58.100 

Ale tutaj, no usłyszałem to bezpośrednio. 

 

1720 

01:52:58.100 --> 01:53:01.400 

Więc pozwolę sobie powiedzieć, jest trochę takim 

działaniem ad-hoc po 
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1721 

01:53:01.400 --> 01:53:05.100 

to, żeby później nie było sytuacji, w której na 2-3 dni 

przed, 

 

1722 

01:53:05.100 --> 01:53:06.400 

tak będzie wypowiedzenie. 

 

1723 

01:53:06.400 --> 01:53:08.900 

Natomiast Pani Dyrektor wprost deklarowała, 

 

1724 

01:53:08.900 --> 01:53:13.400 

że no ma jeszcze teraz te kilkanaście co najmniej dni, 

 

1725 

01:53:13.700 --> 01:53:17.700 

żeby to przeanalizować i wyliczyć co tak naprawdę jest 

możliwe. 

 

1726 

01:53:17.700 --> 01:53:22.100 

Pewnym problemem tej sytuacji jest to i muszę też o tym 

powiedzieć, 

 

1727 

01:53:22.100 --> 01:53:28.300 

że nie mówi się generalnie o jakich wyłączeniach 

możliwych, 

 

1728 

01:53:28.300 --> 01:53:29.800 

tak? Że coś możemy nie liczyć. 

 

1729 

01:53:29.800 --> 01:53:31.900 

My generalnie mamy liczyć wszystko. 

 

1730 

01:53:31.900 --> 01:53:38.500 

I wtedy jest to o tyle problematyczne, że ten stosunek 

zajęć, 

 

1731 

01:53:38.500 --> 01:53:42.300 

nazwijmy to dodatkowych w stosunku do całej mocy 

zużywanej 

 

1732 

01:53:42.300 --> 01:53:45.200 

w jednostce, no i domyślacie się Państwo nie jest aż tak 

znaczący. 

 

1733 

01:53:45.200 --> 01:53:51.700 

Więc i tak będzie to powodowało na pewno konieczność 

podejmowania 

 

1734 

01:53:51.700 --> 01:53:56.800 

innych jeszcze dalej idących kroków. 

 

1735 

01:53:56.800 --> 01:54:00.600 

Musicie nam Państwo wszyscy, tak? 

 

1736 

01:54:00.600 --> 01:54:03.800 

I to kieruję już właściwie ten apel nie tylko do klubów 

 

1737 

01:54:03.800 --> 01:54:06.200 

korzystających z tej, z tego obiektu, 

 

1738 

01:54:06.200 --> 01:54:10.300 

ale ze wszystkich gminnych dać jeszcze czas. 

 

1739 

01:54:10.300 --> 01:54:13.600 

Ja powiem Państwu, że ja w urzędzie też nie zakończyłem 

jeszcze tego 

 

1740 

01:54:13.600 --> 01:54:15.900 

procesu mówiąc wprost szykowania się do pierwszego 

grudnia. 

 

1741 

01:54:15.900 --> 01:54:21.000 

My też pewne rzeczy już robimy, ale nie wszystko, 

 

1742 

01:54:21.200 --> 01:54:26.000 

co nie wszystko dało nam się jeszcze policzyć mówiąc 

bardzo obrazowo. 

 

1743 

01:54:26.000 --> 01:54:29.000 

Natomiast i to też Szanowni Państwo chcę, 

 

1744 

01:54:29.000 --> 01:54:36.700 

żeby wybrzmiało, bo (...) No, ale może powiem tak bardzo 

otwarcie, tak? 

 

1745 

01:54:36.700 --> 01:54:40.600 

Jak na tego rodzaju pytania w Warszawie padały 

odpowiedzi, 

 

1746 

01:54:40.600 --> 01:54:42.300 

ale jest wojna. 
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1747 

01:54:42.300 --> 01:54:46.800 

To wszyscy nie przyjmowaliśmy tego do siebie, tak? 

 

1748 

01:54:46.800 --> 01:54:49.400 

Natomiast skala, z którą przyjdzie nam się zmierzyć w 

najbliższych 

 

1749 

01:54:49.400 --> 01:54:52.200 

miesiącach dla mnie to jest skala bez precedensu. 

 

1750 

01:54:52.200 --> 01:54:58.000 

I nie chodzi absolutnie tylko i o wymiar właśnie 

finansowy, 

 

1751 

01:54:58.000 --> 01:55:04.500 

który będzie wyzwaniem olbrzymim, ale również o taki 

wymiar jak sobie 

 

1752 

01:55:04.500 --> 01:55:06.900 

poradzić z tymi zapisami takimi czysto teoretycznymi. 

 

1753 

01:55:06.900 --> 01:55:08.600 

Czyli na przykład ilością zużytej energii. 

 

1754 

01:55:08.600 --> 01:55:15.800 

Pojawiły się wątki, aby być może wprowadzić inną 

energię do szkoły, 

 

1755 

01:55:15.800 --> 01:55:21.400 

tak? Dodatkowo albo być może wyłączając pewne obiegi, 

ale to dzisiaj 

 

1756 

01:55:21.400 --> 01:55:22.600 

jest gdybanie. 

 

1757 

01:55:22.600 --> 01:55:25.000 

Ja nie mogę Panom czy Państwu powiedzieć, 

 

1758 

01:55:25.000 --> 01:55:26.400 

że to jest realne do zrobienia. 

 

1759 

01:55:27.100 --> 01:55:32.500 

Natomiast mogę tutaj przed wszystkimi Państwem 

zadeklarować, 

 

1760 

01:55:32.500 --> 01:55:36.900 

że to na pewno, że tak powiem jest brane pod uwagę. 

 

1761 

01:55:36.900 --> 01:55:39.100 

To znaczy mówiąc też obrazowo my zdajemy sobie 

sprawę, 

 

1762 

01:55:39.100 --> 01:55:41.800 

że jest bardzo wiele klubów nie tylko tych, 

 

1763 

01:55:41.800 --> 01:55:44.200 

które po prostu trenują, robią to dla frajdy, 

 

1764 

01:55:44.500 --> 01:55:45.700 

dla rozwoju fizycznego. 

 

1765 

01:55:45.700 --> 01:55:48.800 

Ale również takie, które biorą udział w rozgrywkach 

ligowych 

 

1766 

01:55:48.800 --> 01:55:50.700 

czy też różnego rodzaju innych. 

 

1767 

01:55:50.700 --> 01:55:54.500 

I wiemy, że to może spowodować wręcz wykluczenie, 

 

1768 

01:55:54.500 --> 01:55:58.000 

tak? Brak możliwości i treningu, a czasami nawet 

rozgrywek, 

 

1769 

01:55:58.000 --> 01:56:01.700 

tak na naszym boisku czy na własnym polu. 

 

1770 

01:56:01.700 --> 01:56:04.200 

Także musicie, no niestety nam dać jeszcze trochę czasu, 

 

1771 

01:56:04.200 --> 01:56:08.300 

bo to jest naprawdę rzecz, no niebywała. 

 

1772 

01:56:08.300 --> 01:56:10.500 

My nie mamy pomysłu co jeszcze możemy wyłączyć. 

 

1773 

01:56:10.500 --> 01:56:15.100 

A wiemy, że to co dotychczas zaproponowaliśmy to 

jeszcze nam nie daje 
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1774 

01:56:15.100 --> 01:56:18.900 

tych 10%. Tak? 

 

1775 

01:56:18.900 --> 01:56:20.000 

Problem jest jeszcze dodatkowo taki, 

 

1776 

01:56:20.700 --> 01:56:23.500 

jak już mogę Szanowni Państwo to to powiem. 

 

1777 

01:56:23.500 --> 01:56:24.800 

Póki jeszcze mogę. 

 

1778 

01:56:26.100 --> 01:56:31.900 

Problem jest jeszcze taki, że my rozwijając wiele dziedzin 

naszego 

 

1779 

01:56:31.900 --> 01:56:37.500 

życia, my dodaliśmy od roku 2019 przecież kolejne 

urządzenia. 

 

1780 

01:56:37.500 --> 01:56:42.100 

Kolejne lampy, kolejne oświetlenia i uwierzcie mi. 

 

1781 

01:56:42.100 --> 01:56:45.800 

W wielu sytuacjach skończy się po prostu fizycznym 

wyłączeniem 

 

1782 

01:56:45.800 --> 01:56:48.400 

niektórych miejsc, tak? 

 

1783 

01:56:48.400 --> 01:56:50.100 

Ja innej możliwości już w tej chwili nie widzę. 

 

1784 

01:56:50.100 --> 01:56:52.400 

Natomiast na pewno będziemy robić tak, 

 

1785 

01:56:52.400 --> 01:56:56.800 

żeby rzeczywiście nie wylać dziecka z kąpielą 

przysłowiowego, 

 

1786 

01:56:56.800 --> 01:56:59.100 

tak? To tyle z mojej deklaracji. 

 

1787 

01:56:59.100 --> 01:57:02.700 

Wiem, że to was nie zadowala, bo to jest właściwie na 

dzisiaj bardzo 

 

1788 

01:57:02.700 --> 01:57:05.100 

miękka odpowiedź. Natomiast po prostu fizycznie my nie 

mamy jeszcze 

 

1789 

01:57:05.100 --> 01:57:06.900 

rozwiązania. 

 

1790 

01:57:06.900 --> 01:57:10.100 

Pracujemy nad tym obrazowo też, 

 

1791 

01:57:10.100 --> 01:57:11.200 

żebyście Państwo wiedzieli. 

 

1792 

01:57:11.200 --> 01:57:17.100 

Ja każdemu z dyrektorów na piśmie przekazałem 

zobowiązanie, 

 

1793 

01:57:17.100 --> 01:57:19.200 

żeby po pierwsze zweryfikował swoje, 

 

1794 

01:57:19.200 --> 01:57:20.400 

że tak powiem działania w tym zakresie. 

 

1795 

01:57:20.400 --> 01:57:22.600 

Po drugie przygotował taki plan, 

 

1796 

01:57:22.600 --> 01:57:24.700 

plan oszczędnościowy. 

 

1797 

01:57:24.700 --> 01:57:27.700 

Oczekuję oczywiście zwrotnej informacji. 

 

1798 

01:57:27.700 --> 01:57:31.200 

My od siebie zaczęliśmy. 

 

1799 

01:57:31.200 --> 01:57:35.600 

Natomiast czy nam to wystarczy, zresztą jest przepraszam 

i to 

 

1800 

01:57:35.600 --> 01:57:37.100 

też muszę powiedzieć. 

 

1801 
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01:57:37.100 --> 01:57:38.600 

Jest jeszcze bardzo wiele niewiadomych. 

 

1802 

01:57:38.600 --> 01:57:42.100 

Tutaj Pan Skarbnik między innymi występował z pismem 

do instytucji, 

 

1803 

01:57:42.100 --> 01:57:43.600 

która ma nas oceniać w tym zakresie. 

 

1804 

01:57:43.600 --> 01:57:45.700 

Niestety odpowiedzi na dzisiaj brak. 

 

1805 

01:57:45.700 --> 01:57:48.600 

Więc to nie jest też tak, że tylko po przeczytanej ustawie. 

 

1806 

01:57:48.600 --> 01:57:49.900 

Wątpliwości jest naprawdę mnóstwo. 

 

1807 

01:57:49.900 --> 01:57:56.500 

Nawet kwestia tego jednostkowego karania, tak? 

 

1808 

01:57:56.500 --> 01:57:57.900 

Bo tu jest też pewien spór. 

 

1809 

01:57:57.900 --> 01:58:01.500 

Jest również spór co do tego czy wszystkie jednostki na 

pewno są tym 

 

1810 

01:58:01.500 --> 01:58:04.400 

objęte, tak? 

 

1811 

01:58:04.400 --> 01:58:05.500 

Wiele różnych rzeczy, tak? 

 

1812 

01:58:05.500 --> 01:58:06.700 

Już to Państwu radnym mówiłem, tak? 

 

1813 

01:58:06.700 --> 01:58:10.700 

Że na trzech radców dwóch miało jedno stanowisko, 

 

1814 

01:58:10.700 --> 01:58:11.900 

jeden się wyłamywał. 

 

1815 

01:58:12.500 --> 01:58:13.700 

I cóż mam zrobić? 

 

1816 

01:58:13.700 --> 01:58:15.700 

Sprawdzam, tak? 

 

1817 

01:58:15.700 --> 01:58:17.900 

Mówię sprawdzam i szukam rozwiązania. 

 

1818 

01:58:17.900 --> 01:58:18.900 

To chyba tyle. 

 

1819 

01:58:18.900 --> 01:58:21.100 

- Dziękuję. 

 

1820 

01:58:21.100 --> 01:58:22.800 

Chociaż teoretycznie jesteśmy sobie w stanie wyobrazić, 

 

1821 

01:58:22.800 --> 01:58:25.200 

że przychodzą sobie ze swoim agregatem. 

 

1822 

01:58:25.200 --> 01:58:29.500 

Nie muszą się podłączać pod oświetlenie nasze w szkole 

jakieś. 

 

1823 

01:58:29.500 --> 01:58:31.300 

No (...) 

 

1824 

01:58:31.300 --> 01:58:33.100 

- To jest kwestia bezpieczeństwa i innych rzeczy. 

 

1825 

01:58:33.100 --> 01:58:36.500 

Ja bym dzisiaj nie szukał jeszcze takich już bardzo daleko 

idących (...) 

 

1826 

01:58:36.500 --> 01:58:38.200 

- Daleko idących propozycji. 

 

1827 

01:58:38.200 --> 01:58:40.300 

Bardzo proszę ad vocem Pan radny Miłosz Brodzikowski. 

 

1828 

01:58:40.300 --> 01:58:42.200 

- Przepraszam. 

 

1829 

01:58:42.200 --> 01:58:46.100 
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A czy pozwolicie Państwo, bo jeszcze tutaj Panowie też 

chcieli. Mogą? 

 

1830 

01:58:46.100 --> 01:58:47.400 

- Bardzo proszę. 

 

1831 

01:58:47.400 --> 01:58:48.700 

- Dzień dobry, ja nazywam się Krzysztof Brambor. 

 

1832 

01:58:48.700 --> 01:58:51.000 

Jestem członkiem zarządu stowarzyszenia, zawodnikiem. 

 

1833 

01:58:51.000 --> 01:58:56.000 

Chciałem zapytać, jeżeli Państwo czy szkoła nie mają tego 

policzonego 

 

1834 

01:58:56.100 --> 01:58:57.800 

na dzień dzisiejszy, to dlaczego ta, 

 

1835 

01:58:57.800 --> 01:58:59.600 

to wypowiedzenie umowy jest tak szybkie? 

 

1836 

01:58:59.600 --> 01:59:02.000 

Inne szkoły nie wypowiadają umów. 

 

1837 

01:59:02.000 --> 01:59:04.600 

Tylko z tego co się orientuję my, 

 

1838 

01:59:04.600 --> 01:59:08.200 

Szkoła Podstawowa nr 2, czy to jest chyba Szkoła 

Podstawowa nr 2, 

 

1839 

01:59:08.200 --> 01:59:10.700 

wypowiedziała nam tą umowę. 

 

1840 

01:59:10.700 --> 01:59:14.000 

I to jest tak naprawdę wypowiedzenie, które skutkuje no 

już 

 

1841 

01:59:14.000 --> 01:59:19.800 

za miesiąc. I teraz, jeżeli szkoła nie jest pewna jakie 

zużycie jest 

 

1842 

01:59:19.800 --> 01:59:23.200 

sali, jakie jest zużycie zajęć, na zajęciach pozalekcyjnych. 

 

1843 

01:59:23.200 --> 01:59:29.600 

No to dlaczego to wypowiedzenie jest robione tak 

pochopnie i tak 

 

1844 

01:59:29.600 --> 01:59:31.100 

w szybko w tak krótkim terminie? 

 

1845 

01:59:33.400 --> 01:59:35.300 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1846 

01:59:37.400 --> 01:59:40.200 

- Znaczy to ja właściwie odpowiedziałem. 

 

1847 

01:59:40.200 --> 01:59:43.800 

Wydaje mi się, że w tym pierwszym moim zdaniu na to 

właśnie po to, 

 

1848 

01:59:43.800 --> 01:59:44.900 

żeby później nie było takich sytuacji, 

 

1849 

01:59:44.900 --> 01:59:48.300 

że dowiecie się na tydzień przed i wtedy powiecie 

dlaczego wcześniej 

 

1850 

01:59:48.300 --> 01:59:50.700 

nie było żadnych sygnałów? 

 

1851 

01:59:50.700 --> 01:59:53.100 

Natomiast też mówiąc bardzo obrazowo. 

 

1852 

01:59:53.100 --> 01:59:56.700 

No dyrektorzy jako managerowie mają tutaj swobodę. 

 

1853 

01:59:56.700 --> 01:59:58.300 

To nie było tak, że ktoś komuś narzuca, 

 

1854 

01:59:58.300 --> 02:00:00.400 

że proszę zrobić to w tym momencie czy w tym. 

 

1855 

02:00:00.400 --> 02:00:03.700 

Uwierzcie mi, że tylko chyba to powodowało, 

 

1856 

02:00:03.700 --> 02:00:05.300 

że mówiąc wprost pojawił się taki sygnał. 
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1857 

02:00:05.300 --> 02:00:08.500 

Choć z tego co ja wiem dyrektorzy też gdzieś tam 

wstępnie innych 

 

1858 

02:00:08.500 --> 02:00:10.600 

placówek rozmawiali już z niektórymi klubami. 

 

1859 

02:00:10.600 --> 02:00:13.300 

Natomiast nie wykonali chyba tego na piśmie, 

 

1860 

02:00:13.300 --> 02:00:15.900 

tak? Nie wydarzyło się nic takiego. 

 

1861 

02:00:15.900 --> 02:00:17.700 

Tu Panowie Dyrektorze kiwają, tak? 

 

1862 

02:00:17.700 --> 02:00:20.900 

Więc to jest, tylko to pewnie przyświecało albo może to 

jest jedyna 

 

1863 

02:00:20.900 --> 02:00:22.300 

rzecz, o której ja wiem, tak dlaczego. 

 

1864 

02:00:22.300 --> 02:00:24.700 

Czyli, no, bo różnie to można ocenić, 

 

1865 

02:00:24.700 --> 02:00:27.500 

tak? Pan powie że pochopnie, ale pewnie jakby się Pan 

dowiedział 

 

1866 

02:00:27.500 --> 02:00:29.400 

na tydzień czy na kilka dni przed to by Pan powiedział 

 

1867 

02:00:29.400 --> 02:00:37.400 

za późno. [niesłyszalne], nie no to jest liczone Szanowni 

Państwo. 

 

1868 

02:00:37.400 --> 02:00:40.200 

To jest liczone, bo mówiąc wprost może być tak, 

 

1869 

02:00:40.200 --> 02:00:43.800 

że Pani Dyrektor na wyłączeniu jakiegoś innego 

energochłonnego 

 

1870 

02:00:43.800 --> 02:00:45.710 

urządzenia doprowadzi do sytuacji, w której 

 

1871 

02:00:45.710 --> 02:00:47.400 

w ogóle nie będzie takiego tematu, tak? [niesłyszalne], 

 

1872 

02:01:07.600 --> 02:01:11.700 

z tym, że zrozumcie Państwo, że my tu jesteśmy w 

sytuacji zupełnie 

 

1873 

02:01:11.700 --> 02:01:13.600 

dla nas też nowej i abstrakcyjnej, tak? 

 

1874 

02:01:13.600 --> 02:01:17.000 

Nikt nigdy wcześniej się z tym nie zmierzył i tu nie ma 

wypracowanych 

 

1875 

02:01:17.000 --> 02:01:20.100 

rozwiązań. 

 

1876 

02:01:20.100 --> 02:01:21.900 

Oświetlenie, ja Panu przyznam rację. 

 

1877 

02:01:21.900 --> 02:01:23.900 

Oświetlenie jest na pewno nie tym co najbardziej, 

 

1878 

02:01:23.900 --> 02:01:29.500 

że tak powiem obciąża placówkę, ale również tego 

działania na pewno 

 

1879 

02:01:29.500 --> 02:01:31.100 

będzie musiało dotknąć, tak? 

 

1880 

02:01:31.100 --> 02:01:35.300 

Bo ilość podjętych działań wcześniejszych i nie za względu 

na te 10%, 

 

1881 

02:01:35.600 --> 02:01:37.900 

tylko na koszty była już tak duża, 

 

1882 

02:01:37.900 --> 02:01:42.300 

że dzisiaj dyrektorom będzie już mega ciężko wykazać 

kolejne punkty 

 

1883 

02:01:42.300 --> 02:01:43.800 

mniej, tak? 
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1884 

02:01:43.800 --> 02:01:45.000 

Kolejne 10%. 

 

1885 

02:01:45.000 --> 02:01:47.200 

To jest największe wyzwanie, że my już wyłączyliśmy, 

 

1886 

02:01:47.200 --> 02:01:48.400 

obrazowo powiem. 

 

1887 

02:01:48.400 --> 02:01:52.100 

- Szanowni Państwo, bardzo proszę już o ciszę. 

 

1888 

02:01:52.300 --> 02:01:54.100 

Panie Burmistrzu. 

 

1889 

02:01:54.100 --> 02:01:58.800 

- Nie, ja myślę, że najwyżej jeszcze później 

porozmawiamy. 

 

1890 

02:01:58.800 --> 02:02:01.800 

- Mamy jeszcze radnych, którzy zgłosili się ad vocem jak 

rozumiem 

 

1891 

02:02:01.800 --> 02:02:03.900 

do tego punktu, do tej dyskusji. 

 

1892 

02:02:03.900 --> 02:02:05.900 

Bardzo proszę Pan radny Miłosz Brodzikowski. 

 

1893 

02:02:05.900 --> 02:02:07.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

1894 

02:02:07.200 --> 02:02:08.500 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1895 

02:02:08.500 --> 02:02:10.300 

Wysoka Rado. 

 

1896 

02:02:10.300 --> 02:02:13.400 

Ja chciałbym zabrać głos jako przewodniczący myślę tutaj 

komisji, 

 

1897 

02:02:13.400 --> 02:02:21.300 

która no jakby jest predestynowana do tutaj tych kwestii 

w związku 

 

1898 

02:02:21.300 --> 02:02:23.400 

z tym, że jestem Przewodniczącym Komisji Oświaty, 

 

1899 

02:02:23.400 --> 02:02:25.500 

Kultury i Spraw Społecznych. 

 

1900 

02:02:25.500 --> 02:02:28.100 

I chciałem tylko powiedzieć, że stoimy troszeczkę 

 

1901 

02:02:28.100 --> 02:02:31.400 

między młotem, a kowadłem, bo z jednej strony 

doskonale rozumiemy 

 

1902 

02:02:31.400 --> 02:02:33.000 

argumenty, które przytoczył Pan Burmistrz. 

 

1903 

02:02:33.000 --> 02:02:37.200 

A z drugiej strony myślę mogę mówić w imieniu 

przynajmniej komisji, 

 

1904 

02:02:37.200 --> 02:02:41.500 

o ile nie całej rady, jesteśmy wielkimi zwolennikami 

sportu 

 

1905 

02:02:41.500 --> 02:02:44.200 

i szczególnie pełni uznania dla Państwa działalności. 

 

1906 

02:02:44.200 --> 02:02:48.200 

I chciałem tutaj się zobowiązać do tego, 

 

1907 

02:02:48.200 --> 02:02:51.800 

że również będziemy brali udział jako radni w rozmowach 

z Panią 

 

1908 

02:02:51.800 --> 02:02:53.100 

Dyrektor. 

 

1909 

02:02:53.100 --> 02:02:57.400 

Nie tylko, bo Panowie już stanęliście przed konkretnym 

wyzwaniem, 

 

1910 

02:02:57.400 --> 02:02:58.800 

tak. Czyli macie ta umowę wypowiedzianą, 

 

1911 
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02:02:58.800 --> 02:03:01.400 

więc tu jest jakby najdalej idąca sytuacja. 

 

1912 

02:03:01.400 --> 02:03:05.300 

Także macie ten problem taki najbardziej unaoczniony i 

poważny, 

 

1913 

02:03:05.300 --> 02:03:08.800 

tak? Także w związku z powyższym będziemy na pewno 

również starali 

 

1914 

02:03:08.800 --> 02:03:10.100 

się znaleźć jakieś wypracować rozwiązanie, 

 

1915 

02:03:10.100 --> 02:03:14.600 

bo wydaje mi się rozwiązaniem całkowicie 

nieakceptowalnym postawienie 

 

1916 

02:03:14.600 --> 02:03:18.500 

was w takiej sytuacji, kiedy wy nie będziecie mieli gdzie 

się podziać. 

 

1917 

02:03:18.500 --> 02:03:20.300 

Zważywszy na to, że nie jesteście jakąś efemerydą, 

 

1918 

02:03:20.300 --> 02:03:22.300 

ludźmi, którzy od paru dni trenują. 

 

1919 

02:03:22.300 --> 02:03:26.000 

Tylko macie ugruntowaną pozycję, od wielu lat trenujecie 

i wasze 

 

1920 

02:03:26.000 --> 02:03:27.800 

sukcesy są absolutnie niepodważalne. 

 

1921 

02:03:27.800 --> 02:03:30.100 

Wiem, że teraz mogę może trochę brzmieć, 

 

1922 

02:03:30.100 --> 02:03:33.100 

że mówimy trochę na okrągło, ale na pewno nie 

zostawimy was z tym 

 

1923 

02:03:33.100 --> 02:03:36.900 

problemem i będziemy się starali wypracować jednak 

jakiś kompromis, 

 

1924 

02:03:36.900 --> 02:03:40.000 

tak? Bo uważam, że takie podejście właśnie tutaj zero-

jedynkowe, 

 

1925 

02:03:40.000 --> 02:03:45.000 

że albo działacie, albo po prostu się wynoście jest czymś 

 

1926 

02:03:45.200 --> 02:03:48.300 

nieakceptowalnym, bo tu już zresztą w toku dyskusji 

padły takie 

 

1927 

02:03:48.300 --> 02:03:51.300 

rozwiązania, że są różne możliwości alternatywne, 

 

1928 

02:03:51.300 --> 02:03:55.800 

bo [niesłyszalne] płoną lasy, czyli jest możliwość jakaś 

ograniczenia 

 

1929 

02:03:55.800 --> 02:04:00.300 

waszego komfortu, ale za cenę wartości nadrzędnej jaką 

jest 

 

1930 

02:04:00.300 --> 02:04:01.400 

utrzymanie tych zajęć. 

 

1931 

02:04:01.400 --> 02:04:06.900 

Także ja chciałbym tym takim myślę optymistycznym 

akcentem zakończyć, 

 

1932 

02:04:06.900 --> 02:04:09.900 

że będziemy się starali jednak, aby Panom czy Panu, 

 

1933 

02:04:09.900 --> 02:04:11.000 

w tym momencie Panu. 

 

1934 

02:04:11.000 --> 02:04:12.600 

Wiem, że wcześniej była Pani, Pani, 

 

1935 

02:04:12.600 --> 02:04:16.100 

również Państwu pomóc w tym takim, no poważnym 

problemie. 

 

1936 

02:04:16.100 --> 02:04:17.300 

Dziękuję bardzo. 

 

1937 

02:04:17.300 --> 02:04:19.500 
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- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Roman Rakowski. 

 

1938 

02:04:19.500 --> 02:04:22.100 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

1939 

02:04:22.100 --> 02:04:24.200 

Panie Burmistrzu. 

 

1940 

02:04:24.200 --> 02:04:27.200 

Nie chciałbym się już powtarzać co tutaj radny Miłosz 

Brodzikowski 

 

1941 

02:04:27.200 --> 02:04:29.900 

powiedział i to co przede wszystkim Pan Burmistrz, 

 

1942 

02:04:29.900 --> 02:04:32.300 

bo jasno, klarownie wytłumaczył na czym to polega, 

 

1943 

02:04:32.300 --> 02:04:34.300 

to, tata ustawa i co trzeba zrobić. 

 

1944 

02:04:34.300 --> 02:04:38.200 

Ale jednocześnie trzeba się jeszcze odnieść do tego co 

czeka, 

 

1945 

02:04:38.900 --> 02:04:42.100 

ewentualnie co czeka wszystkie stowarzyszenia, 

 

1946 

02:04:42.100 --> 02:04:43.800 

wszystkie kluby, bo to nie jest tylko to, 

 

1947 

02:04:43.800 --> 02:04:45.700 

że ktoś nie przyjdzie na trening. 

 

1948 

02:04:45.700 --> 02:04:49.300 

Tylko to będą zawieszone spotkania ligowe. 

 

1949 

02:04:49.300 --> 02:04:51.300 

To będą, to będzie młodzież dzieci, 

 

1950 

02:04:51.300 --> 02:04:56.000 

która będzie musiała iść do domu i trzeba będzie w inny 

sposób je 

 

1951 

02:04:56.000 --> 02:04:57.900 

zagospodarować przez rodziców i dziadków. 

 

1952 

02:04:57.900 --> 02:05:01.400 

A nie przez opiekunów tych stowarzyszeń i trenerów. 

 

1953 

02:05:01.400 --> 02:05:07.200 

I to będzie rodziło też pewne konsekwencje w przyszłości 

niestety, 

 

1954 

02:05:07.200 --> 02:05:08.900 

ale tutaj krótko. 

 

1955 

02:05:08.900 --> 02:05:12.000 

My musimy wszystko zrobić, pomóc również tutaj Panu 

Burmistrzowi, 

 

1956 

02:05:12.000 --> 02:05:18.100 

bo stowarzyszenia dostaną jakąś tam decyzję i odciążyć w 

jaki sposób 

 

1957 

02:05:18.100 --> 02:05:23.200 

również dyrektorów jednostek, które muszą szukać tych 

oszczędności. 

 

1958 

02:05:23.200 --> 02:05:26.700 

A odciążyć w ten sposób, że pomóc im w jakiś sposób 

poprzez 

 

1959 

02:05:26.700 --> 02:05:32.800 

wypracowanie jakiegoś systemu czy sposobu takiego 

zaoszczędzenia 

 

1960 

02:05:32.800 --> 02:05:34.500 

tego, bo potem powiemy tak. 

 

1961 

02:05:34.500 --> 02:05:37.100 

Dyrektor to zrobił, dyrektor tamto i już cała 

odpowiedzialność 

 

1962 

02:05:37.400 --> 02:05:38.900 

spadnie na dyrektora. 

 

1963 

02:05:38.900 --> 02:05:41.700 

Nie może tak być dlatego, że to jest, 

 

1964 

02:05:41.700 --> 02:05:43.500 
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to zupełnie inaczej wygląda. 

 

1965 

02:05:43.500 --> 02:05:45.400 

I wszystko musimy zrobić, żeby pomóc dyrektorom, 

 

1966 

02:05:45.600 --> 02:05:51.000 

a pomóc tym ludziom, którzy się młodzieżą i dziećmi i 

dorosłymi 

 

1967 

02:05:51.000 --> 02:05:54.700 

również opiekują i ich prowadzą na co dzień w tych 

klubach 

 

1968 

02:05:54.700 --> 02:05:55.900 

sportowych. 

 

1969 

02:05:55.900 --> 02:05:59.400 

Nie ma chyba co dużo dyskutować i to co Pan Burmistrz 

powiedział jest 

 

1970 

02:05:59.400 --> 02:06:03.500 

tak jasne i to co tutaj ci przedstawiciele klubu mówią jest 

tak 

 

1971 

02:06:03.500 --> 02:06:05.600 

oczywiste, że wszystko my musimy zrobić, 

 

1972 

02:06:05.600 --> 02:06:07.300 

bo pieniądze to jest jedna rzecz. 

 

1973 

02:06:07.300 --> 02:06:14.800 

Ale ciężko to będzie znaleźć, ale nie chcę tutaj rzucać 

propozycji, 

 

1974 

02:06:14.800 --> 02:06:18.700 

ale przez jakiś czas dosyć długo pracowaliśmy w systemie 

zdalnym 

 

1975 

02:06:18.700 --> 02:06:21.300 

w szkołach i jakoś przeżyliśmy ten temat. 

 

1976 

02:06:21.300 --> 02:06:24.200 

No to jest tylko jedna rzecz. 

 

1977 

02:06:24.600 --> 02:06:29.000 

Ja rozumiem, że to (...) [niesłyszalne], ale ja nie mówię o 

klubach. 

 

1978 

02:06:29.000 --> 02:06:30.100 

Pan nie zrozumiał mnie. 

 

1979 

02:06:30.100 --> 02:06:32.800 

Pan nie, nie, nie. 

 

1980 

02:06:32.800 --> 02:06:39.500 

Ja nie rzucam kija w mrowisko, tylko mówię o tym, 

 

1981 

02:06:39.500 --> 02:06:43.000 

że były takie możliwości i jednak to zrobiono, 

 

1982 

02:06:43.000 --> 02:06:45.500 

bo ja nie jestem zwolennikiem tego co powiedziałem, 

 

1983 

02:06:45.500 --> 02:06:46.600 

żeby było to zdalne nauczanie. 

 

1984 

02:06:46.600 --> 02:06:50.600 

Ale jakichś alternatywnych rozwiązań trzeba szukać. 

 

1985 

02:06:52.100 --> 02:06:56.400 

Proste, wie Pan [niesłyszalne], bo Pan tak od razu się 

oburzył. 

 

1986 

02:06:56.400 --> 02:06:59.000 

Pan Burmistrz wyraźnie powiedział proszę Pana, 

 

1987 

02:06:59.000 --> 02:07:04.000 

że obciążenie prądu, oświetlenia nie jest takie duże. 

 

1988 

02:07:04.000 --> 02:07:09.800 

My wiemy doskonale, że trochę inaczej to wygląda w 

szkołach i trzeba 

 

1989 

02:07:09.800 --> 02:07:11.300 

wszystko zrobić, żeby wam pomóc, 

 

1990 

02:07:11.300 --> 02:07:15.300 

ale przede wszystkim naszym pociechom, 

 

1991 

02:07:15.300 --> 02:07:18.200 
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naszej młodzieży, bo to jest najbardziej istotne. 

 

1992 

02:07:18.200 --> 02:07:19.800 

To jest rozwój. Dziękuję bardzo. 

 

1993 

02:07:19.800 --> 02:07:22.300 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Piotr Bodnar. 

 

1994 

02:07:22.300 --> 02:07:29.200 

- Szanowni Państwo, mieliśmy 2 lata COVID-a czy 2,5 roku 

i była piękna 

 

1995 

02:07:29.200 --> 02:07:33.100 

izolacja. Czy do końca właściwa, czy nie to już jakby nie 

mnie o tym 

 

1996 

02:07:33.100 --> 02:07:37.100 

rozmawiać. Natomiast przez te 2 lata współczynnik osób 

otyłych 

 

1997 

02:07:37.100 --> 02:07:38.700 

w Polsce drastycznie poszedł w górę. 

 

1998 

02:07:38.700 --> 02:07:42.200 

Już nie mówiąc o zachorowaniach na różne schorzenia 

związane 

 

1999 

02:07:42.200 --> 02:07:43.400 

z brakiem aktywności fizycznej. 

 

2000 

02:07:43.400 --> 02:07:46.100 

Ja myślę sobie, że Państwo tutaj, 

 

2001 

02:07:46.100 --> 02:07:49.600 

którzy dzisiaj przyszli do nas to zeszli do podziemia przez 

te 2 lata, 

 

2002 

02:07:49.600 --> 02:07:54.400 

bo nie wierzę, że dzisiejszy czy ostatni sukces Mistrzostwa 

Polski to 

 

2003 

02:07:54.400 --> 02:07:56.600 

był bez ostatnich dwóch lat treningów, 

 

2004 

02:07:56.600 --> 02:08:00.200 

że pewno sobie poradziliście jak my Polacy sobie 

zazwyczaj radzimy 

 

2005 

02:08:00.200 --> 02:08:02.700 

w takich sytuacjach, gdzie ktoś nam coś narzuca, a my 

schodzimy 

 

2006 

02:08:02.700 --> 02:08:03.800 

do podziemi i robimy swoje. 

 

2007 

02:08:03.800 --> 02:08:09.000 

Część z Państwa skontaktowała się ze mną też odnośnie 

tego problemu, 

 

2008 

02:08:09.000 --> 02:08:11.000 

który, o którym dzisiaj rozmawiamy. 

 

2009 

02:08:11.000 --> 02:08:14.300 

I oni nie przyszli z pretensjami co się dzieje, 

 

2010 

02:08:14.300 --> 02:08:17.900 

tylko oni od razu przyszli z jakąś propozycją taką 

podziemną 

 

2011 

02:08:17.900 --> 02:08:20.000 

rozwiązania to o czym rozmawialiśmy o tych 

generatorach, 

 

2012 

02:08:20.000 --> 02:08:24.100 

że oni myślą o tym, żeby po prostu zakupić generator czy 

gdzieś tam, 

 

2013 

02:08:24.100 --> 02:08:27.800 

jeżeli ktoś taki posiada i zainstalować własne oświetlenie 

na tej 

 

2014 

02:08:27.800 --> 02:08:31.000 

sali. Czyli już chcieli odciążyć rozumiejąc tą sytuację, 

 

2015 

02:08:31.000 --> 02:08:33.600 

więc też ta nasza pomoc dzisiaj powinna, 

 

2016 

02:08:33.600 --> 02:08:37.500 

znaczy nie powinniśmy ich zostawiać samymi sobie 

jednocześnie 

 

2017 
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02:08:37.500 --> 02:08:39.500 

rozumiejąc tą ustawę, która może nie do końca, znaczy ja 

nie rozumiem 

 

2018 

02:08:39.500 --> 02:08:41.600 

do końca intencji. 

 

2019 

02:08:41.600 --> 02:08:44.400 

Pewno chodzi o to, że system energetyczny w Polsce jest 

już 

 

2020 

02:08:44.400 --> 02:08:46.300 

niewydolny. 

 

2021 

02:08:46.300 --> 02:08:50.300 

Taki się staje i trzeba oszczędzać energię ze względu na 

jakieś 

 

2022 

02:08:50.300 --> 02:08:53.300 

braki, które mogą gdzieś tam dotknąć przemysł czy takie 

kluczowe dla 

 

2023 

02:08:53.300 --> 02:08:57.400 

Polski elementy gdzieś tam systemu. 

 

2024 

02:08:57.400 --> 02:09:00.600 

Natomiast no musimy się zastanowić jak to zrobić. 

 

2025 

02:09:00.600 --> 02:09:03.900 

Nie wiem czy faktycznie będziemy szli w te generatory, 

 

2026 

02:09:03.900 --> 02:09:05.000 

czy w inną sytuację. 

 

2027 

02:09:05.000 --> 02:09:08.100 

Trochę szkoda, że Pani Dyrektor się nie pojawiła, 

 

2028 

02:09:08.100 --> 02:09:09.800 

bo też wypadałoby przynajmniej. 

 

2029 

02:09:09.800 --> 02:09:13.800 

No może jakieś tam losowe zdarzenia, ja tutaj nie 

podważam chęci 

 

2030 

02:09:13.800 --> 02:09:14.900 

uczestnictwa w dzisiejszej dyskusji, 

 

2031 

02:09:14.900 --> 02:09:16.000 

znaczy braku chęci. 

 

2032 

02:09:16.000 --> 02:09:18.900 

Natomiast jeszcze raz apeluję. 

 

2033 

02:09:18.900 --> 02:09:20.000 

Spróbujmy się zastanowić. 

 

2034 

02:09:20.000 --> 02:09:21.800 

Może stwórzmy jakąś grupę roboczą. 

 

2035 

02:09:21.800 --> 02:09:24.400 

Spotkajmy się, porozmawiamy o tym nie tylko na sesji. 

 

2036 

02:09:24.400 --> 02:09:27.400 

No, bo to jest kwestia tak to co Pan Burmistrz też 

powiedział, 

 

2037 

02:09:27.400 --> 02:09:31.100 

że to może nie dotyczyć tylko jednej szkoły, a właściwie 

na pewno 

 

2038 

02:09:31.100 --> 02:09:32.500 

nie będzie dotyczyć tylko jednej placówki, 

 

2039 

02:09:32.500 --> 02:09:33.800 

tylko wszystkich placówek. 

 

2040 

02:09:33.800 --> 02:09:37.100 

Więc to co się dzieje tutaj w dwójce będzie nas czekało 

zapewne we 

 

2041 

02:09:37.100 --> 02:09:38.700 

wszystkich innych miejscach. 

 

2042 

02:09:39.200 --> 02:09:40.700 

Dlatego problem jest na tyle poważny, 

 

2043 

02:09:40.700 --> 02:09:42.200 

że no mówię. 

 

2044 

02:09:42.200 --> 02:09:46.600 
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Po dwóch latach bez aktywności fizycznej pozwolenie 

sobie na kolejne 

 

2045 

02:09:46.600 --> 02:09:50.200 

takie lata, bo w zasadzie kluby sportowe nam tutaj ratują 

sytuację 

 

2046 

02:09:50.200 --> 02:09:51.900 

w pewnym sensie, jeśli chodzi o aktywność gminy, tak? 

 

2047 

02:09:52.100 --> 02:09:56.000 

Bo to są pozalekcyjne zajęcia dla mnóstwa osób, 

 

2048 

02:09:56.000 --> 02:09:59.600 

które dzięki temu też funkcjonują i promują ten zdrowy 

tryb życia. 

 

2049 

02:09:59.600 --> 02:10:00.600 

Bardzo dziękuję. 

 

2050 

02:10:02.400 --> 02:10:04.200 

- Dziękuję. 

 

2051 

02:10:04.200 --> 02:10:06.000 

Bardzo proszę Pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

2052 

02:10:06.000 --> 02:10:09.900 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

2053 

02:10:09.900 --> 02:10:13.700 

Panie Burmistrzu, Zgromadzeni Goście. 

 

2054 

02:10:13.700 --> 02:10:20.000 

Myślę, że jedynym wyjściem w tej sytuacji będzie to co 

Państwo 

 

2055 

02:10:20.000 --> 02:10:21.300 

zaproponowali. 

 

2056 

02:10:21.300 --> 02:10:23.100 

Własny agregat i własne oświetlenie. 

 

2057 

02:10:23.100 --> 02:10:31.000 

Z tego względu, że jeżeli na przykład dyrektorzy nie 

zaoszczędzą, 

 

2058 

02:10:31.000 --> 02:10:34.600 

bo mogą zaoszczędzić na zasadzie takiej, 

 

2059 

02:10:34.600 --> 02:10:40.500 

że wyłączyć pewne źródła oświetlenia czy zasilania i 

wtenczas nie ma 

 

2060 

02:10:40.500 --> 02:10:44.900 

kłopotu, bo oni, na nich to spadnie zaoszczędzenie tych 

 

2061 

02:10:44.900 --> 02:10:46.800 

kilowatogodzin. 

 

2062 

02:10:46.800 --> 02:10:50.400 

Jeżeli oni nie zaoszczędzą i (...) A myślę, 

 

2063 

02:10:50.400 --> 02:10:57.000 

że też będą chcieli was utrzymać, to nie jest złośliwość 

Pani 

 

2064 

02:10:57.000 --> 02:10:59.500 

Dyrektor, że wypowiedziała wam umowy. 

 

2065 

02:10:59.500 --> 02:11:01.000 

Po prostu zabezpiecza się też. 

 

2066 

02:11:01.000 --> 02:11:06.200 

Ona jest, jest głową tej szkoły i na nią spadnie 

ewentualnie kara. 

 

2067 

02:11:06.200 --> 02:11:08.100 

To nie na gminę spadnie, tylko na nią. 

 

2068 

02:11:08.100 --> 02:11:13.900 

I w tym wypadku będziecie musieli już w tej chwili 

rozważyć tą, 

 

2069 

02:11:13.900 --> 02:11:19.000 

zresztą, którą daliście propozycję i dla mnie też jest jasna 

 

2070 

02:11:19.000 --> 02:11:20.500 

i czytelna propozycja. 

 

2071 

02:11:20.500 --> 02:11:25.500 

Tylko chciałbym też uprzedzić, przepraszam bardzo. 
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2072 

02:11:25.500 --> 02:11:29.100 

Czy można o spokój prosić? 

 

2073 

02:11:29.100 --> 02:11:33.100 

Jeżeli będziecie chcieli podłączyć agregat, 

 

2074 

02:11:33.100 --> 02:11:37.800 

oczywiście żaden dyrektor wam nie zgodzi się do 

podłączenia 

 

2075 

02:11:37.800 --> 02:11:40.000 

do systemu elektrycznego szkoły. 

 

2076 

02:11:40.000 --> 02:11:43.600 

Najprawdopodobniej, ja nie znam oczywiście, 

 

2077 

02:11:43.600 --> 02:11:48.700 

ale szkoły nie są na to przygotowane, bo z tego względu 

trzeba się 

 

2078 

02:11:48.700 --> 02:11:51.100 

odłączać od systemu energetycznego w ogóle. 

 

2079 

02:11:51.100 --> 02:11:56.400 

A więc będziecie, byście musieli mieć przerobiony ten 

układ 

 

2080 

02:11:56.400 --> 02:12:03.800 

elektryczny sali i wtenczas dopiero dołączać agregat i też 

uprawnioną 

 

2081 

02:12:03.800 --> 02:12:05.400 

osobę do obsługi. 

 

2082 

02:12:05.400 --> 02:12:11.800 

Proszę Państwa, jeżeli w przepisach energetycznych my 

jako 

 

2083 

02:12:11.800 --> 02:12:16.400 

indywidualnie możemy sobie podłączać agregaty jakie 

chcemy. 

 

2084 

02:12:16.400 --> 02:12:22.500 

W tym wypadku będziecie mieli, musieli mieć uprawnioną 

osobę 

 

2085 

02:12:22.500 --> 02:12:24.000 

do obsługi tego, żebyście wiedzieli. 

 

2086 

02:12:24.000 --> 02:12:27.600 

Z uprawnieniami, żeby wam przyszedł, 

 

2087 

02:12:27.600 --> 02:12:31.700 

podłączył i wziął odpowiedzialność za ten agregat. 

 

2088 

02:12:31.700 --> 02:12:36.300 

Jeżeli nie, to po prostu nie będziecie też mogli to 

podłączyć. 

 

2089 

02:12:36.300 --> 02:12:41.000 

I o tym dyrektorzy też będą wiedzieli i też będą do tego 

podchodzili 

 

2090 

02:12:41.000 --> 02:12:42.200 

rygorystycznie. 

 

2091 

02:12:42.200 --> 02:12:47.900 

Ale myślę osobiście na ten czas to jest chyba jedyne 

wyjście, 

 

2092 

02:12:47.900 --> 02:12:50.300 

żebyście dalej funkcjonowali. Dziękuję bardzo. 

 

2093 

02:12:50.300 --> 02:12:52.100 

- Dziękuję. 

 

2094 

02:12:52.100 --> 02:12:53.900 

Bardzo proszę Pan radny Wiesław Kołakowski. 

 

2095 

02:12:53.900 --> 02:12:58.600 

- Ja również w tym samym temacie i takie mam pytanie. 

 

2096 

02:12:58.600 --> 02:13:00.800 

Może bardziej od strony prawnej. 

 

2097 

02:13:00.800 --> 02:13:05.000 

Tam weszła ustawa nakazująca tą oszczędność 10%. 

 

2098 

02:13:05.400 --> 02:13:08.600 
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Natomiast szkoła jest szkołą, jak jest tam młodzież 

pracuje 

 

2099 

02:13:08.600 --> 02:13:10.400 

sekretariat. 

 

2100 

02:13:10.400 --> 02:13:12.400 

Natomiast po południu zaczyna się działalność 

komercyjna. 

 

2101 

02:13:12.400 --> 02:13:13.900 

Sala jest wynajęta. 

 

2102 

02:13:13.900 --> 02:13:17.500 

Czy ta przymusowa oszczędność dotyczy również tej 

działalności 

 

2103 

02:13:17.500 --> 02:13:19.800 

komercyjnej? No, bo to by trzeba, 

 

2104 

02:13:19.800 --> 02:13:21.300 

no nie wiem. 

 

2105 

02:13:21.300 --> 02:13:25.900 

No jest wzrost energii, no to się podnosi cenę i ten klub 

płaci 

 

2106 

02:13:25.900 --> 02:13:27.400 

więcej po prostu i tyle, nie? 

 

2107 

02:13:27.400 --> 02:13:29.800 

- Dziękuję bardzo, proszę. 

 

2108 

02:13:29.800 --> 02:13:31.700 

- Ale to nie koniec. 

 

2109 

02:13:31.700 --> 02:13:33.000 

Słuchajcie następna rzecz. 

 

2110 

02:13:33.000 --> 02:13:37.100 

Czy to karatecy, dżudocy, siatkarze. 

 

2111 

02:13:37.100 --> 02:13:39.900 

Oni nie potrzebują jakiegoś tam super ogrzewanej sali, 

 

2112 

02:13:39.900 --> 02:13:42.600 

nie potrzebują jakiegoś tam niewiadomego ciepła, 

 

2113 

02:13:42.600 --> 02:13:44.600 

bo oni trenują i to nawet to ciepło to im przeszkadza. 

 

2114 

02:13:44.600 --> 02:13:47.600 

Oni chcą tylko światła. 

 

2115 

02:13:47.600 --> 02:13:50.300 

Te światło nie jest aż tak poważnym obciążeniem, 

 

2116 

02:13:50.300 --> 02:13:55.200 

tak poważnym jakimś tam energochłonnym źródłem. 

 

2117 

02:13:55.200 --> 02:13:57.100 

Także gdzieś tutaj ja nie wiem. 

 

2118 

02:13:57.100 --> 02:14:00.700 

No trzeba by to bardzo mocno przedyskutować i 

przemyśleć, 

 

2119 

02:14:00.700 --> 02:14:05.000 

bo to nie możemy ludziom zakazać aktywności fizycznej, 

no. 

 

2120 

02:14:05.000 --> 02:14:10.600 

Zwłaszcza, że kluby, które mają jakieś tam sukcesy nie 

tylko w kraju, 

 

2121 

02:14:10.600 --> 02:14:12.200 

ale i za granicą. Dziękuję. 

 

2122 

02:14:12.200 --> 02:14:15.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę Państwa radnych o jeszcze 

chwilę ciszy. 

 

2123 

02:14:15.700 --> 02:14:17.100 

Wytrzymajmy. 

 

2124 

02:14:17.100 --> 02:14:20.400 

Pan Burmistrz Wojciech Sołtys, bardzo proszę ad vocem. 

 

2125 

02:14:20.400 --> 02:14:23.100 

- Odpowiadając na pytanie. 
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2126 

02:14:23.100 --> 02:14:27.200 

Wiedzę mamy taką, że nie da się wyłączyć, że tak powiem 

innych 

 

2127 

02:14:27.200 --> 02:14:28.300 

działalności. 

 

2128 

02:14:28.300 --> 02:14:30.000 

To jest po prostu na zasadzie licznika, 

 

2129 

02:14:30.000 --> 02:14:36.700 

tak? 10% ze zużycia i nie ma opcji wyłączeniowych kto 

stoi po drugiej 

 

2130 

02:14:36.700 --> 02:14:40.100 

stronie, w sensie kto pobiera tą energię. 

 

2131 

02:14:40.100 --> 02:14:43.700 

Jeśli Państwo byście pozwolili, to ja bym też poprosił Pana 

Marcina, 

 

2132 

02:14:43.900 --> 02:14:48.700 

żeby odczytał pewien tekst, który też być może coś 

rozjaśni 

 

2133 

02:14:48.700 --> 02:14:52.100 

i dopowie, tak? No, bo źle to zabrzmi. 

 

2134 

02:14:52.100 --> 02:14:55.400 

Tak? To my tutaj pewnie zrobimy burzę mózgów, 

 

2135 

02:14:55.400 --> 02:14:59.500 

ale wiecie. To jest taka rzecz, że to jeszcze wymaga sporo 

przetarcia 

 

2136 

02:14:59.500 --> 02:15:04.300 

i wymaga też odpowiedzi z zewnątrz czy nasz sposób 

myślenia jest 

 

2137 

02:15:04.300 --> 02:15:05.600 

w ogóle właściwy. 

 

2138 

02:15:05.600 --> 02:15:08.700 

Natomiast co do tego, że my nie możemy sobie pozwolić 

na wyłączenie 

 

2139 

02:15:08.700 --> 02:15:12.400 

jakiejś tam części działalności i jakoś wyliczyć, 

 

2140 

02:15:12.400 --> 02:15:14.200 

że to jest ta część. No nie możemy. 

 

2141 

02:15:14.200 --> 02:15:15.500 

Po prostu zero-jedynkowo, tak? 

 

2142 

02:15:15.500 --> 02:15:19.700 

Na taką bardzo proste pytanie co będzie brane pod 

uwagę 

 

2143 

02:15:19.700 --> 02:15:21.400 

i czy na przykład to, że się jednostka, 

 

2144 

02:15:21.400 --> 02:15:22.500 

bo mamy też takie. 

 

2145 

02:15:22.500 --> 02:15:27.300 

Już tutaj kuluarowo rozmawiałem chyba z Panem 

Romanem Rakowskim. 

 

2146 

02:15:27.300 --> 02:15:32.300 

My mamy przecież jednostki, które zupełnie nową 

działalność mają, 

 

2147 

02:15:32.300 --> 02:15:33.600 

dodatkową. 

 

2148 

02:15:33.600 --> 02:15:35.000 

Port w Cigacicach. 

 

2149 

02:15:35.000 --> 02:15:37.800 

Szanowni Państwo, no przecież OSiR rok temu nie miał 

portu. 

 

2150 

02:15:37.800 --> 02:15:42.200 

Dzisiaj po licznikach to przecież o ile większe zużycie, tak? 

 

2151 

02:15:42.200 --> 02:15:44.900 

No i nie wiemy czy albo może inaczej. 

 

2152 

02:15:44.900 --> 02:15:46.100 

Na dzisiaj przekaz jest taki. 
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2153 

02:15:46.100 --> 02:15:47.900 

Było tyle, ma być tyle. 

 

2154 

02:15:47.900 --> 02:15:49.900 

No to wiecie co to oznacza. 

 

2155 

02:15:49.900 --> 02:15:52.000 

No to przecież my mamy nowe zupełnie działalności, 

 

2156 

02:15:52.000 --> 02:15:53.200 

których nie jesteśmy w stanie. 

 

2157 

02:15:53.200 --> 02:15:56.000 

To w ogóle trzeba by je wyłączyć i w ogóle ich nie 

prowadzić. 

 

2158 

02:15:57.000 --> 02:15:58.800 

- Dziękuję. 

 

2159 

02:15:58.800 --> 02:16:01.000 

Bardzo proszę Pan radny Miłosz Brodzikowski znowu. 

 

2160 

02:16:01.000 --> 02:16:02.300 

- Czy Pan Marcin może to odczytać? 

 

2161 

02:16:02.300 --> 02:16:03.700 

- A, przepraszam, zapomniałem. 

 

2162 

02:16:03.700 --> 02:16:05.000 

Panie Skarbniku, bardzo proszę. 

 

2163 

02:16:05.000 --> 02:16:06.600 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

2164 

02:16:06.600 --> 02:16:08.300 

To może odpowiem Panu Piotrowi, tak? 

 

2165 

02:16:08.300 --> 02:16:11.800 

Pan Piotr powiedział, że niewydolność sieci, tak? 

 

2166 

02:16:11.800 --> 02:16:13.900 

Odsyłam do uzasadnienia projektu ustawy, 

 

2167 

02:16:13.900 --> 02:16:15.700 

tak? Projekt ustawy mówi wprost. 

 

2168 

02:16:15.700 --> 02:16:17.400 

Szanowni Państwo pozwolicie, że zacytuję. 

 

2169 

02:16:18.300 --> 02:16:22.000 

Mając na względzie aspekt geopolityczny w związku z 

konfliktem 

 

2170 

02:16:22.000 --> 02:16:26.100 

zbrojnym prowadzonym przez Federację Rosyjską na 

terenie Ukrainy 

 

2171 

02:16:26.100 --> 02:16:30.100 

oraz obecną sytuacją na rynku energii jest niezbędne 

pilne podjęcie 

 

2172 

02:16:30.100 --> 02:16:32.900 

działań zmierzających do zmniejszenia zużycia, 

 

2173 

02:16:32.900 --> 02:16:34.800 

w tym energii elektrycznej. 

 

2174 

02:16:34.800 --> 02:16:39.000 

Szczególną rolę w tym procesie powinny odgrywać 

organy administracji 

 

2175 

02:16:39.000 --> 02:16:40.500 

rządowej i samorządowej. 

 

2176 

02:16:41.500 --> 02:16:45.000 

Sektor publiczny powinien pełnić wzorcową rolę w 

zakresie 

 

2177 

02:16:45.000 --> 02:16:46.300 

efektywności energetycznej. 

 

2178 

02:16:46.300 --> 02:16:51.700 

Podejście to jest zgodne z intencją ustawy z dnia 20 maja 

2016 roku 

 

2179 

02:16:51.700 --> 02:16:53.700 

o efektywności energetycznej. 

 

2180 

02:16:53.700 --> 02:16:56.700 
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Ta ustawa z 2016 roku też mówi o oszczędnościach przez 

 

2181 

02:16:56.700 --> 02:16:58.800 

samorządy, tak? 

 

2182 

02:16:58.800 --> 02:17:00.800 

Wprost jednostki sektora finansów publicznych co mają 

robić. 

 

2183 

02:17:00.800 --> 02:17:03.500 

Tam jest bardzo dużo wymienionych punktów poprzez 

zmniejszenie 

 

2184 

02:17:03.500 --> 02:17:04.800 

zużycia energii elektrycznej. 

 

2185 

02:17:04.800 --> 02:17:06.400 

Takie rzeczy. 

 

2186 

02:17:07.100 --> 02:17:10.300 

Co do ustawy Szanowni Państwo. Ustawa z 17, 7 

października weszła 

 

2187 

02:17:10.300 --> 02:17:13.900 

w życie 17. 

 

2188 

02:17:13.900 --> 02:17:16.100 

Aspekt odnośnie oszczędności jest w ustawie bardzo 

krótki. 

 

2189 

02:17:16.100 --> 02:17:18.300 

Tak? Nie ma, nie jest to rozbudowane. 

 

2190 

02:17:18.300 --> 02:17:21.800 

W całej ustawie wiele jest odnośników, że będzie to 

[niesłyszalne] 

 

2191 

02:17:22.100 --> 02:17:24.400 

rozporządzenie. 

 

2192 

02:17:24.400 --> 02:17:26.700 

Prezes URE określi tak, więc my nie wiemy, 

 

2193 

02:17:26.700 --> 02:17:29.000 

tak? Tak jak Pan Burmistrz powiedział my nie wiemy czy 

coś będziemy 

 

2194 

02:17:29.000 --> 02:17:30.100 

mogli wyłączyć, czy nie. 

 

2195 

02:17:30.300 --> 02:17:32.800 

My się nawet zastanawiamy wprost czy oświetlenie 

drogowe będziemy 

 

2196 

02:17:32.800 --> 02:17:34.700 

mogli wyłączyć, czy nie. 

 

2197 

02:17:34.700 --> 02:17:37.300 

Nie ma, URE milczy, URE mówi wprost. 

 

2198 

02:17:37.300 --> 02:17:39.100 

Na infolinii URE usłyszałem wprost, tak? 

 

2199 

02:17:39.500 --> 02:17:41.500 

My dostaliśmy do realizacji tą ustawę. 

 

2200 

02:17:41.500 --> 02:17:43.300 

Wiemy tyle co wy, tak? 

 

2201 

02:17:43.300 --> 02:17:45.100 

Poczekajcie. Wzór rozporządzenia tego raportu, 

 

2202 

02:17:45.100 --> 02:17:47.300 

który my złożymy, o którym Pan Burmistrz mówi, 

 

2203 

02:17:47.300 --> 02:17:50.100 

że jest kara 20000 zł, ma się ukazać do końca marca. 

 

2204 

02:17:50.100 --> 02:17:53.400 

Powiedzieli no raczej do końca roku nie spodziewajcie się, 

 

2205 

02:17:53.400 --> 02:17:55.900 

tak? Więc my nie wiemy czy będziemy mogli włączyć 

choćby OSiR, 

 

2206 

02:17:55.900 --> 02:17:57.000 

tak? Który dostał port i co teraz, tak? 

 

2207 

02:17:57.100 --> 02:17:59.100 

No przecież siłą Pan Dyrektor nieco oszczędzi. 
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2208 

02:18:00.000 --> 02:18:01.900 

Tyle rzeczy jak ma tak, oświetlenie doszło w ciągu roku. 

 

2209 

02:18:01.900 --> 02:18:05.300 

Nie ma też tematu wyłączania jakiejś działalności i o 

komercyjnej. 

 

2210 

02:18:05.600 --> 02:18:07.400 

To co pan radny Kołakowski pytał, 

 

2211 

02:18:07.400 --> 02:18:08.600 

tak? Nie ma tematu. 

 

2212 

02:18:08.600 --> 02:18:10.500 

Jeszcze może jedną rzecz, tak? 

 

2213 

02:18:10.500 --> 02:18:13.700 

Ja zostałem przez Pana Burmistrza upoważniony do 

rozmowy z każdym 

 

2214 

02:18:13.700 --> 02:18:15.300 

dyrektorem odnośnie tych oszczędności. 

 

2215 

02:18:15.300 --> 02:18:17.900 

Pisma od nas wyszły, ale to nie jest tak, 

 

2216 

02:18:17.900 --> 02:18:20.100 

że poszły pisma i teraz dyrektorzy zostali sami z sobą, 

 

2217 

02:18:20.100 --> 02:18:23.200 

tak? Z każdym dyrektorem, dyrektorzy są na sali i 

potwierdzą. 

 

2218 

02:18:23.200 --> 02:18:24.300 

Z każdym rozmawiałem, tak? 

 

2219 

02:18:24.300 --> 02:18:27.200 

Każdy dyrektor [niesłyszalne] wie co może zrobić, 

 

2220 

02:18:27.200 --> 02:18:32.100 

a co nie. [niesłyszalne] Państwo, tutaj nie będzie 

sterowanie od nas, tak? 

 

2221 

02:18:32.100 --> 02:18:34.600 

Powiem wprost. Są jednostki, które jak wiecie Państwo w 

tym roku 

 

2222 

02:18:34.600 --> 02:18:37.100 

podjęliśmy pewne działania oszczędnościowe, 

 

2223 

02:18:37.100 --> 02:18:40.800 

tak? Wymiana oświetlenia na LED i ci doktorzy mówią 

wprost. 

 

2224 

02:18:40.800 --> 02:18:42.900 

My nie będziemy mieli problemu z oszczędnościami, 

 

2225 

02:18:42.900 --> 02:18:44.800 

tak? Poprzez ruchy, które na przykład mieli w tym roku. 

 

2226 

02:18:45.100 --> 02:18:47.500 

Więc to nie jest tak, że wszyscy mają problem. 

 

2227 

02:18:47.500 --> 02:18:50.300 

Oczywiście część jednostek, od razu odpowiem. 

 

2228 

02:18:50.300 --> 02:18:53.700 

Wszystkim dyrektorom zapowiedzieliśmy, jeżeli możemy 

w czymś pomóc to 

 

2229 

02:18:53.700 --> 02:18:55.100 

zróbmy to, tak? 

 

2230 

02:18:55.100 --> 02:18:56.500 

Zaproponowałem to co dyrektorzy sami wiedzą. 

 

2231 

02:18:56.500 --> 02:18:59.100 

Gdzieś możemy montować czujki, powiedziałem. 

 

2232 

02:18:59.100 --> 02:19:01.600 

Jeżeli potrzeba na czujki 2000 czy w tym roku, 

 

2233 

02:19:01.600 --> 02:19:04.000 

czy na początku przyszłego roku, my te pieniądze 

znajdziemy. 

 

2234 

02:19:04.000 --> 02:19:05.900 

Jeżeli trzeba zmieniać na ledy, 

 

2235 
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02:19:05.900 --> 02:19:07.800 

my te pieniądze znajdziemy, tak? 

 

2236 

02:19:07.800 --> 02:19:11.700 

Więc z każdym dyrektorem rozmawialiśmy indywidualnie 

i absolutnie 

 

2237 

02:19:11.700 --> 02:19:13.900 

nie jest tak, że dyrektorzy zostali postawieni sami z sobą, 

 

2238 

02:19:13.900 --> 02:19:15.500 

bo na pewno pomożemy. 

 

2239 

02:19:15.500 --> 02:19:17.800 

Dyrektorzy też wiedzą Szanowni Państwo, 

 

2240 

02:19:17.800 --> 02:19:20.600 

mają śledzić bieżące zużycie, tak? 

 

2241 

02:19:20.600 --> 02:19:23.500 

I to nie jest tak, że właśnie, żeby on, 

 

2242 

02:19:23.700 --> 02:19:25.300 

że nagle się obudzą, że mają za duże. 

 

2243 

02:19:25.300 --> 02:19:26.600 

Powiedziałem śledźcie na bieżąco. 

 

2244 

02:19:26.600 --> 02:19:29.900 

Jeżeli w okolicach przyszłego roku powiedzmy sierpnia 

okaże się, 

 

2245 

02:19:29.900 --> 02:19:32.700 

że nie jesteście w stanie tych 10% zużyć mniej, 

 

2246 

02:19:32.700 --> 02:19:35.600 

może od września jakieś ruchy zrobić większe, 

 

2247 

02:19:35.600 --> 02:19:37.700 

tak? Ale na razie nie robić gwałtownych ruchów. 

 

2248 

02:19:40.000 --> 02:19:41.200 

To mieli dyrektorzy zapowiedziane. 

 

2249 

02:19:41.200 --> 02:19:42.300 

Mówię mamy dyrektorów na sali. 

 

2250 

02:19:42.300 --> 02:19:44.200 

Myślę, że każdy potwierdza moje słowa, 

 

2251 

02:19:44.200 --> 02:19:48.000 

tak? Więc każdy dyrektor też ma autonomię swojej 

działalności, 

 

2252 

02:19:48.000 --> 02:19:49.600 

tak? Bo wie na czym może zaoszczędzić. 

 

2253 

02:19:49.600 --> 02:19:52.500 

Problem mają ci dyrektorzy, którzy tak jak Pan Burmistrz 

powiedział, 

 

2254 

02:19:52.500 --> 02:19:53.900 

już wcześniej oszczędzali, tak? 

 

2255 

02:19:53.900 --> 02:19:55.400 

Teraz może być kłopot. 

 

2256 

02:19:55.400 --> 02:19:58.100 

Dlatego teraz może trzeba właśnie zainwestować. 

 

2257 

02:19:58.100 --> 02:20:00.200 

Może kolejna szkoła dostanie jakieś LEDY. 

 

2258 

02:20:00.200 --> 02:20:02.200 

Jak najbardziej jesteśmy otwarci, tak? 

 

2259 

02:20:02.300 --> 02:20:06.200 

W tym roku Państwo pamiętacie ile rzeczy zrobiliśmy, 

tak? 

 

2260 

02:20:06.200 --> 02:20:08.500 

Oświetlenia praktycznie cały budynek w Bukowie na 

LEDY. 

 

2261 

02:20:08.500 --> 02:20:11.900 

Sala sportowa w Kalsku, sala sportowa nr 3. 

 

2262 

02:20:11.900 --> 02:20:16.400 

Oświetlenie zewnętrzne, gdzie mamy i solary, 

 

2263 
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02:20:16.400 --> 02:20:17.700 

tak przy niektórych szkołach. 

 

2264 

02:20:17.700 --> 02:20:18.900 

Wiecie Państwo właśnie, żeby zaoszczędzić. 

 

2265 

02:20:18.900 --> 02:20:22.300 

Także tutaj absolutnie dyrektorzy mają nasze wsparcie. 

 

2266 

02:20:22.300 --> 02:20:24.500 

Też prosimy nie robić gwałtownych ruchów, 

 

2267 

02:20:24.500 --> 02:20:27.100 

bo ten [niesłyszalne] krótki, tak? 

 

2268 

02:20:27.100 --> 02:20:29.300 

Tę oszczędność, którą trzeba zrobić w grudniu, 

 

2269 

02:20:29.300 --> 02:20:30.500 

no jest krótki. 

 

2270 

02:20:30.500 --> 02:20:31.700 

Wiadomo, że to są przerwy świąteczne, 

 

2271 

02:20:31.700 --> 02:20:34.600 

więc jest tutaj nadzieja, że bez gwałtownych ruchów będą 

te 

 

2272 

02:20:34.600 --> 02:20:36.500 

oszczędności. A cały przyszły rok, 

 

2273 

02:20:36.500 --> 02:20:38.100 

który mamy zaoszczędzić w stosunku do tego roku, 

 

2274 

02:20:38.500 --> 02:20:43.900 

śledząc na bieżąco zużycie można w ciągu roku robić 

mniejsze 

 

2275 

02:20:43.900 --> 02:20:46.900 

lub większe ruchy oszczędnościowe. Dziękuję bardzo. 

 

2276 

02:20:46.900 --> 02:20:49.100 

- Panie Przewodniczący, ja tylko dopowiadając, 

 

2277 

02:20:49.100 --> 02:20:51.200 

bo myślałem, że Pan Marcin też jeszcze o tym powie. 

 

2278 

02:20:51.200 --> 02:20:53.900 

Pan Wiesław powiedział o temperaturze. 

 

2279 

02:20:53.900 --> 02:20:56.800 

Temperatura i to wyzwanie dopiero przed nami, 

 

2280 

02:20:56.800 --> 02:20:59.800 

bo podobno w gazie ma się wydarzyć podobnie. 

 

2281 

02:20:59.800 --> 02:21:03.400 

Więc my na razie mówimy o energii elektrycznej. 

 

2282 

02:21:03.400 --> 02:21:05.100 

To żeby było jasne. 

 

2283 

02:21:05.100 --> 02:21:07.600 

To Panom na razie nie chodzi o (...) Myślę, 

 

2284 

02:21:07.600 --> 02:21:11.700 

że mówiąc wprost dwa kółka szybciej i temperatura jest 

okej. 

 

2285 

02:21:11.700 --> 02:21:14.500 

To są tego rodzaju wyzwania, tak abstrakcyjne. 

 

2286 

02:21:14.500 --> 02:21:16.500 

I jeśli mogę jeszcze jedną rzecz powiedzieć. 

 

2287 

02:21:16.500 --> 02:21:18.900 

Liczę, że tak będzie. 

 

2288 

02:21:18.900 --> 02:21:22.000 

Liczę, że za tymi problemami pojawi się też jeszcze, 

 

2289 

02:21:22.000 --> 02:21:26.100 

przynajmniej taką miałem informację, pewne rozwiązanie 

w zakresie 

 

2290 

02:21:26.100 --> 02:21:30.900 

ogłoszonych projektów rządowych zmierzających do 

ewentualnych 

 

2291 

02:21:30.900 --> 02:21:33.500 
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oszczędności właśnie w zużyciu energii, 

 

2292 

02:21:33.500 --> 02:21:37.000 

czyli programy nakierowane na fotowoltaikę, 

 

2293 

02:21:37.000 --> 02:21:38.400 

wymianę oświetlenia. 

 

2294 

02:21:38.400 --> 02:21:42.900 

Była informacja, że to się wydarzy jeszcze w końcówce 

tego roku. 

 

2295 

02:21:42.900 --> 02:21:45.800 

Niestety tylko informacja. Nie mam nic więcej. 

 

2296 

02:21:45.800 --> 02:21:48.000 

- Dziękuję. 

 

2297 

02:21:48.000 --> 02:21:50.400 

Bardzo proszę ad vocem Pan radny Miłosz Brodzikowski. 

 

2298 

02:21:50.400 --> 02:21:52.400 

- Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. 

 

2299 

02:21:52.400 --> 02:21:55.500 

Ja mam takie techniczne pytanie, ale myślę dosyć istotne. 

 

2300 

02:21:55.500 --> 02:21:59.800 

Zważywszy, że nie ma dzisiaj z nami Pani Dyrektor Łysin. 

 

2301 

02:21:59.800 --> 02:22:04.100 

Może ja do Pani Kierownik Knyspel się zwrócę czy ma 

taką wiedzę albo 

 

2302 

02:22:04.100 --> 02:22:06.200 

mogłaby w jakiejś nieodległej przyszłości, 

 

2303 

02:22:06.200 --> 02:22:09.500 

mając na myśli kilka minut dowiedzieć się jakie 

oświetlenie. 

 

2304 

02:22:09.500 --> 02:22:16.000 

Chodzi mi czy ledowe, czy jakie znajduje 

się właśnie w hali, o której mówimy w dwójce? 

 

2305 

02:22:19.400 --> 02:22:21.200 

- Czyli zacznijmy od wymiany. 

 

2306 

02:22:21.200 --> 02:22:23.600 

Bardzo proszę Pani radna Małgorzata Matuszewska. 

 

2307 

02:22:23.600 --> 02:22:28.500 

- Szanowni Państwo, ja się tak tutaj przysłuchuję tej 

rozmowie. 

 

2308 

02:22:28.500 --> 02:22:34.400 

Jest to bardzo duży problem i przyszedł mi do głowy 

pewien pomysł, 

 

2309 

02:22:34.400 --> 02:22:40.800 

bo tutaj z tego co mówił Pan przedstawiciel klubu 

sportowego. 

 

2310 

02:22:40.800 --> 02:22:49.900 

Mają Państwo sekcję żołnierzy, którzy w tej chwili będą 

się udawać 

 

2311 

02:22:49.900 --> 02:22:56.400 

na Mistrzostwa, tak? Trenują. 

 

2312 

02:22:56.400 --> 02:23:01.700 

No nie wiem czy Państwo wiecie, ale też jednostka 

wojskowa ma piękną 

 

2313 

02:23:01.700 --> 02:23:05.200 

halę nowo wyremontowaną, wyposażoną. 

 

2314 

02:23:05.200 --> 02:23:10.800 

I może skoro tutaj żołnierze trenują w tym klubie, 

 

2315 

02:23:10.800 --> 02:23:16.200 

nie wiem jak jest z cywilami, ale być może część tej kadry, 

 

2316 

02:23:16.200 --> 02:23:22.800 

która trenuje wojskowej mogłaby trenować właśnie na tej 

hali w wojsku 

 

2317 

02:23:22.800 --> 02:23:29.500 

i może przydałoby się zwrócić do dowódcy 5. 

 

2318 

02:23:29.500 --> 02:23:33.900 
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Lubuskiego Pułku Artylerii z zapytaniem czy no byłaby 

taka możliwość, 

 

2319 

02:23:33.900 --> 02:23:39.200 

żeby tam albo w całości, albo w części móc trenować 

kadrę z klubu. 

 

2320 

02:23:39.600 --> 02:23:41.400 

- Dziękuję. 

 

2321 

02:23:41.400 --> 02:23:42.700 

Bardzo proszę Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

2322 

02:23:42.700 --> 02:23:46.000 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

2323 

02:23:46.000 --> 02:23:48.500 

Z racji tego, że mojego przedmówcy Pana Marcina, 

 

2324 

02:23:48.500 --> 02:23:54.000 

szefa tego stowarzyszenia znam osobiście i cenię za wiele 

lat pracy. 

 

2325 

02:23:54.000 --> 02:23:56.100 

Ja bym chciał o czymś innym może, 

 

2326 

02:23:56.100 --> 02:24:00.500 

bo zapisy ustawy są bardzo ogólne i nie są sprecyzowane. 

 

2327 

02:24:00.500 --> 02:24:02.600 

Tutaj już się dowiedziałem Panie Skarbniku, 

 

2328 

02:24:02.600 --> 02:24:03.922 

że chyba wystosowano pismo, tak 

 

2329 

02:24:03.922 --> 02:24:07.800 

do ministerstwa o zapytanie dotyczące kar w jakiej formie 

(...) 

 

2330 

02:24:07.800 --> 02:24:09.600 

- Do urzędu regulacji energetyki, tak? 

 

2331 

02:24:09.600 --> 02:24:13.500 

URE będzie ewentualnie karał i URE ma dawać wytyczne, 

tak? 

 

2332 

02:24:13.500 --> 02:24:14.900 

- Ja właśnie w tym kierunku. 

 

2333 

02:24:14.900 --> 02:24:18.400 

Jaka to ma być kara w sensie miesięczna czy od zużycia? 

 

2334 

02:24:18.400 --> 02:24:20.900 

Bo to nie jest sprecyzowane. 

 

2335 

02:24:20.900 --> 02:24:22.900 

Zapisy ustawy są bardzo ogólne. 

 

2336 

02:24:22.900 --> 02:24:26.600 

Ja nie chcę namawiać naszego samorządu absolutnie do 

łamania 

 

2337 

02:24:26.600 --> 02:24:32.400 

prawa, ale nie może być tak, że to w kontekście tego co 

Pan radny 

 

2338 

02:24:32.400 --> 02:24:35.400 

Bodnar mówił. Czy my mamy problem w Polsce z 

energetyką. 

 

2339 

02:24:35.400 --> 02:24:40.600 

Nie mamy problemu, tylko mamy problem natury norm 

unijnych czym my tą 

 

2340 

02:24:40.600 --> 02:24:41.900 

energię wytwarzamy. 

 

2341 

02:24:41.900 --> 02:24:45.600 

Skutkiem tego jest to, że wiele stowarzyszeń w Polsce 

będzie 

 

2342 

02:24:45.600 --> 02:24:47.000 

cierpieć, tak? 

 

2343 

02:24:47.000 --> 02:24:48.400 

Nie będę tutaj uprawiał dzisiaj polityki. 

 

2344 

02:24:48.400 --> 02:24:52.100 

Natomiast chciałbym się odnieść do tego czy, 

 

2345 

02:24:52.100 --> 02:24:55.800 
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bo nie mamy sprecyzowanego w jakiej formie te kary 

będą nakładane. 

 

2346 

02:24:56.600 --> 02:24:58.700 

Nie chcę namawiać do łamania prawa, 

 

2347 

02:24:58.700 --> 02:25:03.200 

ale być może na razie pozwólmy pracować tym 

stowarzyszeniom 

 

2348 

02:25:03.200 --> 02:25:04.900 

w normalnym trybie. 

 

2349 

02:25:04.900 --> 02:25:07.000 

Pochylmy się nad zapisami. 

 

2350 

02:25:07.000 --> 02:25:09.800 

Być może wystosujmy apel do Ministerstwa. 

 

2351 

02:25:09.800 --> 02:25:14.400 

Podejmijmy kroki w tym kierunku, żeby na razie 

spróbować zachować 

 

2352 

02:25:14.400 --> 02:25:16.900 

status quo, bo naszym argumentem jest to, 

 

2353 

02:25:16.900 --> 02:25:20.500 

że inwestujemy, tak w ledy i tak dalej. 

 

2354 

02:25:20.500 --> 02:25:23.600 

Także gmina robi wszystko, żeby oszczędzać, 

 

2355 

02:25:23.600 --> 02:25:25.000 

nasza przynajmniej gmina, tak? 

 

2356 

02:25:25.000 --> 02:25:26.300 

Dziękuję. 

 

2357 

02:25:26.300 --> 02:25:27.800 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

2358 

02:25:27.800 --> 02:25:31.000 

Szanowni Państwo. 

 

2359 

02:25:31.000 --> 02:25:33.900 

Kary pieniężne są wprost określone. 

 

2360 

02:25:33.900 --> 02:25:39.400 

Według naszego na dzisiaj, że tak powiem stanowiska i 

wiedzy to będą 

 

2361 

02:25:39.400 --> 02:25:44.200 

kary nakładane na kierowników, czyli na burmistrza 

20000 zł 

 

2362 

02:25:44.200 --> 02:25:45.400 

jednorazowo. 

 

2363 

02:25:45.500 --> 02:25:50.000 

20000 burmistrz. No składam, składam Szanowni 

Państwo. 

 

2364 

02:25:50.000 --> 02:25:54.500 

Składam, składam raport. 

 

2365 

02:25:57.000 --> 02:26:01.600 

Składam raport w miesiącu marcu przyszłego roku, tak? 

 

2366 

02:26:01.600 --> 02:26:06.900 

Na tej podstawie mogę zostać ukarany ja jako Wojciech 

Sołtys karą 

 

2367 

02:26:07.400 --> 02:26:09.600 

do 20000 zł. Do oczywiście, bo nie wiemy jakie będą. 

 

2368 

02:26:09.600 --> 02:26:19.700 

Tak. [niesłyszalne], później będzie kolejny okres za kolejny 

rok. Tak? 

 

2369 

02:26:19.700 --> 02:26:22.800 

Zakładam, że każdy z tych okresów jest traktowany 

odrębnie. 

 

2370 

02:26:22.800 --> 02:26:25.200 

Nie chciałbym Panie Piotrze gdybać. 

 

2371 

02:26:25.200 --> 02:26:28.300 

Nie. To dzisiaj to bez sensu gdybać, 

 

2372 

02:26:28.300 --> 02:26:29.500 

bo my nie wiemy. 



Załącznik do Protokołu nr BR.0002.14.2022 
z obrad LX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 15 listopada 2022 r. 

Strona 88 z 119 

 

 

2373 

02:26:29.500 --> 02:26:32.100 

My tylko podajemy jakie są zapisy na dzisiaj. 

 

2374 

02:26:32.100 --> 02:26:35.900 

Nie będę odczytywał już samego brzmienia Panie 

Marcinie. 

 

2375 

02:26:35.900 --> 02:26:37.400 

Myślę, że nie. 

 

2376 

02:26:37.400 --> 02:26:40.000 

Zapraszam. Jeśli Państwo chcecie, mam oczywiście ten 

dokument. 

 

2377 

02:26:40.000 --> 02:26:42.500 

Warto się z nim zapoznać. 

 

2378 

02:26:42.500 --> 02:26:46.000 

Natomiast tak w naszej ocenie i tego się też obawiamy 

Szanowni 

 

2379 

02:26:46.000 --> 02:26:50.400 

Państwo, że tak naprawdę każdy z kierowników, 

 

2380 

02:26:50.400 --> 02:26:53.000 

każdy z dyrektorów może być ukarany odrębnie, 

 

2381 

02:26:53.000 --> 02:26:56.600 

nie? Żeby to było jasne, ale co mamy. [niesłyszalne], 

 

2382 

02:26:56.600 --> 02:27:01.600 

nie wiem czy to tak powiem, przepraszam, 

 

2383 

02:27:01.600 --> 02:27:03.800 

ale teraz już powiem bardziej może z perspektywy swojej, 

 

2384 

02:27:03.800 --> 02:27:05.300 

swojej osoby, tak? 

 

2385 

02:27:05.300 --> 02:27:07.500 

Nie wiem czy chciałbym mieć w DOSIE karę, 

 

2386 

02:27:07.500 --> 02:27:10.000 

bo nie wiem też jakie to może mieć konsekwencje dalej 

przy ocenach 

 

2387 

02:27:10.000 --> 02:27:12.400 

zewnętrznych. 

 

2388 

02:27:12.700 --> 02:27:14.400 

Tyle tytułem komentarza. 

 

2389 

02:27:14.400 --> 02:27:16.700 

To nie chciałbym z góry zakładać, że może myślimy o tym. 

 

2390 

02:27:16.700 --> 02:27:18.200 

Nie, my na razie myślmy jak sobie z tym poradzić. 

 

2391 

02:27:18.200 --> 02:27:20.600 

A jak będzie problem to ja uważam, 

 

2392 

02:27:20.600 --> 02:27:23.500 

że również na nałożenie takiej, ewentualne nałożenie 

kary. 

 

2393 

02:27:23.500 --> 02:27:26.100 

- Bardzo, bardzo proszę (...) 

 

2394 

02:27:26.100 --> 02:27:27.300 

- [niesłyszalne], mówię Szanowni Państwo, 

 

2395 

02:27:27.300 --> 02:27:28.700 

więc dajcie mi jeszcze sekundę. 

 

2396 

02:27:28.700 --> 02:27:36.700 

Zakładam, że przy ocenie tej naszej konkretnej sytuacji 

zadaliśmy to 

 

2397 

02:27:36.700 --> 02:27:38.700 

pytanie. Ale ciągle mam nadzieję, że tak będzie. 

 

2398 

02:27:38.700 --> 02:27:41.900 

Będzie jakaś rubryka w sprawozdaniu, w której będę mógł 

wykazać, 

 

2399 

02:27:41.900 --> 02:27:47.800 

że mimo podjętych działań takich i takich udało mi się 

zrealizować 5%. 
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2400 

02:27:47.800 --> 02:27:49.700 

Ale na dzisiaj niestety tej pewności nie mam. 

 

2401 

02:27:49.700 --> 02:27:52.400 

A na pytanie co będzie brane pod uwagę to zero 

jedynkowo, 

 

2402 

02:27:52.400 --> 02:27:53.700 

kilowaty. No więc. 

 

2403 

02:27:53.700 --> 02:27:56.900 

- To tylko mi chodzi o to, że może zbyt szybko te 

wypowiedzenia są dla 

 

2404 

02:27:56.900 --> 02:27:59.400 

tych stowarzyszeń jakby przedkładane. Tak? 

 

2405 

02:27:59.400 --> 02:28:02.200 

- Być może [niesłyszalne], Szanowni Państwo. 

 

2406 

02:28:02.200 --> 02:28:08.300 

Być może są zbyt szybko, ale szczerze z doświadczenia w 

tym miejscu, 

 

2407 

02:28:08.300 --> 02:28:10.600 

w którym w tej chwili jestem to wydaje mi się, 

 

2408 

02:28:10.600 --> 02:28:14.400 

że lepiej wiedzieć dużo wcześniej, a później być mile 

zaskoczonym, 

 

2409 

02:28:14.400 --> 02:28:16.800 

że jednak nawet mimo bałaganu. 

 

2410 

02:28:16.800 --> 02:28:20.400 

Mimo tego, że w cudzysłowie będziecie źli i będziecie 

niezadowoleni 

 

2411 

02:28:20.400 --> 02:28:24.200 

z tego, że było jakieś zawirowanie, ale była jakaś szansa 

również 

 

2412 

02:28:24.200 --> 02:28:26.400 

na taką burzę mózgów. I z waszej strony i z naszej strony, 

 

2413 

02:28:26.400 --> 02:28:28.000 

że generalnie sorry. 

 

2414 

02:28:28.000 --> 02:28:30.800 

No tak chyba się ostatnio pracuje tak, 

 

2415 

02:28:30.800 --> 02:28:35.700 

że musi się wydarzyć coś ekstremalnego i wtedy się 

zaczyna, tak? 

 

2416 

02:28:35.700 --> 02:28:37.000 

A słuchajcie. No my też, no od miesiąca to, 

 

2417 

02:28:37.200 --> 02:28:41.200 

ten przepis obowiązuje i właściwie od momentu kiedy 

obowiązuje prace 

 

2418 

02:28:41.200 --> 02:28:42.800 

nad tym trwają, tak? 

 

2419 

02:28:42.800 --> 02:28:44.500 

I my już zapytaliśmy tam, gdzie mogliśmy. 

 

2420 

02:28:44.500 --> 02:28:46.200 

To co mogliśmy znaleźliśmy. 

 

2421 

02:28:46.200 --> 02:28:48.000 

Pytamy innych samorządowców. 

 

2422 

02:28:48.000 --> 02:28:49.700 

Rozwiązania są różne. 

 

2423 

02:28:49.700 --> 02:28:53.400 

Nie chciałbym komentując to co dziś tam wcześniej padło 

w kontekście 

 

2424 

02:28:53.400 --> 02:28:57.900 

zdalnego, ale też już słyszałem takie rozwiązania, 

 

2425 

02:28:57.900 --> 02:29:01.900 

że nie bez powodu nastąpiła pewna zmiana w innych 

przepisach, 

 

2426 

02:29:01.900 --> 02:29:06.800 

które wskazały, że można znowu szkoły puścić na zdalne. 
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2427 

02:29:06.800 --> 02:29:10.400 

Ja jestem przerażony takim scenariuszem Szanowni 

Państwo. 

 

2428 

02:29:10.800 --> 02:29:16.000 

Dosyć naszym dzieciom zafundowaliśmy wydaje mi się 

problemów z tego tytułu. 

 

2429 

02:29:16.000 --> 02:29:18.100 

- Dziękuję. 

 

2430 

02:29:18.100 --> 02:29:19.800 

Bardzo proszę ad vocem Pan radny Jan Rerus. 

 

2431 

02:29:19.800 --> 02:29:22.400 

- Dziękuję bardzo. 

 

2432 

02:29:22.400 --> 02:29:25.600 

Taka dyskusja chyba powinna być na tych komisjach 

połączonych, 

 

2433 

02:29:25.800 --> 02:29:29.500 

to tutaj z tej dyskusji dzisiejszej to tak naprawdę niewiele 

wynika. 

 

2434 

02:29:29.500 --> 02:29:33.300 

Ja tylko chciałam na niektórych zwrócić uwagę. 

 

2435 

02:29:33.300 --> 02:29:36.400 

No nie zgadzam się z wypowiedziami tutaj na przykład 

mojego 

 

2436 

02:29:36.400 --> 02:29:39.000 

przedmówcy przewodniczącego komisji, 

 

2437 

02:29:39.000 --> 02:29:42.000 

że prawie wszyscy są za sportem. 

 

2438 

02:29:42.000 --> 02:29:45.800 

Ja widzę tutaj osoby, radnych, którzy są przeciwnikami 

sportu. 

 

2439 

02:29:45.800 --> 02:29:48.600 

Nie będę mówił dalej, bo każdy wie o kim. 

 

2440 

02:29:48.600 --> 02:29:50.100 

Ty akurat nie. 

 

2441 

02:29:50.100 --> 02:29:51.700 

No wiedzą o kim mówię. 

 

2442 

02:29:51.700 --> 02:29:53.400 

Natomiast druga sprawa chciałam krótko, 

 

2443 

02:29:53.400 --> 02:29:54.700 

jeżeli chodzi o ten agregat. 

 

2444 

02:29:54.700 --> 02:29:57.500 

No jakaś utopia tego agregatu. 

 

2445 

02:29:57.500 --> 02:30:00.600 

Po trzecie nie bardzo zrozumiałem te oszczędności, 

 

2446 

02:30:00.600 --> 02:30:04.900 

bo z jednej strony to co odczytał Pan Skarbnik wyglądało 

mi, 

 

2447 

02:30:04.900 --> 02:30:07.300 

że oszczędności mają dotyczyć gminy, 

 

2448 

02:30:07.800 --> 02:30:11.200 

a Pana Burmistrza ostatnia wypowiedź zrozumiałem, 

 

2449 

02:30:11.200 --> 02:30:14.400 

ja tak zrozumiałem, że oszczędność ma każda mieć 

jednostka 

 

2450 

02:30:14.400 --> 02:30:16.700 

organizacyjna i wykazywać swoje sprawozdania. 

 

2451 

02:30:16.700 --> 02:30:22.300 

Jeżeli gmina, to proszę Państwa jednego dnia skrócenie o 

godzinie 

 

2452 

02:30:22.300 --> 02:30:27.300 

oświetlenia daje na cały rok wszystkim szkołom te 

dodatkowe zajęcia, 

 

2453 

02:30:27.300 --> 02:30:28.400 

jeżeli chodzi o oszczędność. 
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2454 

02:30:28.400 --> 02:30:30.200 

Taka jest skala tego. 

 

2455 

02:30:30.200 --> 02:30:32.800 

Przecież wiem, chodziłem na takie [niesłyszalne], także 

nie ma 

 

2456 

02:30:32.800 --> 02:30:34.100 

problemu. 

 

2457 

02:30:34.100 --> 02:30:36.200 

Następna sprawa, takie wychodzenie przed szereg, 

 

2458 

02:30:36.200 --> 02:30:38.200 

że jeszcze nie mamy kosztów. 

 

2459 

02:30:38.200 --> 02:30:40.400 

Nie mamy wyliczonych ani tych oszczędności, 

 

2460 

02:30:40.400 --> 02:30:42.400 

a niech koszty będą. 

 

2461 

02:30:42.400 --> 02:30:46.100 

I jedna szkoła wychodzi sobie i wypowiada, 

 

2462 

02:30:46.100 --> 02:30:48.100 

druga nie wypowiada szkoła. 

 

2463 

02:30:48.100 --> 02:30:50.000 

Nie ma tej jednolitości w gminie tutaj. 

 

2464 

02:30:50.200 --> 02:30:51.600 

No to jest jakieś nieporozumienie. 

 

2465 

02:30:51.600 --> 02:30:55.400 

Powinno się wziąć kogoś tutaj pociągnąć do 

odpowiedzialności 

 

2466 

02:30:55.400 --> 02:30:57.500 

i wyprostować tą sytuację. 

 

2467 

02:30:57.500 --> 02:30:59.700 

Ja rozumiem Pana Burmistrza, że lepiej wiedzieć 

wcześniej, 

 

2468 

02:30:59.700 --> 02:31:03.500 

ale powinna być to sytuacja uzgodniona dla wszystkich, 

 

2469 

02:31:03.500 --> 02:31:04.900 

którzy korzystają z sal. 

 

2470 

02:31:04.900 --> 02:31:06.200 

Tego nie ma teraz. 

 

2471 

02:31:06.200 --> 02:31:10.900 

No i ta kwestia, sytuacja jest kwestią czy ta oszczędność 

ma dotyczyć 

 

2472 

02:31:10.900 --> 02:31:15.700 

każdej jednostki, czy ma dotyczyć gminy? 

 

2473 

02:31:15.700 --> 02:31:21.000 

Jak gminy to nie powinno się to przekładać w w ogóle na 

salę 

 

2474 

02:31:21.000 --> 02:31:22.200 

i na wynajem tych sal. 

 

2475 

02:31:22.200 --> 02:31:25.700 

Pamiętajmy, że sale to nie jest sala szkoły, 

 

2476 

02:31:25.700 --> 02:31:27.500 

tylko dwójki, jedynki czy trójki. 

 

2477 

02:31:27.500 --> 02:31:31.700 

Oczywiście dyrektor tam ma trwały zarząd i on tym 

dysponuje, 

 

2478 

02:31:31.700 --> 02:31:33.800 

ale to jest dobro nasze. 

 

2479 

02:31:33.800 --> 02:31:38.000 

Dobro nas wszystkich i powinno być wykorzystywane na 

różnego rodzaju 

 

2480 

02:31:38.000 --> 02:31:41.300 

atrakcje sportowe nie tylko dla klubów, 

 

2481 

02:31:41.300 --> 02:31:42.700 

które tu mają takie osiągnięcia. 
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2482 

02:31:42.700 --> 02:31:46.400 

Ale dla też osób starszych, których chcą sobie poćwiczyć 

czy dla 

 

2483 

02:31:46.400 --> 02:31:50.500 

młodzieży. Dla wszystkich i wydaje mi się tutaj akurat nie 

powinno 

 

2484 

02:31:50.500 --> 02:31:53.200 

być tematu te 10% oszczędności w tym zakresie. 

 

2485 

02:31:53.200 --> 02:31:54.400 

W ogóle nie powinno! 

 

2486 

02:31:54.400 --> 02:31:56.400 

Szukajmy tych oszczędności gdzie indziej. 

 

2487 

02:31:56.400 --> 02:31:59.000 

A nawet takim kosztem, że może nie, 

 

2488 

02:31:59.000 --> 02:32:05.000 

że trzeba dawać zdalnie naukę, ale Pan Dyrektor chyba 

wiem, 

 

2489 

02:32:05.000 --> 02:32:07.600 

że może sobie na przykład jeden dzień zrobić dyrektorski 

jakiś. 

 

2490 

02:32:07.700 --> 02:32:09.100 

Wyłącza całą szkołę na jeden dzień, 

 

2491 

02:32:09.100 --> 02:32:11.700 

to oszczędności ma na cały rok już te 10%. 

 

2492 

02:32:12.100 --> 02:32:13.900 

No pomyślcie tylko. 

 

2493 

02:32:14.400 --> 02:32:15.800 

Nie idźmy w tym kierunku w ogóle. 

 

2494 

02:32:15.800 --> 02:32:21.900 

Nawet nie rozważajmy tego, możliwości braku wynajmu 

sali dla różnych 

 

2495 

02:32:21.900 --> 02:32:26.000 

klubów sportowych, dla osób niezrzeszonych nawet. 

 

2496 

02:32:26.000 --> 02:32:27.400 

Tam dajmy im to. 

 

2497 

02:32:27.400 --> 02:32:28.800 

Zawsze o tym mówiłem. 

 

2498 

02:32:28.800 --> 02:32:32.800 

Tym bardziej, że chyba ceny za salę, 

 

2499 

02:32:32.800 --> 02:32:36.200 

my ustalamy tutaj jaka jest cena za salę. 

 

2500 

02:32:36.200 --> 02:32:38.800 

No i tam w tamtych cenach jak wyliczyć, 

 

2501 

02:32:38.800 --> 02:32:42.800 

wyliczyliśmy koszty, jeżeli chodzi o koszty to było tych 

zwrot 

 

2502 

02:32:42.800 --> 02:32:44.800 

kosztów tutaj nasze. 

 

2503 

02:32:44.800 --> 02:32:48.600 

Także prosiłbym bardzo i radnych i Pana Burmistrza, 

 

2504 

02:32:48.600 --> 02:32:50.700 

żeby jednak to powycofywać. 

 

2505 

02:32:50.700 --> 02:32:52.300 

Nie iść w tym kierunku. 

 

2506 

02:32:52.300 --> 02:32:56.900 

Niech ludzie, którzy mają te najmy tam czy wynajmują. 

 

2507 

02:32:56.900 --> 02:33:00.600 

I tak tych sal jest mało, bo i tych miejsc. 

 

2508 

02:33:00.600 --> 02:33:04.400 

Niech śpią spokojnie i niech dalej trenują, 

 

2509 

02:33:04.400 --> 02:33:06.300 

rozwijają się pod względem sportowym. 
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2510 

02:33:06.300 --> 02:33:09.500 

Taki kierunek powinien być i taki przekaz powinien być od 

nas. 

 

2511 

02:33:09.500 --> 02:33:12.400 

I wszystko powinniśmy zrobić, żeby tak było. Dziękuję. 

 

2512 

02:33:12.400 --> 02:33:13.600 

- Dziękuję. 

 

2513 

02:33:13.600 --> 02:33:15.100 

Bardzo proszę Pan radny Wojciech Szefner. 

 

2514 

02:33:15.100 --> 02:33:18.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

2515 

02:33:18.300 --> 02:33:20.300 

No ja, już wszystko chyba zostało powiedziane. 

 

2516 

02:33:20.300 --> 02:33:21.800 

Ja mam nadzieję i trzymam kciuki, 

 

2517 

02:33:21.800 --> 02:33:25.400 

że dojdzie do porozumień i no, że się uda Państwu 

[niesłyszalne], 

 

2518 

02:33:25.400 --> 02:33:27.100 

nie tylko Państwu, bo to wszyscy wiemy, 

 

2519 

02:33:27.100 --> 02:33:29.500 

że sale w tej chwili są tak oblężone od dłuższego czasu, 

 

2520 

02:33:29.500 --> 02:33:31.000 

że nie ma możliwości się dostać na dłuższy etap czasu. 

 

2521 

02:33:31.700 --> 02:33:35.000 

Natomiast to co zostało powiedziane przez Pana 

Burmistrza i przez 

 

2522 

02:33:35.000 --> 02:33:37.700 

Skarbnika to Państwo doskonale sobie zdajecie sprawę, 

 

2523 

02:33:37.700 --> 02:33:43.600 

że w przyszłym roku rząd podjął ustawę i będzie 

zamrożona kwota 

 

2524 

02:33:43.600 --> 02:33:46.900 

energii dla samorządów, dla przedsiębiorców 

spełniających pewne 

 

2525 

02:33:46.900 --> 02:33:50.200 

wymogi na wysokości 785 zł. 

 

2526 

02:33:50.200 --> 02:33:51.400 

I to co Pan Skarbnik powiedział. 

 

2527 

02:33:51.400 --> 02:33:53.100 

Kary to jest jedna rzecz. 

 

2528 

02:33:53.100 --> 02:33:55.100 

Natomiast druga rzecz w tej ustawie to jest zapis o tym, 

 

2529 

02:33:55.100 --> 02:33:59.900 

że to zwolnienie do tej kwoty będzie dotyczyło tylko 

pobór energii 90%. 

 

2530 

02:33:59.900 --> 02:34:02.900 

Wszystko pozostałe powyżej 90 będzie już zupełnie po 

innych stawkach 

 

2531 

02:34:02.900 --> 02:34:06.200 

i to myślę też warto powiedzieć, że my tak naprawdę nie 

wiemy 

 

2532 

02:34:06.200 --> 02:34:07.700 

do końca, jeżeli nastąpi przekroczenie. 

 

2533 

02:34:07.700 --> 02:34:11.800 

To ile dodatkowych środków finansowych będzie trzeba z 

budżetu na to 

 

2534 

02:34:11.800 --> 02:34:13.200 

pokryć, bo tego dzisiaj nikt nie wie. 

 

2535 

02:34:13.200 --> 02:34:14.600 

Natomiast wiemy jakie są zapisy. 

 

2536 

02:34:14.600 --> 02:34:19.300 

Ja mam nadzieję, że się wszystko dobrze skończy. 



Załącznik do Protokołu nr BR.0002.14.2022 
z obrad LX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 15 listopada 2022 r. 

Strona 94 z 119 

 

 

2537 

02:34:19.300 --> 02:34:21.300 

Jak dostanie Pan Burmistrz pewnie i Państwo, 

 

2538 

02:34:21.300 --> 02:34:25.400 

Panowie i Panie Dyrektorki poobliczają co mają, 

 

2539 

02:34:25.400 --> 02:34:27.500 

z czego można poschodzić, z czego nie wolno. 

 

2540 

02:34:27.500 --> 02:34:30.600 

I wtedy będzie tak naprawdę wiadomo jakie kroki można 

podjąć. Dziękuję bardzo. 

 

2541 

02:34:30.600 --> 02:34:34.000 

- Dziękuję, bardzo proszę Pan radny Roman Rakowski ad 

vocem. 

 

2542 

02:34:34.000 --> 02:34:36.200 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

2543 

02:34:36.200 --> 02:34:38.500 

Szanowni Państwo i Panowie obecni. 

 

2544 

02:34:38.500 --> 02:34:42.800 

Ja tylko chciałbym sprostować moją wypowiedź. 

 

2545 

02:34:42.800 --> 02:34:44.200 

Ja jestem przeciwnikiem zdalnego. 

 

2546 

02:34:44.200 --> 02:34:45.900 

Jako nauczyciel jestem przeciwnikiem zdalnego. 

 

2547 

02:34:45.900 --> 02:34:51.200 

Ja tylko mówiłem, że jednym ze sposobów wtedy 

wymuszonego zdalnego 

 

2548 

02:34:51.200 --> 02:34:52.900 

byłyby oszczędności. 

 

2549 

02:34:52.900 --> 02:34:54.000 

To był jeden ze sposobów. 

 

2550 

02:34:54.000 --> 02:34:55.500 

Nie jestem zwolennikiem tego. 

 

2551 

02:34:55.500 --> 02:35:00.200 

My musimy znaleźć inne rozwiązanie, ale niestety 

spowodowało to 

 

2552 

02:35:00.200 --> 02:35:05.000 

zdalne nauczanie i oszczędności wypracowane wtedy, 

 

2553 

02:35:05.000 --> 02:35:09.500 

że od tych oszczędności jeszcze mamy znaleźć 10% 

oszczędności. 

 

2554 

02:35:09.500 --> 02:35:12.600 

I tu jest ten problem, bo jakby nie było tego byśmy 

troszeczkę 

 

2555 

02:35:12.600 --> 02:35:13.900 

inaczej w sytuacji wyglądali. 

 

2556 

02:35:13.900 --> 02:35:21.300 

Także tutaj jest sprawa chyba jasna i tylko prośba Panie 

Burmistrzu. 

 

2557 

02:35:21.300 --> 02:35:24.700 

To jest, czas szybko płynie. 

 

2558 

02:35:24.700 --> 02:35:27.500 

Może byśmy tak jak Pan Przewodniczący Komisji 

zaproponował, 

 

2559 

02:35:27.500 --> 02:35:31.600 

byśmy się spotkali w szerszym gronie i pomogli 

wypracować jakieś 

 

2560 

02:35:31.600 --> 02:35:33.600 

rozwiązanie sensowne. Dziękuję. 

 

2561 

02:35:33.600 --> 02:35:37.700 

- Także też myślę, że powinniśmy zmierzać w kierunku 

końca tej 

 

2562 

02:35:37.700 --> 02:35:38.800 

dyskusji na sesji. 

 

2563 

02:35:38.800 --> 02:35:41.600 

A na komisji możemy wtedy mieć więcej czasu. 
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2564 

02:35:41.600 --> 02:35:46.900 

Zaprosimy wtedy ewentualnie zainteresowanych i będzie 

ta dyskusja się 

 

2565 

02:35:46.900 --> 02:35:48.000 

toczyła dalej, tak? 

 

2566 

02:35:48.000 --> 02:35:50.500 

Bo ona się na pewno nie zamknie w najbliższym czasie. 

 

2567 

02:35:50.500 --> 02:35:53.800 

Bardzo proszę ad vocem Pani radna Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak jeszcze. 

 

2568 

02:35:53.800 --> 02:35:57.300 

- Ja mam krótkie pytanie, bo ja nie dosłyszałam albo nie 

było to 

 

2569 

02:35:57.300 --> 02:36:01.300 

w ogóle powiedziane, bo początek dyskusji zaczynał się 

od tego. 

 

2570 

02:36:01.300 --> 02:36:06.500 

Te 10% oszczędności, które musimy wprowadzić zgodnie 

 

2571 

02:36:06.500 --> 02:36:12.200 

z rozporządzeniem dotyczy całej gminy i ich jednostkom 

podległym 

 

2572 

02:36:12.200 --> 02:36:14.400 

czy to dotyczy każdej jednostki z osobna? 

 

2573 

02:36:14.400 --> 02:36:20.900 

Bo jeżeli jest to 10% oszczędności całej gminy, to 

dlaczego my mówimy 

 

2574 

02:36:20.900 --> 02:36:25.200 

o tym, żeby zamykać salę i wynajmować i zatrzymywać 

sport? 

 

2575 

02:36:25.200 --> 02:36:30.400 

Przecież te oszczędności jako cała gmina możemy znaleźć 

w innych 

 

2576 

02:36:30.400 --> 02:36:33.400 

rodzajach korzystając z oświetlenia. 

 

2577 

02:36:33.400 --> 02:36:36.700 

Proszę mi tylko powiedzieć jak to faktycznie jest? 

 

2578 

02:36:36.700 --> 02:36:39.000 

Dlaczego dyrektorzy mają taki problem, 

 

2579 

02:36:39.000 --> 02:36:40.400 

jeżeli to jest problem gminy? 

 

2580 

02:36:40.400 --> 02:36:41.800 

- Dziękuję. 

 

2581 

02:36:41.800 --> 02:36:43.000 

Bardzo proszę o ciszę Panie Burmistrzu. 

 

2582 

02:36:44.800 --> 02:36:49.900 

- Odpowiem na pytanie zadane przez Pana Różyckiego. 

 

2583 

02:36:49.900 --> 02:36:53.400 

Jeśli dobrze pamiętam oświetlenie jest już od kilku lat 

LED-owe 

 

2584 

02:36:53.400 --> 02:36:54.700 

w dwójce na sali. 

 

2585 

02:36:54.700 --> 02:37:02.200 

Odpowiadając na ostatnie pytanie Pani Krystyny. 

 

2586 

02:37:02.200 --> 02:37:04.600 

Pani Krystyno, od tego zaczęliśmy naszą wypowiedź, 

 

2587 

02:37:04.600 --> 02:37:07.300 

że to dalej budzi nasze kontrowersje i dyskusje. 

 

2588 

02:37:07.300 --> 02:37:11.000 

I oceny radców również są niejednoznaczne. 

 

2589 

02:37:11.000 --> 02:37:14.600 

Stąd było wystąpienie również do URE, 

 

2590 

02:37:14.600 --> 02:37:17.900 

żeby odpowiedziało nam jednoznacznie w jaki sposób ma 

być liczone. 
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2591 

02:37:17.900 --> 02:37:20.700 

Natomiast Szanowni Państwo, i to jest znowu tak. 

 

2592 

02:37:20.700 --> 02:37:22.100 

Ktoś powie dmuchamy na zimne. 

 

2593 

02:37:22.100 --> 02:37:25.500 

No, ale tak, ale gdybyśmy nie zadmuchali na zimne i 

dostali 

 

2594 

02:37:25.500 --> 02:37:28.800 

odpowiedź, że każdy, ja to też powiedziałem w kontekście 

swoim 

 

2595 

02:37:28.800 --> 02:37:31.700 

przecież, że każdy będzie rozliczany osobno. 

 

2596 

02:37:31.700 --> 02:37:33.600 

To wtedy pretensje byłyby do kogo? 

 

2597 

02:37:33.600 --> 02:37:34.900 

No nie poinformowaliśmy. 

 

2598 

02:37:34.900 --> 02:37:36.200 

Być może będzie problem. 

 

2599 

02:37:36.200 --> 02:37:38.100 

Natomiast jeśli mamy zaoszczędzić, to przepraszam. 

 

2600 

02:37:38.100 --> 02:37:41.200 

Też z punktu widzenia pewnej sprawiedliwości społecznej 

to uważam, 

 

2601 

02:37:41.200 --> 02:37:43.600 

że oszczędności należy znaleźć wszędzie. 

 

2602 

02:37:43.600 --> 02:37:45.700 

Być może nie wszędzie wypracujemy w takiej samej 

wielkości. 

 

2603 

02:37:45.700 --> 02:37:48.600 

Odpowiadając Panu Janowi. 

 

2604 

02:37:48.600 --> 02:37:49.700 

Panie Janie. 

 

2605 

02:37:49.700 --> 02:37:51.400 

To też padło dzisiaj tu na tej sali. 

 

2606 

02:37:51.400 --> 02:37:55.000 

Może Pan nie słuchał, że my nie wiemy czy dzisiaj 

możemy do tego 

 

2607 

02:37:55.000 --> 02:37:57.200 

włączyć i czy mamy włączyć do tego oświetlenie uliczne. 

 

2608 

02:37:57.800 --> 02:37:59.600 

My też próbujemy to ustalić. 

 

2609 

02:37:59.600 --> 02:38:04.100 

I to też o tym powiedziałem i jeszcze, 

 

2610 

02:38:04.400 --> 02:38:05.700 

no Pani Krystyno. 

 

2611 

02:38:05.700 --> 02:38:07.500 

Bardzo wielu rzeczy nie wiemy. 

 

2612 

02:38:07.500 --> 02:38:09.100 

No i no (...) 

 

2613 

02:38:09.100 --> 02:38:11.800 

- Szanowni Państwo. 

 

2614 

02:38:11.800 --> 02:38:16.600 

Bardzo proszę o dyskusję zgodnie z normą. 

 

2615 

02:38:16.600 --> 02:38:19.700 

- I odpowiem już tylko wydaje mi się, 

 

2616 

02:38:19.700 --> 02:38:21.100 

że ostatnia rzecz, na której miałem powiedzieć. 

 

2617 

02:38:21.100 --> 02:38:27.800 

Szanowni Państwo, ja traktuję dyrektorów jednostek jako 

managerów. 

 

2618 

02:38:27.800 --> 02:38:36.100 

W związku z czym uznaję, że mają też pewną swobodę co 
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2619 

02:38:36.100 --> 02:38:37.200 

do proponowanych rozwiązań. 

 

2620 

02:38:37.200 --> 02:38:42.500 

Ja rozumiem, że bo tak odczytuję odpowiedź czy 

wypowiedź Pana Jana 

 

2621 

02:38:42.500 --> 02:38:46.400 

Rerusa, że najlepiej by było, żebyśmy centralnie pokazali 

palcem co, 

 

2622 

02:38:46.400 --> 02:38:48.100 

kto i koniec kropka. 

 

2623 

02:38:48.100 --> 02:38:52.500 

Ja uważam, że po to, że tak powiem wspólnie tworzymy 

pewne dobro 

 

2624 

02:38:52.500 --> 02:38:56.300 

jakim jest samorząd, żeby też wspólnie móc rozmawiać i 

podejmować 

 

2625 

02:38:56.300 --> 02:38:58.400 

decyzje wspólne. 

 

2626 

02:38:58.400 --> 02:39:03.500 

Jak są propozycje to są akceptowane, niektóre nie i 

możemy mówić 

 

2627 

02:39:03.500 --> 02:39:05.900 

o zaleceniach i często zalecenia dajemy. 

 

2628 

02:39:05.900 --> 02:39:10.600 

Natomiast nie możemy stawiać sytuacji w ten sposób, że 

w takiej 

 

2629 

02:39:10.600 --> 02:39:14.600 

sytuacji, w tak trudnej sytuacji i mówiłem o tym też dzisiaj 

 

2630 

02:39:14.600 --> 02:39:18.300 

nie tylko ze względu na finanse, ale również ze względu 

na ilość 

 

2631 

02:39:18.300 --> 02:39:22.700 

pobieranej mocy uznaję, że musi to dotyczy całej gminy i 

całej działalności gminy. 

 

2632 

02:39:23.400 --> 02:39:25.200 

Dziękuję. 

 

2633 

02:39:25.200 --> 02:39:27.500 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan radny Jan Rerus. 

 

2634 

02:39:29.400 --> 02:39:30.500 

- Dziękuję. 

 

2635 

02:39:30.500 --> 02:39:31.700 

Ja krótko. 

 

2636 

02:39:31.700 --> 02:39:35.000 

Ja dałem tylko przykład ulic, bo przecież mogę dać inny 

przykład. 

 

2637 

02:39:35.000 --> 02:39:39.000 

Klimatyzator, choć jeden klimatyzator jak cały dzień 

chodzi to myślę, 

 

2638 

02:39:39.000 --> 02:39:41.900 

że wszystkie szkoły w osadach mówię, 

 

2639 

02:39:41.900 --> 02:39:45.200 

jeżeli mają LED-y przez jakieś pół roku nie zużyją tej 

energii. 

 

2640 

02:39:45.200 --> 02:39:46.400 

To są tylko przykłady. 

 

2641 

02:39:46.400 --> 02:39:47.700 

Mi chodziło o co innego. 

 

2642 

02:39:47.700 --> 02:39:54.400 

Chodziło mi o to, żeby oszczędności, żeby szukanie 

oszczędności 

 

2643 

02:39:54.400 --> 02:39:57.700 

przerzucić w inne miejsce niż wynajmowanie sal. O to mi 

chodziło. 

 

2644 

02:39:57.700 --> 02:40:03.300 
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Na tym przy LEd-ach naprawdę jak trójka, dwójka LED-y 

ma tak, 

 

2645 

02:40:03.300 --> 02:40:05.000 

Pan Burmistrz powiedział przy LED-ach. 

 

2646 

02:40:05.000 --> 02:40:07.700 

To naprawdę jest znikome zużycie energii elektrycznej, 

 

2647 

02:40:07.700 --> 02:40:09.700 

jeżeli chodzi o kilowatogodziny. 

 

2648 

02:40:09.700 --> 02:40:13.600 

W związku z tym tam nawet nie ma co szukać tych 

oszczędności. 

 

2649 

02:40:13.600 --> 02:40:17.200 

Czy się wyłączy przez miesiąc po godzinie 15, 

 

2650 

02:40:17.200 --> 02:40:18.500 

czy się nie wyłączy. 

 

2651 

02:40:18.500 --> 02:40:21.700 

To nawet Pan Burmistrz nie zobaczy tego w swoim 

liczniku prawie nic. 

 

2652 

02:40:21.700 --> 02:40:25.500 

Naprawdę bardzo mało to jest używane i tylko o to mi 

chodziło, 

 

2653 

02:40:25.500 --> 02:40:27.200 

żeby szukać gdzie indziej oszczędności. 

 

2654 

02:40:27.200 --> 02:40:33.300 

A te, a wynajmowanie sal pozostawić w takim samym 

stanie jak jest, 

 

2655 

02:40:33.300 --> 02:40:35.000 

umożliwić dalej wynajmowanie. 

 

2656 

02:40:35.000 --> 02:40:36.700 

A gdzie indziej oszczędzać. Dziękuję bardzo. 

- Dziękuję. 

 

2657 

02:40:36.700 --> 02:40:39.400 

- Ale rozumiem Pana Burmistrza, jeżeli chodzi o te 

zapytania. 

 

2658 

02:40:39.400 --> 02:40:40.900 

No i to słuszne jest. Tak powinno być. 

 

2659 

02:40:40.900 --> 02:40:45.000 

- Czy mogę jeszcze, bo umknęło mi. 

 

2660 

02:40:45.000 --> 02:40:47.200 

Pan Jan jeszcze poruszył jeden wątek, 

 

2661 

02:40:47.200 --> 02:40:48.300 

teraz go przypomniał. 

 

2662 

02:40:48.300 --> 02:40:49.600 

Kwestia kosztów. 

 

2663 

02:40:49.600 --> 02:40:52.800 

Panie Janie, przypominam ta uchwała w zakresie 

ponoszonych kosztów 

 

2664 

02:40:52.800 --> 02:40:55.700 

za wynajem nie została, nie uległa zmianie. Tak? 

 

2665 

02:40:55.700 --> 02:40:57.500 

Więc te koszty absolutnie nie odpowiadają rzeczywistym. 

 

2666 

02:41:00.400 --> 02:41:01.700 

- Dziękuję. 

 

2667 

02:41:01.700 --> 02:41:03.200 

Bardzo proszę Pan radny Piotr Bodnar. 

 

2668 

02:41:03.300 --> 02:41:05.400 

- Szanowni Państwo. 

 

2669 

02:41:05.400 --> 02:41:09.300 

Dobrze, że podczas tej dyskusji doszliśmy wspólnie chyba 

wszyscy 

 

2670 

02:41:09.300 --> 02:41:13.800 

do wniosku, że troszkę może za szybko pewne rzeczy 

zostały podjęte 

 

2671 
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02:41:13.800 --> 02:41:16.300 

i że dyskusja jak najbardziej jest potrzebna, 

 

2672 

02:41:16.300 --> 02:41:18.000 

żeby wypracować rozwiązanie tej sytuacji, 

 

2673 

02:41:18.000 --> 02:41:22.400 

bo też takie miałam wrażenie, że znaczy wrażenie. 

 

2674 

02:41:22.400 --> 02:41:24.900 

To być może tak jest w rzeczywistości, że to, 

 

2675 

02:41:24.900 --> 02:41:28.000 

że akurat Państwo zostali poinformowani, a reszta nie. 

 

2676 

02:41:28.000 --> 02:41:29.800 

Mówię o pismach oficjalnych, bo wiem, 

 

2677 

02:41:29.800 --> 02:41:33.600 

że rozmowy nieoficjalne były z innymi klubami w innych 

szkołach. 

 

2678 

02:41:33.600 --> 02:41:36.100 

Co zresztą dyrektorzy potwierdzali. 

 

2679 

02:41:36.100 --> 02:41:40.300 

No mogliśmy wprowadzić zasadę nierównego 

traktowania. 

 

2680 

02:41:40.300 --> 02:41:42.400 

To jest trochę chyba łamanie konstytucji. 

 

2681 

02:41:42.400 --> 02:41:47.100 

No, bo teraz ci Państwo, szkoły wszystkie są takie same, 

tak? 

 

2682 

02:41:47.100 --> 02:41:48.700 

Oni zostali wykluczeni już, no, 

 

2683 

02:41:48.700 --> 02:41:49.800 

bo dostali pisma, a reszta nie. 

 

2684 

02:41:49.800 --> 02:41:52.400 

Ja nie, oczywiście nie mówię, żeby reszta teraz Pani 

Burmistrz 

 

2685 

02:41:52.400 --> 02:41:55.500 

dostała pisma, [niesłyszalne] Piotr Bodnar proponował. 

 

2686 

02:41:55.500 --> 02:41:57.400 

Ale no tak mogą się na to powoływać, 

 

2687 

02:41:57.400 --> 02:41:59.900 

że dlaczego akurat oni, a reszta nie? 

 

2688 

02:41:59.900 --> 02:42:04.500 

Ja rozumiem, że dyrektorzy są jakby samodzielni w 

podejmowaniu decyzji. 

 

2689 

02:42:04.500 --> 02:42:05.700 

Pan Burmistrz dał im wolną rękę. 

 

2690 

02:42:05.700 --> 02:42:08.400 

No, ale w tej, w tym kontekście, no to mamy też część 

mieszkańców 

 

2691 

02:42:08.400 --> 02:42:10.800 

nierówno traktowanych. 

 

2692 

02:42:10.800 --> 02:42:12.000 

Ale to jest jakby taka dygresja. 

 

2693 

02:42:12.000 --> 02:42:17.000 

Inna dygresja to jest to, że ostatnio dostaliśmy jako radni 

PiS, 

 

2694 

02:42:17.000 --> 02:42:20.300 

może dzisiaj w związku z remontem pieca w urzędzie, 

 

2695 

02:42:20.300 --> 02:42:21.600 

bo tam jest awaria. 

 

2696 

02:42:21.600 --> 02:42:23.000 

Dzisiaj będzie zimno. Mamy się ubrać ciepło. 

 

2697 

02:42:23.000 --> 02:42:25.100 

Ja szczerze mówiąc ubrałem się ciepło. 

 

2698 

02:42:25.100 --> 02:42:26.900 

Pan Burmistrz widzę też. 
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2699 

02:42:26.900 --> 02:42:29.200 

No, ale na sali jest ciepło, bo czym się dogrzewamy 

dzisiaj? 

 

2700 

02:42:29.200 --> 02:42:30.900 

Prądem tym oto z tych dwóch urządzeń, 

 

2701 

02:42:30.900 --> 02:42:33.500 

tak? Także jeżeli mamy oszczędzać, no to, 

 

2702 

02:42:33.500 --> 02:42:37.300 

żeśmy dzisiaj jako radni trochę nie za bardzo się popisali. 

To tyle. 

 

2703 

02:42:37.300 --> 02:42:44.200 

- Ja może tylko dodam od siebie, że gdzieś tam wczoraj w 

dyskusji 

 

2704 

02:42:44.200 --> 02:42:47.000 

w trakcie posiedzenia klubów pojawiła się uwaga, 

 

2705 

02:42:47.000 --> 02:42:49.900 

że my mamy spełniać jakieś tam przepisy, 

 

2706 

02:42:49.900 --> 02:42:52.700 

które gdzieś tam, że tak powiem się pojawiają, 

 

2707 

02:42:52.700 --> 02:42:53.900 

jeżeli chodzi o ogrzewanie. 

 

2708 

02:42:53.900 --> 02:42:58.500 

Ale to tylko uwaga była natury takiej byśmy powiedzieli 

żartu. 

 

2709 

02:42:58.500 --> 02:42:59.800 

Ja to tak to traktowałem. 

 

2710 

02:42:59.800 --> 02:43:01.800 

Bardzo proszę Pan Burmistrz się zgłasza. Panie 

Burmistrzu. 

 

2711 

02:43:01.800 --> 02:43:05.500 

- Szanowni Państwo, Pan radny to powiedział bardzo 

miękko, 

 

2712 

02:43:05.500 --> 02:43:06.800 

ale wczoraj usłyszałem wprost. 

 

2713 

02:43:06.800 --> 02:43:11.500 

Jeśli Pan Przewodniczący nie spełni warunków do 

przeprowadzenia 

 

2714 

02:43:11.500 --> 02:43:12.800 

sesji, to sesja się nie odbędzie. 

 

2715 

02:43:12.800 --> 02:43:16.900 

Więc tak naprawdę Szanowni Państwo to jest też obraz 

tego jak my 

 

2716 

02:43:16.900 --> 02:43:18.600 

funkcjonujemy, tak? 

 

2717 

02:43:18.600 --> 02:43:20.900 

Jak my ze sobą współpracujemy i jak wygłaszamy. 

 

2718 

02:43:20.900 --> 02:43:22.400 

Nie mam pretensji. 

 

2719 

02:43:22.400 --> 02:43:24.100 

To zachowanie być może słuszne. 

 

2720 

02:43:24.100 --> 02:43:25.700 

Natomiast powiem tak. 

 

2721 

02:43:25.700 --> 02:43:28.000 

Ja może chory jestem dlatego, że jeszcze w tym roku nie 

uruchomiłem 

 

2722 

02:43:28.000 --> 02:43:30.700 

ogrzewania u siebie w pokoju i widocznie tak musi być. 

 

2723 

02:43:30.700 --> 02:43:34.400 

Założyłem, że tak, tego ode mnie wymaga sytuacja. 

 

2724 

02:43:34.400 --> 02:43:36.700 

Dziękuję. Tyle tytułem komentarza. 

 

2725 

02:43:36.700 --> 02:43:38.800 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

2726 
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02:43:38.800 --> 02:43:42.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punk 10. 

 

2727 

02:43:42.200 --> 02:43:43.400 

Wolne wnioski i informacje oraz dyskusja. 

 

2728 

02:43:43.400 --> 02:43:47.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

2729 

02:43:47.700 --> 02:43:50.400 

w tym punkcie? 

 

2730 

02:43:50.400 --> 02:43:55.700 

Nie widzę, widzę. Pan radny Piotr Miszkiewicz. A 

wyskoczyło. 

- Krótko. 

 

2731 

02:43:55.700 --> 02:43:57.500 

Szanowni Państwo, bardzo krótko. 

 

2732 

02:43:57.500 --> 02:44:02.600 

Szanując to, że jest z nami przedstawiciel straży pożarnej 

nawiążę 

 

2733 

02:44:02.600 --> 02:44:05.500 

do kwestii, którą poruszałem w zeszłym miesiącu na sesji. 

 

2734 

02:44:05.500 --> 02:44:11.600 

Utrzymanie czystości w naszej gminie i zabezpieczanie 

swoich działek, 

 

2735 

02:44:11.600 --> 02:44:12.900 

terenów, et cetera. 

 

2736 

02:44:12.900 --> 02:44:16.200 

Przypomnę tylko kwestie pneumatyki w centrum miasta. 

 

2737 

02:44:16.200 --> 02:44:17.400 

Jest w rękach prywatnych. 

 

2738 

02:44:17.400 --> 02:44:19.800 

Mnogość wyjazdów straży pożarnej. 

 

2739 

02:44:19.800 --> 02:44:23.700 

To jest ich praca oczywiście, ale tam były głównie 

podpalenia opon, 

 

2740 

02:44:23.700 --> 02:44:27.000 

bo sam osobiście uczestniczyłem w tych interwencjach. 

 

2741 

02:44:27.000 --> 02:44:29.300 

Bzdurne takie wezwania, ale muszą przyjechać. 

 

2742 

02:44:29.300 --> 02:44:32.500 

A w tym czasie mogli być gdzie indziej na wakacje. 

 

2743 

02:44:32.500 --> 02:44:36.000 

Ja bym jednak chciał, żeby z naszej gminy do wszystkich 

deweloperów 

 

2744 

02:44:36.000 --> 02:44:41.100 

wystosować pismo o to, żeby utrzymywali swoje tereny w 

granicach 

 

2745 

02:44:41.100 --> 02:44:44.300 

naszych regulaminów, norm, zabezpieczeń, 

 

2746 

02:44:44.300 --> 02:44:46.000 

ogrodzeń. 

 

2747 

02:44:46.000 --> 02:44:50.200 

Bo to jest tak, że w czasie inwestycji jest bałagan, 

 

2748 

02:44:50.200 --> 02:44:52.200 

rozumiem. 

 

2749 

02:44:52.200 --> 02:44:54.100 

Po zakończonej inwestycji ten bałagan jest dalej. 

 

2750 

02:44:54.100 --> 02:44:56.600 

Tereny kupione są nie ogrodzone, zaśmiecone. 

 

2751 

02:44:56.600 --> 02:44:59.900 

No my jako gmina walczymy o wizerunek, 

 

2752 

02:44:59.900 --> 02:45:04.000 

ale rozmawiajmy i współpracujmy z deweloperami, 

 

2753 

02:45:04.200 --> 02:45:07.500 
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żeby również utrzymywali tą czystość na jakimś poziomie 

i żeby 

 

2754 

02:45:07.500 --> 02:45:08.600 

zabezpieczali swoje tereny. 

 

2755 

02:45:08.600 --> 02:45:10.200 

To jest moje prośba. 

 

2756 

02:45:10.200 --> 02:45:12.300 

Ewentualnie wystosuję takie pismo, 

 

2757 

02:45:12.300 --> 02:45:16.900 

żeby gmina przypomniała deweloperom, że to jest nasze 

wspólne dobro. 

 

2758 

02:45:16.900 --> 02:45:18.500 

- Dziękuję. 

 

2759 

02:45:18.500 --> 02:45:19.700 

Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus. 

 

2760 

02:45:19.700 --> 02:45:21.700 

- Dziękuję. 

 

2761 

02:45:21.700 --> 02:45:25.500 

Ja może mniej krótko, ale temat jest bardzo ważny. 

 

2762 

02:45:25.500 --> 02:45:27.800 

Dodatek węglowy. 

 

2763 

02:45:27.800 --> 02:45:34.700 

Dodatek węglowy, dochodzą do mnie z racji pracy różne 

głosy, 

 

2764 

02:45:34.700 --> 02:45:36.700 

jeżeli chodzi o dodatek węglowy. 

 

2765 

02:45:36.700 --> 02:45:40.300 

I muszę tutaj zapytać, muszę wyjaśnić parę spraw, 

 

2766 

02:45:40.300 --> 02:45:42.500 

jeżeli chodzi o ten dodatek. 

 

2767 

02:45:42.500 --> 02:45:46.500 

Mam takie pytanie o składanie wniosków dodatek 

węglowy. 

 

2768 

02:45:47.300 --> 02:45:51.000 

Pan Burmistrz w jakimś piśmie chyba może i na stronie, 

 

2769 

02:45:51.000 --> 02:45:55.500 

ale nie jestem pewny gminy podał, 

 

2770 

02:45:55.500 --> 02:46:00.500 

że te wnioski dodatek węglowy składa się w OPS-e. 

 

2771 

02:46:00.500 --> 02:46:03.800 

Natomiast nie wiem dlaczego ksiądz zajął się tym, 

 

2772 

02:46:03.800 --> 02:46:08.100 

ale ludzi poinformował, na którymś, 

 

2773 

02:46:08.100 --> 02:46:12.800 

po którymś tam Mszy Świętej, że te wnioski należy 

składać, 

 

2774 

02:46:12.800 --> 02:46:18.000 

nawet podał chyba pokój, numer pokoju w Urzędzie 

Miejskim 

 

2775 

02:46:18.000 --> 02:46:22.700 

w Sulechowie. 

 

2776 

02:46:22.700 --> 02:46:24.200 

To ludzie przyszli do mnie. 

 

2777 

02:46:24.200 --> 02:46:28.000 

Ja nie byłem, bo to na tej mszy o dodatek węglowy. 

 

2778 

02:46:28.000 --> 02:46:29.900 

Nie o węgiel, tylko o dodatek węglowy. 

 

2779 

02:46:29.900 --> 02:46:32.200 

W związku z tym pytanie jest takie czy to jest aktualne, że 

wnioski 

 

2780 

02:46:32.200 --> 02:46:34.100 

składa się w OPS-e? 

 

2781 
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02:46:34.100 --> 02:46:37.500 

Drugie pytanie. 

 

2782 

02:46:38.400 --> 02:46:44.500 

Jak Pan Burmistrz zapatruje się na wypłacanie dodatku 

węglowego dla 

 

2783 

02:46:44.500 --> 02:46:48.600 

mieszkańców zamieszkujących w budynkach 

wielolokalowych zasilanych 

 

2784 

02:46:48.600 --> 02:46:55.300 

w energię cieplną z kotłowni obcych opalanych węglem 

spełniającym 

 

2785 

02:46:55.300 --> 02:46:58.500 

warunki rozporządzeń przepisów spełniających. 

 

2786 

02:46:58.500 --> 02:47:03.500 

Ja wiem jak Pan Burmistrz odpowiedział nap piśmie tutaj i 

wiem 

 

2787 

02:47:03.500 --> 02:47:04.600 

jak OPS odpowiedział. 

 

2788 

02:47:04.600 --> 02:47:09.100 

Ale należy zauważyć, że mieszkańcy tych budynków, 

 

2789 

02:47:09.100 --> 02:47:13.000 

to dotyczy bardzo dużej rzeszy mieszkańców naszych. 

 

2790 

02:47:13.000 --> 02:47:14.300 

Nie dotyczy to jednostek. 

 

2791 

02:47:14.300 --> 02:47:19.700 

Mieszkańcy tych budynków otrzymali w tym roku 

wysokie, 

 

2792 

02:47:19.700 --> 02:47:28.500 

dochodzące do 150% podwyżki, jeżeli chodzi o opłaty za 

energię cieplną. 

 

2793 

02:47:28.500 --> 02:47:32.400 

Oni nie są ujęci w żadnym systemie dopłat. 

 

2794 

02:47:33.400 --> 02:47:35.900 

Ani w tym z sierpnia, ani z września [niesłyszalne], 

 

2795 

02:47:36.400 --> 02:47:40.100 

nigdzie nie są ujęci. 

 

2796 

02:47:40.100 --> 02:47:43.700 

Czyli wydaje mi się, że niemożliwe, żeby państwo polskie 

przy 

 

2797 

02:47:43.700 --> 02:47:49.000 

dopłatach zapomniało o największej, największej rzeszy 

ludzi, 

 

2798 

02:47:49.000 --> 02:47:52.100 

którzy korzystają z ciepła. 

 

2799 

02:47:52.100 --> 02:47:55.400 

Szczególnie, jeżeli spełniają warunki węglowe. 

 

2800 

02:47:55.400 --> 02:48:00.100 

Chyba powinni oni też to otrzymywać. 

 

2801 

02:48:00.100 --> 02:48:07.000 

Dlatego pytanie moje jest czy Pan Burmistrz dysponuje 

wiążącą, 

 

2802 

02:48:07.000 --> 02:48:14.100 

podkreślam wiążącą interpretacją prawną w zakresie tym 

 

2803 

02:48:14.100 --> 02:48:16.200 

czy się tym należy, czy nie należy. 

 

2804 

02:48:16.200 --> 02:48:18.100 

Poprzednio mieliśmy przed chwilą dyskusję. 

 

2805 

02:48:18.100 --> 02:48:21.100 

Pan Burmistrz mówił, że wystąpił o jakąś interpretację. 

 

2806 

02:48:21.100 --> 02:48:24.100 

Tutaj też by się przydała ta interpretacja, 

 

2807 

02:48:24.100 --> 02:48:26.200 

może nie opinia radców prawnych. 

 

2808 

02:48:26.200 --> 02:48:30.500 
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Nie opinia tak jak Pan Burmistrz dzisiaj słusznie 

wspominał dwóch 

 

2809 

02:48:30.500 --> 02:48:32.500 

radców mówi tak, trzeci jeszcze inaczej. 

 

2810 

02:48:32.500 --> 02:48:36.700 

Nie opinia, ale i nie opinia Ministerstwa oczywiście, 

 

2811 

02:48:36.700 --> 02:48:39.200 

bo na końcu opinii Ministerstwa pisze, że to jest, 

 

2812 

02:48:39.200 --> 02:48:41.000 

nie jest wiążąca wykładnia prawna. 

 

2813 

02:48:41.000 --> 02:48:44.600 

Czy wykładnię taką prawną jednoznacznie Pan Burmistrz 

posiada, 

 

2814 

02:48:44.600 --> 02:48:49.700 

żeby mógł wydawać decyzję dla lokali, 

 

2815 

02:48:49.700 --> 02:48:56.000 

dla właścicieli lokali mieszkalnych zasilanych w energię 

cieplną ze 

 

2816 

02:48:56.000 --> 02:49:02.700 

źródła na przykład Opolszczyzny, gdzie kotłownie są 

opalane węglem. 

 

2817 

02:49:02.700 --> 02:49:07.000 

Węglem, czyli spełniającym obecne warunki. 

 

2818 

02:49:07.000 --> 02:49:12.100 

Przypomnę, powiedziałem trochę dużo, ale to jest tak 

istotny temat. 

 

2819 

02:49:12.100 --> 02:49:13.200 

Ludzie przychodzą do nas. 

 

2820 

02:49:13.200 --> 02:49:16.000 

No nie wiemy co mamy odpowiadać. 

 

2821 

02:49:16.000 --> 02:49:19.500 

Tym bardziej, że nie podoba mi się Panie Burmistrzu. 

 

2822 

02:49:19.500 --> 02:49:22.900 

Nie podoba mi się zachowania pracowników OPS-u, 

 

2823 

02:49:22.900 --> 02:49:29.400 

gdzie wręcz sami odmawiają ludziom albo przyjęcia 

wniosku, 

 

2824 

02:49:29.400 --> 02:49:32.600 

albo namawiają do tego, żeby nie składać wniosku. 

 

2825 

02:49:32.600 --> 02:49:33.800 

Co to ich obchodzi? 

 

2826 

02:49:33.800 --> 02:49:37.600 

Wniosek ma być złożony, a oni mają przyjąć i wydać 

 

2827 

02:49:37.600 --> 02:49:39.000 

decyzję na ten temat. 

 

2828 

02:49:39.000 --> 02:49:40.200 

Ludzie niektórzy z kwitkiem odchodzą, 

 

2829 

02:49:40.200 --> 02:49:41.900 

a nie będą, bo nam się nie należy. 

 

2830 

02:49:41.900 --> 02:49:44.000 

Inni na siłę składają ten wniosek. 

 

2831 

02:49:44.000 --> 02:49:45.300 

No tak być nie może. 

 

2832 

02:49:45.300 --> 02:49:48.800 

A przypomnę, że OPS na początku miał pretensje do 

zarządców, 

 

2833 

02:49:48.800 --> 02:49:51.100 

że nie chcą składać stosownego zaświadczenia. 

 

2834 

02:49:51.100 --> 02:49:54.700 

Później zmienił to zdanie, ale tak być nie może. 

 

2835 

02:49:54.700 --> 02:49:56.800 

I stąd wychodzą problemy. 

 

2836 
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02:49:56.800 --> 02:49:59.400 

Ja myślę, że coś jest nieuzgodnione tutaj z tym dodatkiem 

węglowym 

 

2837 

02:50:00.900 --> 02:50:04.300 

na, między OPS-em, a Panem Burmistrzem. 

 

2838 

02:50:04.300 --> 02:50:10.500 

Przypomnę, że rozporządzenie Ministra Klimatu i 

Środowiska z dnia 16 sierpnia 22. 

 

2839 

02:50:10.500 --> 02:50:15.200 

roku w sprawie wniosku o wypłatę dodatku w części 

pierwszej, punkt 3. 

 

2840 

02:50:15.200 --> 02:50:20.600 

Informacja dotycząca źródeł ogrzewania na paliwa stałe 

 

2841 

02:50:20.600 --> 02:50:22.600 

w wyjaśnieniach, wyjaśnienie numer 8. 

 

2842 

02:50:22.600 --> 02:50:25.700 

Napisano: 

 

2843 

02:50:25.700 --> 02:50:29.100 

należy zaznaczyć także w przypadku, czyli że ogrzewanie 

tym węglem 

 

2844 

02:50:29.100 --> 02:50:33.800 

jest, gdy ogrzewanie budynku realizowane jest przez 

Lokalną Sieć 

 

2845 

02:50:33.800 --> 02:50:38.600 

Ciepłowniczą obsługiwaną z kotła na paliwo stałe w 

rozumieniu art. 2, 

 

2846 

02:50:38.600 --> 02:50:41.100 

ust. 3 ustawy z dnia 5 sierpnia 22. 

 

2847 

02:50:41.100 --> 02:50:42.800 

roku o dodatku węglowym. 

 

2848 

02:50:42.800 --> 02:50:46.800 

W tym przypadku do wniosku należy załączyć 

oświadczenie właściciela 

 

2849 

02:50:46.800 --> 02:50:51.700 

lub zarządcy budynku o takim sposobie ogrzewania 

budynku zgodnie ze 

 

2850 

02:50:51.700 --> 02:50:56.100 

zgłoszeniem lub wpisem do Centralnej Ewidencji 

Emisyjności Budynków. 

 

2851 

02:50:56.100 --> 02:50:59.500 

I proszę Państwa, przynajmniej ja jako zarządca 

 

2852 

02:50:59.500 --> 02:51:02.400 

dla wspólnot mieszkaniowych takie zaświadczenie 

wydaję. 

 

2853 

02:51:02.400 --> 02:51:03.900 

Wystąpiłem do dostawcy. 

 

2854 

02:51:03.900 --> 02:51:10.500 

Są spełnione wszystkie warunki, które mówi ustawa o 

dodatku węglowym. 

 

2855 

02:51:10.500 --> 02:51:15.800 

I jeżeli chodzi o te kotły na paliwa stałe w rozumieniu tej 

ustawy. 

 

2856 

02:51:15.800 --> 02:51:17.700 

Są spełnione wszystkie warunki. 

 

2857 

02:51:17.700 --> 02:51:19.800 

I takie już zaświadczenia są wydawane. 

 

2858 

02:51:19.800 --> 02:51:26.700 

W związku z tym na podstawie tego przepisu 

wyglądałoby, 

 

2859 

02:51:26.700 --> 02:51:28.400 

że się należy. 

 

2860 

02:51:28.400 --> 02:51:30.500 

Oczywiście dodam, już mówiłem to kiedyś. 

 

2861 

02:51:31.100 --> 02:51:35.900 

To rozporządzenie jest trochę w konflikcie z samą ustawą 

o dodatku 

 

2862 
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02:51:35.900 --> 02:51:40.200 

węglowym, ale w tym rozporządzeniu jest jednoznacznie 

ten. 

 

2863 

02:51:40.200 --> 02:51:42.000 

Proszę Państwa. 

 

2864 

02:51:42.900 --> 02:51:46.000 

Nie jest to sprawa naprawdę błaha. 

 

2865 

02:51:46.100 --> 02:51:48.600 

Dotyczy wielu mieszkańców, także sobie pozwolę jeszcze 

parę słów 

 

2866 

02:51:48.600 --> 02:51:53.500 

powiedzieć. 

 

2867 

02:51:53.500 --> 02:51:56.000 

Zapoznałem się ze stanowiskiem Departamentu Edukacji i 

Komunikacji, 

 

2868 

02:51:56.000 --> 02:51:58.500 

Ministerstwa Klimatu i Środowiska. 

 

2869 

02:51:58.500 --> 02:52:01.100 

Te, które odpowiada za ten dodatek węglowy. 

 

2870 

02:52:05.300 --> 02:52:10.300 

I w tym stanowisku odpowiedziano, napisano w ten 

sposób, 

 

2871 

02:52:10.300 --> 02:52:14.300 

że dodatek węglowy przysługuje mieszkańcom budynków 

wielorodzinnych 

 

2872 

02:52:14.300 --> 02:52:17.800 

w przypadku, gdy dom ten ogrzewany jest paliwem 

zarówno przez 

 

2873 

02:52:17.800 --> 02:52:20.900 

indywidualne źródło ogrzewania zainstalowane w 

lokalach. 

 

2874 

02:52:20.900 --> 02:52:23.600 

Źródło to musi być głównym źródłem ogrzewania lokali, 

 

2875 

02:52:23.600 --> 02:52:28.700 

jak i przez ogrzewanie z kotłowni węglowej znajdujące się 

w budynku 

 

2876 

02:52:28.700 --> 02:52:32.600 

bądź Lokalnej Sieci Ciepłowniczej obsługiwanej przez ten 

kocioł 

 

2877 

02:52:32.600 --> 02:52:35.700 

węglowy. I tam dalej jest to uzasadnienie oczywiście, 

 

2878 

02:52:35.700 --> 02:52:39.100 

oczywiście dalej rozwinięte. 

 

2879 

02:52:40.300 --> 02:52:44.600 

Suma summarum Ministerstwo napisało w ten sposób. 

 

2880 

02:52:44.600 --> 02:52:50.100 

Podsumowując mieszkańcy budynku kwalifikują się do 

otrzymania dodatku 

 

2881 

02:52:50.100 --> 02:52:52.100 

węglowego, jeżeli nie jest zakup, 

 

2882 

02:52:52.100 --> 02:52:55.500 

jeżeli nie zakupują ciepła od podmiotu znajdującego, 

 

2883 

02:52:55.500 --> 02:52:58.500 

zajmującego się zawodowo wytwarzaniem ciepła lub 

prowadzonego 

 

2884 

02:52:58.500 --> 02:53:01.500 

działalność gospodarczą w zakresie wytwarzania ciepła. 

 

2885 

02:53:01.500 --> 02:53:07.600 

Ale nabywają to ciepło od właściciela lub zarządcy 

budynku, 

 

2886 

02:53:07.600 --> 02:53:12.600 

którzy zgodnie z art. 45a, ust. 5 Prawa Energetycznego 

rozliczają 

 

2887 

02:53:12.600 --> 02:53:15.900 

i pobierają opłaty od tych mieszkańców ustalone w taki 

sposób, 

 

2888 
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02:53:15.900 --> 02:53:21.600 

aby zapewniały wyłącznie pokrycie ponoszonych przez 

odbiorcę kosztów ciepła. 

 

2889 

02:53:21.600 --> 02:53:23.300 

Oczywiście ten warunek jest spełniony, 

 

2890 

02:53:24.400 --> 02:53:26.200 

całkowicie jest spełniony. 

 

2891 

02:53:26.200 --> 02:53:30.300 

To co w esencji, podsumowaniu dało Ministerstwo. 

 

2892 

02:53:30.300 --> 02:53:31.900 

Ja mówię o tych budynkach wielolokalowych. 

 

2893 

02:53:36.200 --> 02:53:41.500 

No i Ministerstwo pisze, że oczywiście w takim wypadku 

należy 

 

2894 

02:53:41.500 --> 02:53:45.400 

dołączyć oświadczenie właściciela lub zarządcy budynku, 

 

2895 

02:53:45.400 --> 02:53:46.600 

o czym wcześniej mówiłem. 

 

2896 

02:53:50.300 --> 02:53:54.500 

My jako zarządcy zgodnie z przepisami tego 

rozporządzenia Ministra 

 

2897 

02:53:54.500 --> 02:53:58.300 

Klimatu i Środowiska wystawiamy takie stosowne 

zaświadczenia. 

 

2898 

02:53:58.300 --> 02:54:01.700 

Nie wiem dlaczego OPS wymaga na przykład 

dodatkowych 

 

2899 

02:54:01.700 --> 02:54:05.000 

zaświadczeń od [niesłyszalne] o ustaleniu i pobieraniu 

opłat 

 

2900 

02:54:05.000 --> 02:54:08.600 

wyłącznie na pokrycie ponoszonych kosztów przez 

odbiorcę energii 

 

2901 

02:54:08.600 --> 02:54:11.200 

cieplna, o czym mowa w art. 45a, 

 

2902 

02:54:11.200 --> 02:54:13.800 

ust. 4 [niesłyszalne], no proszę Państwa. 

 

2903 

02:54:13.800 --> 02:54:16.400 

No jak OPS może żądać ode mnie zaświadczenia, 

 

2904 

02:54:16.400 --> 02:54:18.900 

że ja postępuję zgodnie z prawem? 

 

2905 

02:54:19.600 --> 02:54:23.600 

To, że mam tak naliczać i rozliczać koszty zakupu, 

 

2906 

02:54:23.600 --> 02:54:28.900 

naliczać i rozliczać to wynika wprost z tego artykułu 

prawa 

 

2907 

02:54:28.900 --> 02:54:30.400 

energetycznego. 

 

2908 

02:54:30.400 --> 02:54:32.800 

Czyli nie może ktoś ode mnie, że ja spełniam ten wymóg. 

 

2909 

02:54:32.800 --> 02:54:35.300 

Ja nie mogę, ja nie mogę go nie spełniać tego wymogu. 

 

2910 

02:54:35.300 --> 02:54:37.000 

Po prostu go spełniam. 

 

2911 

02:54:37.000 --> 02:54:41.000 

A przyszli do mnie kilku ludzi i chcieli, 

 

2912 

02:54:41.000 --> 02:54:44.800 

że pokazali mi pismo, że no OPS chce, 

 

2913 

02:54:44.800 --> 02:54:47.300 

że ja spełniam ten wymóg rozliczenia. 

 

2914 

02:54:47.300 --> 02:54:48.800 

No nie ma innej możliwości. 

 

2915 

02:54:48.800 --> 02:54:51.800 

Tak prawo stanowi i tak mam to rozliczać i tak to robię, 
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2916 

02:54:51.800 --> 02:54:53.000 

rozliczam. 

 

2917 

02:54:53.000 --> 02:54:54.900 

Dlaczego mam powiedzieć, że dać zaświadczenie, 

 

2918 

02:54:54.900 --> 02:54:56.600 

że ja jeżdżę samochodem zgodnie z prawem, 

 

2919 

02:54:56.600 --> 02:54:58.700 

że ja coś wykonuję zgodnie z prawem. 

 

2920 

02:54:58.700 --> 02:55:02.800 

Po prostu to, że Ministerstwo się na to powołało, 

 

2921 

02:55:02.800 --> 02:55:06.900 

to tylko potwierdziło sposób na jaki, 

 

2922 

02:55:06.900 --> 02:55:12.600 

jaki ma być spełniony oby, aby ten dodatek węglowy 

otrzymać. 

 

2923 

02:55:16.000 --> 02:55:22.300 

Co? [niesłyszalne], w związku z tym to jest tak istotny 

temat tutaj, 

 

2924 

02:55:22.300 --> 02:55:23.500 

który jest. 

 

2925 

02:55:23.500 --> 02:55:27.100 

Ja też oczywiście złożyłem, ale nie po to złożyłem, 

 

2926 

02:55:27.100 --> 02:55:29.800 

żeby te, dostać te 3000, bo podejrzewam, 

 

2927 

02:55:29.800 --> 02:55:34.200 

że Pan Burmistrz wyda mi decyzję, bo jeżeli tak jak Pan 

Burmistrz 

 

2928 

02:55:34.700 --> 02:55:38.800 

powiedział. Jeżeli nie będzie mi przysługiwało zdaniem 

Pana 

 

2929 

02:55:38.800 --> 02:55:43.200 

Burmistrza, aczkolwiek Pan Burmistrz nie jest od 

interpretacji ustawy. 

 

2930 

02:55:43.200 --> 02:55:46.800 

Więc żeby działał zgodnie z przepisami prawa i w ramach 

tego prawa. 

 

2931 

02:55:46.800 --> 02:55:51.600 

Jeżeli nie ma interpretacji takiej indywidualnej pewnej, 

 

2932 

02:55:51.600 --> 02:55:56.300 

to należy gdzieś o nią wystąpić, bo tak samodzielnie nie 

może podjąć. 

 

2933 

02:55:56.300 --> 02:55:58.600 

Ja nie ukrywam, że wystąpiłem po to, 

 

2934 

02:55:58.600 --> 02:56:03.200 

żeby otrzymać tą decyzję, bo nie widziałem jeszcze tej 

odmownej decyzji. 

 

2935 

02:56:03.200 --> 02:56:08.000 

Nikt mi nie przyniósł, żeby rozstrzygnąć to na niwie sądów 

 

2936 

02:56:08.000 --> 02:56:12.000 

powszechnych myślę, bo osobiście jeżeli będę miał 

odmowę, 

 

2937 

02:56:12.000 --> 02:56:13.200 

to oddam. 

 

2938 

02:56:13.200 --> 02:56:17.000 

Tym bardziej, że stanowisko departamentu Ministerstwa 

Klimatu 

 

2939 

02:56:17.000 --> 02:56:21.400 

i Środowiska jest dokładnie takie jak jest to oczekiwane. 

 

2940 

02:56:21.400 --> 02:56:23.000 

Jeszcze raz powtórzę. 

 

2941 

02:56:23.000 --> 02:56:25.100 

To co na końcu, to co na początku mówiłem. 

 

2942 

02:56:25.100 --> 02:56:26.900 

Może nie do końca dotarło. 
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2943 

02:56:26.900 --> 02:56:31.900 

Do tej grupy ludzi, którzy korzystają z kotłowni lokalnych, 

 

2944 

02:56:31.900 --> 02:56:35.500 

które są zasilane węglem, bo tam gdzie są gazowe, 

 

2945 

02:56:35.500 --> 02:56:36.700 

tam jest pomoc. 

 

2946 

02:56:36.700 --> 02:56:41.900 

Tam jest pomoc poprzez VAT, mniejszy VAT i utrzymanie 

kosztów gazu. 

 

2947 

02:56:41.900 --> 02:56:44.500 

Tam jest ta pomoc kierowana bezpośrednio. 

 

2948 

02:56:44.500 --> 02:56:47.500 

Do tych nie ma nic. 

 

2949 

02:56:47.600 --> 02:56:50.700 

Niemożliwe, żeby taka grupa duża ludzi została 

pozbawiona 

 

2950 

02:56:50.700 --> 02:56:52.600 

bez [niesłyszalne], to jest jedyny, 

 

2951 

02:56:52.600 --> 02:56:58.000 

jedyne ustawa, jedyne rozporządzenie, gdzie można 

skorzystać 

 

2952 

02:56:58.000 --> 02:57:01.600 

z dopłaty do tych kosztów, kosztów ogrzewania, 

 

2953 

02:57:01.600 --> 02:57:03.300 

że to się nazywa dodatek węglowy. 

 

2954 

02:57:03.300 --> 02:57:06.200 

Niech się nazywa dodatek węglowy, ale z innych, 

 

2955 

02:57:06.200 --> 02:57:10.100 

wszystkich innych co weszły później ustawy nie mogą ci 

ludzie 

 

2956 

02:57:10.100 --> 02:57:11.200 

skorzystać. 

 

2957 

02:57:11.200 --> 02:57:15.600 

W związku z tym chciałbym, żeby Pan Burmistrz tutaj zajął 

stanowisko 

 

2958 

02:57:15.600 --> 02:57:17.500 

w tym względzie. Dziękuję bardzo. 

 

2959 

02:57:17.500 --> 02:57:19.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Piotr Bodnar. 

 

2960 

02:57:21.400 --> 02:57:23.800 

- Szanowni Państwo. 

 

2961 

02:57:23.800 --> 02:57:29.500 

Mam pytanie do Pana Burmistrza odnośnie planu 

nasadzenia drzewek 

 

2962 

02:57:29.500 --> 02:57:32.100 

w okolicy osiedla Nadodrzańskiego. 

 

2963 

02:57:32.100 --> 02:57:35.600 

Wiem, że tam, znaczy część mieszkańców prosiła mnie, 

 

2964 

02:57:35.600 --> 02:57:37.700 

żebym się zapytał na jakim to jest etapie? 

 

2965 

02:57:37.700 --> 02:57:40.100 

Bo wiem, że tam to jest to inicjatywa społeczna. 

 

2966 

02:57:40.100 --> 02:57:43.000 

Oczywiście wiem, że w porozumieniu z nadleśnictwem i z 

kilkoma 

 

2967 

02:57:43.000 --> 02:57:49.200 

osobami aktywnymi społecznie w Sulechowie z tego co ja 

rozumiem to 

 

2968 

02:57:49.200 --> 02:57:51.800 

część mieszkańców jakby to powiedzieć. 

 

2969 

02:57:51.800 --> 02:57:55.900 

Nie jest przeciwko, ale nie w takiej intensywności 

nasadzenia jaka 

 



Załącznik do Protokołu nr BR.0002.14.2022 
z obrad LX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 15 listopada 2022 r. 

Strona 110 z 119 

 

2970 

02:57:55.900 --> 02:57:59.700 

jest planowana, bo tam miało być bodajże 300 drzew. 

 

2971 

02:57:59.700 --> 02:58:01.100 

I część mieszkańców chciała, żeby po prostu, 

 

2972 

02:58:01.100 --> 02:58:03.100 

żeby to były mniejsze nasadzenia ze względu na, 

 

2973 

02:58:03.100 --> 02:58:07.400 

znaczy taki stopień zalesienia, żeby jakby też ograniczyć 

widoczność, 

 

2974 

02:58:07.400 --> 02:58:08.700 

liście i tak dalej i tak dalej. 

 

2975 

02:58:08.700 --> 02:58:13.000 

To, że gdzieś tam część tego horyzontu, 

 

2976 

02:58:13.000 --> 02:58:15.400 

który mają przed swoimi domami zniknie. 

 

2977 

02:58:15.400 --> 02:58:18.200 

Czy można ewentualnie się dowiedzieć jak, 

 

2978 

02:58:18.200 --> 02:58:19.400 

na jakim to jest etapie? 

 

2979 

02:58:19.400 --> 02:58:22.700 

Czy w tej chwili jakieś konsultacje są społeczne 

prowadzone? 

 

2980 

02:58:22.700 --> 02:58:24.300 

Jak to wygląda? 

 

2981 

02:58:24.300 --> 02:58:30.700 

A druga rzecz to jest Krężoły, ulica Kargowska przy 

wyjeździe 

 

2982 

02:58:30.700 --> 02:58:31.800 

na Aleję Wielkopolską. 

 

2983 

02:58:31.800 --> 02:58:34.700 

Tam jest skrzyżowanie, gdzie część drogi, 

 

2984 

02:58:34.700 --> 02:58:36.600 

bo ostatnio były naprawy na Kargowskiej, 

 

2985 

02:58:36.600 --> 02:58:38.700 

ale akurat to zupełnie zostało pominięte. 

 

2986 

02:58:38.700 --> 02:58:42.000 

Jest skręt w prawo w stronę Sulechowa z Krężą. 

 

2987 

02:58:42.000 --> 02:58:45.400 

I tam jest po prostu ubytek na drodze tak duży, 

 

2988 

02:58:45.400 --> 02:58:47.400 

że w zasadzie wszystkie samochody nie skręcają w prawo, 

 

2989 

02:58:47.400 --> 02:58:49.700 

tylko jadą prosto i w ostatnim momencie jest ten skręt w 

prawo. 

 

2990 

02:58:49.700 --> 02:58:51.900 

I no wiadomo, dla bezpieczeństwo ruchu, 

 

2991 

02:58:51.900 --> 02:58:55.200 

bo jeżeli ktoś z Wolsztyńskiej czy też z Alei Wielkopolskiej 

skręca 

 

2992 

02:58:55.200 --> 02:58:58.600 

na Krężoły, to praktycznie może zahaczyć auto, 

 

2993 

02:58:58.600 --> 02:59:01.600 

które już jest na środku jezdni albo wręcz po lewej stronie 

na tym 

 

2994 

02:59:01.600 --> 02:59:03.000 

przeciwnym pasie ruchu. 

 

2995 

02:59:03.000 --> 02:59:04.900 

Jeśli jest taka możliwość, to proszę o interwencję, 

 

2996 

02:59:04.900 --> 02:59:06.200 

żeby to przed zimą jeszcze się udało zrobić, 

 

2997 

02:59:06.200 --> 02:59:10.000 

bo później to już nie będzie sensu w trakcie zimy łatać to, 
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2998 

02:59:10.000 --> 02:59:11.900 

bo zaraz się wykruszy. Dziękuję bardzo. 

 

2999 

02:59:11.900 --> 02:59:14.700 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

3000 

02:59:16.900 --> 02:59:19.000 

- Panie Burmistrzu, kilka kwestii. 

 

3001 

02:59:19.000 --> 02:59:22.100 

Pierwsza to prosiłbym, aby wyznaczyć termin, 

 

3002 

02:59:22.100 --> 02:59:24.400 

kiedy moglibyśmy porozmawiać o budżecie, no, 

 

3003 

02:59:24.400 --> 02:59:26.300 

bo dostaliśmy go 15. 

 

3004 

02:59:26.300 --> 02:59:28.400 

I dobrze byłoby taką datę ustalić. 

 

3005 

02:59:28.400 --> 02:59:30.100 

To jest jedna rzecz. 

 

3006 

02:59:30.100 --> 02:59:33.100 

Druga rzecz, a w sumie aż dwa wątki. 

 

3007 

02:59:33.100 --> 02:59:39.800 

Chodzi o Osiedle Nadodrzańskie, o nieszczęsną kładkę 

łączącą Osiedle 

 

3008 

02:59:39.800 --> 02:59:42.100 

Nadodrzańskie z tak zwanym popularnie Zasmrodziem. 

 

3009 

02:59:42.100 --> 02:59:45.000 

Chodzi o Garbuska. 

 

3010 

02:59:45.000 --> 02:59:47.200 

Problem jest następujący. 

 

3011 

02:59:47.200 --> 02:59:49.600 

Proszę wyciąć drzewo. 

 

3012 

02:59:49.600 --> 02:59:52.700 

To jest czarny bez, który jest przy tej kładce. 

 

3013 

02:59:52.700 --> 02:59:55.100 

To jest pierwsza kwestia. 

 

3014 

02:59:55.100 --> 03:00:00.500 

Ta kładka była niedawno naprawiana i dobrze byłoby 

zadbać o to, 

 

3015 

03:00:00.500 --> 03:00:04.000 

żeby w okresie zimowym była regularnie posypywana. 

 

3016 

03:00:04.100 --> 03:00:07.700 

Bo już dzisiaj deski były białe, 

 

3017 

03:00:07.700 --> 03:00:09.300 

więc jest ślisko. 

 

3018 

03:00:09.300 --> 03:00:15.600 

Mieszkańcy zgłaszają mi, dokładnie trzech było u mnie na 

rozmowie. 

 

3019 

03:00:15.600 --> 03:00:18.000 

Jedna osoba złamała dwie dłonie. 

 

3020 

03:00:18.300 --> 03:00:25.600 

Jedna ma zwichnięte kolano, a kolejna złamała łokieć. 

 

3021 

03:00:25.600 --> 03:00:30.100 

Więc temat jest istotny z punktu widzenia poruszania się 

osób 

 

3022 

03:00:30.100 --> 03:00:32.800 

starszych głównie. 

 

3023 

03:00:32.800 --> 03:00:35.300 

Niektóre osoby zgłaszają, które poruszają się na wózkach 

 

3024 

03:00:35.300 --> 03:00:37.500 

inwalidzkich, że nie mogą podjechać, 

 

3025 

03:00:37.500 --> 03:00:38.700 

bo jest za stromo. 

 

3026 

03:00:38.700 --> 03:00:43.500 
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Dlatego ponawiam to co zgłaszałem już za kadencji 

poprzedniego 

 

3027 

03:00:43.500 --> 03:00:47.600 

burmistrza, że być może warto byłoby się pochylić nad 

tematem, 

 

3028 

03:00:47.600 --> 03:00:51.700 

aby zrobić takie rozwiązanie pewnie, 

 

3029 

03:00:51.700 --> 03:00:54.300 

które wymagałoby nadszarpnięcia budżetu, tak? 

 

3030 

03:00:54.300 --> 03:00:58.700 

Ale nie oczekuję tego, że ma to być w propozycji na rok 

2023, 

 

3031 

03:00:58.700 --> 03:01:00.300 

aby znaleźć jakieś rozwiązanie. 

 

3032 

03:01:00.300 --> 03:01:05.300 

Odpowiem teraz też Panu Piotrowi dlatego, 

 

3033 

03:01:05.300 --> 03:01:08.300 

że już jest po konsultacjach w kwestii nasadzeń. 

 

3034 

03:01:08.300 --> 03:01:12.600 

Pas, który został przewidziany przez stowarzyszenie 

obejmuje, 

 

3035 

03:01:12.600 --> 03:01:17.700 

nie wiem, między 5 m szerokości, a 40 długości. 

 

3036 

03:01:17.700 --> 03:01:21.000 

Na tym odcinku mają być nasadzone buki do wysokości, 

 

3037 

03:01:21.000 --> 03:01:23.000 

nie wiem, między 50 cm, a metra. 

 

3038 

03:01:23.000 --> 03:01:28.200 

Wysokości między 200, a 300 sztuk, ale to będą małe 

drzewa. 

 

3039 

03:01:28.200 --> 03:01:31.600 

Docelowo z nich ma zostać między 20, a 30. 

 

3040 

03:01:31.600 --> 03:01:35.500 

To jest na wysokości boiska, które należy do gminy. 

 

3041 

03:01:35.500 --> 03:01:40.200 

Czyli to jest bliżej tak naprawdę ulica Wiśniowa, 

 

3042 

03:01:40.200 --> 03:01:41.400 

Południowa. To jest ten rejon. 

 

3043 

03:01:41.400 --> 03:01:48.600 

Ponadto ma być też zadrzewiony klin pomiędzy zejściem 

ze wspomnianego 

 

3044 

03:01:48.600 --> 03:01:53.200 

już Garbuska, czyli mostka w kierunku ulicy Morelowej. 

 

3045 

03:01:53.200 --> 03:01:56.600 

To będzie odcinek koło, nie wiem, tam 15 m. 

 

3046 

03:01:56.600 --> 03:02:00.600 

Tam też się mają pojawić nasadzenia oraz stowarzyszenie, 

 

3047 

03:02:00.600 --> 03:02:07.200 

które się tym zajmuje mówiło o nasadzeniu jakichś 

kwiatów tak, 

 

3048 

03:02:07.200 --> 03:02:09.100 

docelowo. 

 

3049 

03:02:09.100 --> 03:02:12.600 

Natomiast pojawił się protest społeczny dlatego, 

 

3050 

03:02:12.600 --> 03:02:18.000 

że część drzew, która jest w pobliżu ulicy Wiśniowej, 

 

3051 

03:02:18.200 --> 03:02:23.500 

no niestety wiatr zapędza liście pod posesje prywatne. 

 

3052 

03:02:23.500 --> 03:02:29.000 

I te osoby obawiają się, że po prostu tych liści pojawi się 

w okresie 

 

3053 

03:02:29.000 --> 03:02:32.600 

jesiennym, jako drzewa będą duże, 
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3054 

03:02:32.600 --> 03:02:34.200 

że będzie ich więcej. 

 

3055 

03:02:34.200 --> 03:02:37.400 

Więc należałoby chyba tylko rozwiać wątpliwość tych 

mieszkańców. 

 

3056 

03:02:37.400 --> 03:02:41.900 

Na spotkaniu na konsultacji Szanowni Państwo było 

sześciu 

 

3057 

03:02:41.900 --> 03:02:45.200 

mieszkańców, plus dwóch członków stowarzyszenia. 

 

3058 

03:02:45.200 --> 03:02:49.200 

Także to jest jakby odpowiedź na Pana zapytanie. 

Dziękuję bardzo. 

 

3059 

03:02:51.200 --> 03:02:53.200 

- Dziękuję. 

 

3060 

03:02:53.200 --> 03:02:58.700 

Panie Burmistrzu, pytanie było pierwsze o spotkanie 

dotyczące budżetu. 

 

3061 

03:02:58.700 --> 03:03:01.400 

To jest pytanie teraz do Państwa zdalnie czy tradycyjnie? 

 

3062 

03:03:01.400 --> 03:03:03.000 

Tradycyjnie. 

 

3063 

03:03:03.000 --> 03:03:04.700 

- Ja myślę, że zdalnie. 

 

3064 

03:03:04.700 --> 03:03:06.600 

No po co nadwerężać światła i tak dalej. 

 

3065 

03:03:07.300 --> 03:03:10.100 

- No i mamy głosy podzielone jak zawsze. 

 

3066 

03:03:10.100 --> 03:03:20.000 

Myślę, że ten termin, który żeśmy uzgodnili poniedziałek 

17.00 byłby dobry. 

 

3067 

03:03:20.000 --> 03:03:21.200 

Tylko pytanie ile potrzebujecie czasu, 

 

3068 

03:03:21.200 --> 03:03:22.400 

żeby się z tym zapoznać? 

 

3069 

03:03:22.400 --> 03:03:28.500 

Dwa tygodnie? 

 

3070 

03:03:28.500 --> 03:03:42.100 

Ale nie mówię, który jeszcze. Z 2 tygodnie? 

 

3071 

03:03:42.100 --> 03:03:43.400 

Panie Burmistrzu, 28. 

 

3072 

03:03:43.400 --> 03:03:44.600 

poniedziałek? 

 

3073 

03:03:44.600 --> 03:03:47.200 

17.00 tradycyjnie. 

 

3074 

03:03:49.000 --> 03:03:51.200 

- Panie Przewodniczący. 

 

3075 

03:03:51.200 --> 03:03:55.900 

Przyjąłem, że wygłosiliście Państwo wnioski i informacje. 

 

3076 

03:03:55.900 --> 03:03:57.600 

Przeanalizuję to. 

 

3077 

03:03:57.600 --> 03:04:01.500 

Natomiast jeśli chodzi o terminy, to mogę tylko 

powiedzieć, że 

 

3078 

03:04:01.500 --> 03:04:06.200 

na pewno nie jeszcze w listopadzie, ponieważ do końca 

listopada mam 

 

3079 

03:04:06.200 --> 03:04:07.700 

spotkanie z mieszkańcami. 

 

3080 

03:04:07.700 --> 03:04:09.200 

To chciałbym być po spotkaniu z mieszkańcami. 

- Dobrze. 

 

3081 

03:04:13.200 --> 03:04:18.200 



Załącznik do Protokołu nr BR.0002.14.2022 
z obrad LX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 15 listopada 2022 r. 

Strona 114 z 119 

 

- Odnotowałem wszystkie tematy, które Państwo 

zasygnalizowaliście. Dziękuję. 

 

3082 

03:04:18.200 --> 03:04:21.500 

- Dziękuję. 

 

3083 

03:04:21.500 --> 03:04:23.000 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

3084 

03:04:24.700 --> 03:04:28.300 

No Pan Burmistrz jak rozumiem odpisze. 

 

3085 

03:04:29.700 --> 03:04:31.900 

Panie Burmistrzu, jak rozumiem odpisze, 

 

3086 

03:04:32.900 --> 03:04:36.200 

zajmie Pan stanowisko na te pytania gdzieś tam na 

piśmie. Tak to można (...) 

 

3087 

03:04:36.300 --> 03:04:42.200 

- Znaczy no ja przyjąłem Państwa, że tak powiem zdanie. 

 

3088 

03:04:42.200 --> 03:04:44.000 

Natomiast no, bo nie bardzo rozumiem teraz. 

 

3089 

03:04:44.000 --> 03:04:46.700 

No jesteśmy w punkcie wolne wnioski i informacje, tak? 

 

3090 

03:04:46.700 --> 03:04:48.000 

- I dyskusja. 

 

3091 

03:04:48.000 --> 03:04:55.400 

A dyskusja wiąże się [niesłyszalne], jak komisja zmieniała 

statut to 

 

3092 

03:04:55.400 --> 03:04:57.300 

zmieniła ten punkt w taki sposób, 

 

3093 

03:04:57.300 --> 03:05:01.500 

żeby właśnie te zapytania, które były wcześniej były w 

tym punkcie 

 

3094 

03:05:01.500 --> 03:05:04.100 

tutaj, w punkcie dyskusja i odpowiedzi. 

 

3095 

03:05:04.100 --> 03:05:08.700 

Tak to przynajmniej Komisja Statutowa artykułowała na 

swoich, 

 

3096 

03:05:08.700 --> 03:05:11.400 

że tak powiem spotkaniach, bo ja o tym wiem. 

 

3097 

03:05:11.400 --> 03:05:13.400 

I to w tym kierunku miało pójść, 

 

3098 

03:05:13.400 --> 03:05:15.100 

ale jak Pan [niesłyszalne]. 

 

3099 

03:05:16.000 --> 03:05:18.400 

- Dobrze, no to Szanowni Państwo okej, w porządku. 

 

3100 

03:05:18.400 --> 03:05:22.300 

W takim razie ja mam też odnotowane, że tak powiem to 

co Państwo 

 

3101 

03:05:22.300 --> 03:05:23.500 

mówiliście. 

 

3102 

03:05:23.500 --> 03:05:26.400 

Jeśli chodzi o termin spotkania, no to cofając się do końca 

raz 

 

3103 

03:05:26.400 --> 03:05:30.400 

jeszcze uważam, że to dopiero na początku grudnia jest 

możliwe 

 

3104 

03:05:30.400 --> 03:05:31.600 

z punktu widzenia spotkań z mieszkańcami, 

 

3105 

03:05:31.600 --> 03:05:33.700 

żeby być po prostu po. 

 

3106 

03:05:33.700 --> 03:05:37.500 

Jeśli chodzi o kładkę, to ja sprawdzę też kwestie 

własnościowe. 

 

3107 

03:05:37.500 --> 03:05:39.000 

Nie pamiętam Panie Sebastianie w tej chwili, 

 

3108 

03:05:39.000 --> 03:05:40.700 

tak? Z tego co pamiętam tam jest jakiś wątek (...) 
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3109 

03:05:40.700 --> 03:05:45.000 

- Tam jest [niesłyszalne], że obiektu nie ma w ewidencji 

gminy 

 

3110 

03:05:45.000 --> 03:05:47.100 

oraz nie ma w ewidencji Wód Polskich. 

 

3111 

03:05:47.100 --> 03:05:48.300 

Poza tym teren należy do Wód Polskich. 

 

3112 

03:05:48.300 --> 03:05:50.000 

- No jest to bardzo prawdopodobne. 

 

3113 

03:05:50.000 --> 03:05:52.700 

- Więc wiem, że ten temat jest skomplikowany. 

 

3114 

03:05:52.700 --> 03:05:55.200 

Natomiast ja tylko zgłaszam sytuację, 

 

3115 

03:05:55.200 --> 03:06:00.300 

że jest problem bezpieczeństwa i tylko tyle, tak? 

 

3116 

03:06:00.300 --> 03:06:01.900 

Stan techniczny na dzień dzisiejszy jest w miarę okej, 

 

3117 

03:06:01.900 --> 03:06:06.000 

tylko zadbajmy o to, żeby była posypywana w okresie 

jesienno-zimowym. 

 

3118 

03:06:06.000 --> 03:06:08.500 

A na przyszłość po prostu. 

 

3119 

03:06:08.500 --> 03:06:09.900 

Nie oczekuję dzisiaj odpowiedzi Panie Burmistrzu. 

 

3120 

03:06:10.000 --> 03:06:13.500 

- Jeśli chodzi o nasadzenia przy ulicy Wiśniowej, 

 

3121 

03:06:13.500 --> 03:06:15.000 

tak bym to w skrócie opisał. 

 

3122 

03:06:15.000 --> 03:06:16.700 

To mogę potwierdzić słowa Pana Sebastiana. 

 

3123 

03:06:16.700 --> 03:06:21.300 

Z tą tylko różnicą, że wpłynęła również lista po tych 

konsultacjach 

 

3124 

03:06:21.300 --> 03:06:22.500 

z podpisami. 

 

3125 

03:06:22.500 --> 03:06:25.400 

Z tego co większej liczby osób, w tym również części, 

 

3126 

03:06:25.400 --> 03:06:26.500 

która wcześniej była przeciwna. 

 

3127 

03:06:26.500 --> 03:06:30.700 

Natomiast ja myślę, że to i tak jeszcze wymaga kilku dni. 

 

3128 

03:06:32.100 --> 03:06:34.300 

Natomiast przychylam się do tego co padło z ust Pana 

Piotra, 

 

3129 

03:06:34.300 --> 03:06:38.000 

w sensie ilości drzew, tak? 

 

3130 

03:06:38.000 --> 03:06:39.700 

Bo za samymi nasadzeniami Szanowni Państwo ja bym 

powiedział tak. 

 

3131 

03:06:39.700 --> 03:06:45.400 

Ja generalnie jestem za tym, żeby się pojawiały kolejne 

drzewa i żeby 

 

3132 

03:06:45.400 --> 03:06:47.200 

to były drzewa liściaste, żeby też było jasne, 

 

3133 

03:06:47.200 --> 03:06:48.800 

bo tam była mowa o liściach. 

 

3134 

03:06:48.800 --> 03:06:50.900 

Bo tylko one, może nie tylko one, 

 

3135 

03:06:50.900 --> 03:06:53.600 

ale one mają największy wpływ na nasze zdrowie, 

 

3136 

03:06:53.600 --> 03:06:56.400 

samopoczucie i powiedzmy mikroklimat. 
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3137 

03:06:56.400 --> 03:06:59.900 

Jeśli chodzi o Krężoły, to to Panie Piotrze my jeszcze, że 

tak powiem 

 

3138 

03:07:00.900 --> 03:07:02.100 

uszczegółowimy miejsce. 

 

3139 

03:07:02.100 --> 03:07:04.100 

Oczywiście reakcja będzie. 

 

3140 

03:07:04.100 --> 03:07:08.000 

Jeśli chodzi o kwestie związane z ogłoszeniami, 

 

3141 

03:07:08.000 --> 03:07:10.200 

to no cóż. 

 

3142 

03:07:10.200 --> 03:07:12.200 

Rozumiem, że ktoś Panu przekazał. 

 

3143 

03:07:12.200 --> 03:07:14.300 

To chyba źle Panu przekazał Panie radny, 

 

3144 

03:07:14.300 --> 03:07:19.800 

że w kościele były ogłoszenia dotyczące właśnie 

wniosków wprost 

 

3145 

03:07:19.800 --> 03:07:27.500 

na zakup węgla i były kierowane do bardzo wielu 

organizacji. 

 

3146 

03:07:27.500 --> 03:07:31.000 

Również sołtysi otrzymali takie informacje. 

 

3147 

03:07:31.000 --> 03:07:37.500 

Wywiesiliśmy je, przekazaliśmy do przywołanych tutaj 

parafii. 

 

3148 

03:07:37.500 --> 03:07:40.800 

Więc tych punktów, do których dotarło. 

 

3149 

03:07:40.800 --> 03:07:44.500 

Zresztą to jest również to o czym dzisiaj mówiłem przy 

okazji swojego 

 

3150 

03:07:44.500 --> 03:07:46.100 

pierwszego wystąpienia podczas sesji, 

 

3151 

03:07:46.100 --> 03:07:50.100 

że bardzo nam zależy na tym, żeby rzeczywiście jak 

najwięcej osób się 

 

3152 

03:07:50.100 --> 03:07:53.700 

dowiedziało, że pozostaje jeszcze tydzień z małym 

kawałkiem 

 

3153 

03:07:53.700 --> 03:07:55.100 

do złożenia konkretnego wniosku. 

 

3154 

03:07:55.100 --> 03:07:56.400 

A tych wniosków jest bardzo niewiele, 

 

3155 

03:07:56.600 --> 03:07:59.800 

bo tylko 220 na dzisiaj. 

 

3156 

03:07:59.800 --> 03:08:03.700 

Jeśli chodzi o wnioski o dodatek węglowy, 

 

3157 

03:08:03.700 --> 03:08:05.700 

czyli tą drugą część wypowiedzi Pana Jana. 

 

3158 

03:08:05.700 --> 03:08:08.600 

Panie Janie, ja nie mam żadnej innej wiedzy, 

 

3159 

03:08:08.600 --> 03:08:11.900 

na podstawie której mógłbym zmienić wcześniej zajęte 

stanowisko. 

 

3160 

03:08:11.900 --> 03:08:17.300 

No oczywiście wiem, że osoby, które do Pana docierają, 

 

3161 

03:08:17.300 --> 03:08:19.400 

bo niektóre osoby cytują Pana słowa. 

 

3162 

03:08:19.400 --> 03:08:25.000 

Są instruowane przez Pana, że należy złożyć ten wniosek i 

wtedy się odwołać. 

 

3163 

03:08:25.000 --> 03:08:27.200 

Natomiast no to już pozostawiam Panu. 
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3164 

03:08:27.200 --> 03:08:29.800 

No ma Pan takie prawo i cóż. 

 

3165 

03:08:29.800 --> 03:08:34.600 

No każdy z nas uprawia jakąś na to wygląda odrębną 

politykę 

 

3166 

03:08:34.600 --> 03:08:36.000 

informacyjną. 

 

3167 

03:08:36.000 --> 03:08:37.600 

Ja przekazuję tylko te rzeczy których jestem, 

 

3168 

03:08:37.600 --> 03:08:40.700 

o których jestem przekonany na podstawie materiałów 

też, 

 

3169 

03:08:40.700 --> 03:08:45.100 

które mam. I naprawdę nic więcej w tym zakresie 

powiedzieć nie mogę. 

 

3170 

03:08:45.100 --> 03:08:49.600 

No tylko tą wewnętrznie tu przygotowaną i stanowisko 

innych 

 

3171 

03:08:49.600 --> 03:08:50.800 

samorządów w tej sprawie. 

 

3172 

03:08:50.800 --> 03:08:56.600 

Natomiast jeśli chodzi o jeszcze jeden wątek, 

 

3173 

03:08:56.600 --> 03:09:02.900 

który się tam pojawił, to to wrócę przepraszam do 

pierwszej 

 

3174 

03:09:02.900 --> 03:09:04.300 

wypowiedzi Pana Sebastiana. 

 

3175 

03:09:04.300 --> 03:09:06.200 

Stromego podjazdu jeszcze na tym mostku, 

 

3176 

03:09:06.200 --> 03:09:09.400 

tak? No to to jest o tyle skomplikowana sprawa, 

 

3177 

03:09:09.400 --> 03:09:13.900 

że właściwie właśnie Pan to ładnie ujął teraz uzupełniając. 

 

3178 

03:09:13.900 --> 03:09:20.100 

Nie to nieco, że Pan wie, bo to jest kwestia też własności 

obiektu, tak? 

 

3179 

03:09:20.600 --> 03:09:24.200 

I może tyle. Nie chciałbym tego specjalnie rozwijać, bo 

oczywiście 

 

3180 

03:09:24.200 --> 03:09:25.700 

przepraszam. 

 

3181 

03:09:25.700 --> 03:09:27.700 

Powiem wprost. My reagujemy, to Państwo wiecie, 

 

3182 

03:09:27.700 --> 03:09:32.600 

tak, że na wasze prośby czasami i czasami poprzez 

kontakt z zarządcą 

 

3183 

03:09:32.600 --> 03:09:36.100 

bądź z kimś innym podejmujemy albo w uzgodnieniu 

podejmujemy pewne 

 

3184 

03:09:36.200 --> 03:09:37.800 

działania. 

 

3185 

03:09:37.800 --> 03:09:41.700 

Natomiast no muszę mieć za każdym razem na to dość 

jasny przekaz 

 

3186 

03:09:41.700 --> 03:09:44.800 

czy zgodę, tak? 

 

3187 

03:09:45.100 --> 03:09:46.500 

Panie Przewodniczący, chyba to wszystko. 

 

3188 

03:09:46.500 --> 03:09:49.600 

Rzeczywiście z mojej strony chyba niezrozumienie w 

takim razie, 

 

3189 

03:09:49.600 --> 03:09:55.500 

że tu jest ten czas na pytania w tym zakresie, okej. 

 

3190 

03:09:55.500 --> 03:09:56.900 

- Panie Burmistrzu. 
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3191 

03:09:56.900 --> 03:09:59.000 

To od razu byśmy ustalili ten termin, 

 

3192 

03:09:59.000 --> 03:10:01.500 

żeby mieć to, żebyśmy mogli się przygotować lepiej 

wcześniej. 

 

3193 

03:10:01.500 --> 03:10:06.000 

5 grudnia w poniedziałek, 17.00? 

 

3194 

03:10:06.700 --> 03:10:08.300 

Mówię w sprawie budżetu. 

 

3195 

03:10:08.300 --> 03:10:10.000 

- Znaczy na końcu chciałbym prosić, 

 

3196 

03:10:10.000 --> 03:10:11.900 

żeby to nie był 5 grudnia. 

 

3197 

03:10:11.900 --> 03:10:21.800 

No żeby wszyscy mogli (...) A czy to może być nawet 

jeszcze 

 

3198 

03:10:25.600 --> 03:10:28.100 

przed weekendem? Ja jestem w trakcie otwierania 

kalendarza 

 

3199 

03:10:28.100 --> 03:10:29.600 

elektronicznego, także potrzebuje sekundę. 

 

3200 

03:10:35.600 --> 03:10:38.000 

- Ale poniedziałek jest dobry. 

 

3201 

03:10:39.200 --> 03:10:41.900 

- Pierwszy mi odpowiada, jeśli już padło data pierwszy. 

 

3202 

03:10:43.400 --> 03:10:50.000 

- Ale mi nie odpowiada, więc piątego Panie Burmistrzu. 

 

3203 

03:10:50.000 --> 03:10:53.900 

- Piątego jest Międzynarodowy Dzień Wolontariusza i 

powiem też mam 

 

3204 

03:10:53.900 --> 03:10:54.900 

prywatną uroczystość, więc to [niesłyszalne]. 

 

3205 

03:10:55.100 --> 03:10:57.100 

- Dobrze to w piątek? No to piątek. 

 

3206 

03:11:02.800 --> 03:11:03.900 

- Godzina? 

 

3207 

03:11:03.900 --> 03:11:07.200 

- Godzina 17.00, żeby każdy mógł wziąć udział. 

- Tu w tym obiekcie? 

 

3208 

03:11:07.800 --> 03:11:09.300 

- Może być sala 104. 

 

3209 

03:11:09.300 --> 03:11:10.500 

Chyba, że chcecie online. 

 

3210 

03:11:10.500 --> 03:11:13.000 

- A nie może to być wcześniej bądź w formie online? 

 

3211 

03:11:15.300 --> 03:11:21.200 

Panie Przewodniczący czy (...) [niesłyszalne], Panie 

Przewodniczący 

 

3212 

03:11:21.200 --> 03:11:25.100 

czy może to być albo godzina wcześniejsza w godzinach 

pracy, 

 

3213 

03:11:25.100 --> 03:11:29.100 

albo online? [niesłyszalne], z powodów, 

 

3214 

03:11:29.100 --> 03:11:30.900 

o których wcześniej Państwu mówiłem już wielokrotnie. 

 

3215 

03:11:30.900 --> 03:11:35.700 

Urząd ograniczył swoją działalność, będzie ograniczał 

jeszcze bardziej. 

 

3216 

03:11:35.700 --> 03:11:39.100 

- Jeżeli online, to może być każda godzina pewnie, 

 

3217 

03:11:39.100 --> 03:11:40.800 

nie? Dla każdego kto tam pracuje. 

 

3218 
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03:11:40.800 --> 03:11:42.100 

To co 10.00? 

 

3219 

03:11:42.100 --> 03:11:44.800 

To wtedy nawet wcześniej. 

 

3220 

03:11:44.800 --> 03:11:53.400 

9.00? [niesłyszalne], dobrze. 

 

3221 

03:11:53.400 --> 03:11:55.200 

Nie uzgodnimy tego chyba dzisiaj, tak? 

 

3222 

03:11:55.200 --> 03:12:05.300 

- Ja się do tej godziny w piątek dostosuję. [niesłyszalne]. 

- Dobrze. 

 

3223 

03:12:05.300 --> 03:12:08.100 

Nie uzgodnimy tego dzisiaj. 

 

3224 

03:12:08.100 --> 03:12:09.900 

Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu 11. 

 

3225 

03:12:09.900 --> 03:12:11.000 

Zamknięcie obrad. 

 

3226 

03:12:11.000 --> 03:12:12.100 

Wysoka Rado. 

 

3227 

03:12:12.100 --> 03:12:13.800 

Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 

zrealizowany. 

 

3228 

03:12:14.600 --> 03:12:17.400 

Zamykam LX sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

3229 

03:12:17.400 --> 03:12:18.100 

Dziękuję bardzo. 

 


